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 وزیر علوم، تحقیقات و فناوری گفت: بسیج اساتید باید با اقدامات نرم، کار 
مهمترین  و  کند  ترویج  دانشگاه ها  در  را  فرهنگ مدارا  اخلاقی،  و  فرهنگی 

وظیفه آنها جذب حداکثری است. 
 حسین سیمایی در نود و هفتمین نشست سراسری مسئولان بسیج اساتید 
استان های کشور به میزبانی در دانشگاه پیام نور برگزار شد، ضمن تاکید بر 
نقش بسیج اساتید در دانشگاه ها و مراکز آموزش عالی اظهار داشت: یکی از 
وظایف مهم بسیج اساتید جذب حداکثری است که از آن غفلت شده؛ زیرا 
این جذب مستلزم به رسمیت شناختن اختلاف نظرها و دیدگاه های مختلف 

است که در قرآن کریم نیز به این اختلاف نظرها نیز تاکید شده است.
وی با تاکید بر به رسمیت شناختن اختلاف نظرها ادامه داد: از اقدامات اولیه 
حضرت امام خمینی )ره( پیگیری بحث تقریب مذاهب برای ایجاد وحدت 

بین شیعه و سنی و تکیه بر مشترکات همدیگر بود.
گفت:  و  کرد  اشاره  دانشگاه ها  در  فرهنگ  مهم  نقش  به  ادامه  در  سیمایی 
بسیج اساتید باید با اقدامات نرم، کار فرهنگی و اخلاقی، فرهنگ مدارا را در 
دانشگاه ها ترویج دهد زیرا ما تقویت وفاق و همدلی را جز اهداف و وظایف 

خود می دانیم.
و  چهارم  نسل  های  دانشگاه  در  فرهنگ  نقش  درباره  همچنین  علوم  وزیر 
نیز مورد  پنجم گفت: مساله فرهنگ در دانشگاه های نسل چهارم و پنجم 
در  دارند  اذعان  اکنون  نیز  غربی  های  دانشگاه  حتی  و  گرفته  قرار  تاکید 
گذشته آنها، مقوله فرهنگ در دانشگاه ها مورد غفلت قرار گرفته است و باید 
جبران شود. وی در بخش دیگر سخنان خود درباره نسل جدید اظهار داشت: 
نسل جوان امروز، نسل استقلال طلبی است که این ویژگی در این نسل در 
همه دنیا مشاهده می شود، نسلی که به عنوان نسل زد در غرب معرفی شد 

و باید با آنها صبحت کرد و آنها را شناخت.
استاد دانشگاه تهران: انتظار جامعه علمی از وزیر علوم بالاست

 دکتر حسین صفائی، استاد بازنشسته هیات علمی دانشگاه تهران و حقوقدان 
برجسته حقوق گفت: انتظار جامعه علمی از وزیر علوم بالاست و امید دارم با 
انتصاب های خوبی که جنابعالی در مدیریت ها داشته و خواهید داشت تحول 

مطلوبی در آموزش عالی رقم بخورد.
با همراهی سیداحمدرضا خضری مشاور وزیر و مدیرکل   حسین سیمایی 
حوزه وزارتی و روابط عمومی، سعید حبیبا معاون وزیر و رئیس سازمان امور 
دانشجویان؛ به دیدار پروفسور حسین صفائی نویسنده، مترجم، حقوقدان و 
استاد برجسته و چهره علمی کشور رفت و در مقام شاگردی، از مقام شامخ 

و بلندپایه استاد خود تجلیل کرد.
استاد صفایی در این دیدار، با ابراز خرسندی از دیدار با وزیر علوم، تحقیقات 
و فناوری گفت: دکتر سیمایی جامع معقول و منقول است و در این دوران، 
جامعیت کمیاب است که باید قدرشان را دانست. انتظار جامعه علمی از وزیر 
انتصاب های خوبی که جنابعالی در مدیریت ها  با  دارم  امید  و  بالاست  علوم 

داشته و خواهید داشت تحول مطلوبی در آموزش عالی رقم بخورد.

هفته نامه اجتماعی- فرهنگی- اقتصادی

عارف: پیوست عدالت اجتماعی در 
تصویب طرح های کلان گنجانده شود

شهرام دبیری: تدوین قوانین بر پایه هوش 

مصنوعی مانع آسیب در آینده می شود
 معــاون امــور مجلــس رئیس جمهــور، تنقیــح قوانیــن را 
نیــاز امــروز جامعــه دانســت و گفــت: تدویــن قوانیــن برپایــه 
هــوش مصنوعــی ســبب عــدم تغییــر قوانیــن، اثربخشــی آن و 

جلوگیــری از آســیب در ســالیان آینــده خواهــد شــد.
2

بازگرداندن اعتماد مردم به 
بازار سرمایه، اولویت دولت 

3چهاردهم

صالحی: وزارت فرهنگ دنبال کشف سفیرانی 

است که اعتبار سینمای ایران را دوچندان کنند
7

ستاد توسعه و بازسازی 
عتبات عالیات غرب استان تهران 

راه اندازی شد

عراقچی: عربستان در سیاست 

همسایگی ایران جایگاه ویژه دارد

2

وزیر آموزش و پرورش: سیکل 
معیوب جذب نیروی نهضت
 سواد آموزی قطع می شود

4

دنیامالی: ادامه ساخت ورزشگاه 
بزرگ تهران به مصوبه هیات دولت 

نیاز دارد

6

استان ها 5

ارتباط  شکل گیری  با  جامعه  مشکلات  رفع 

سازمان یافته میسر است
ــع  ــرای رف ــت: ب ــی گف ــاه اجتماع ــاون، کار و رف ــر تع  وزی
مشــکلات جامعــه،  نیازمنــد ارتبــاط ســازمان یافته هســتیم و 
هــر وقــت بتوانیــم بــه ایــن ســمت حرکــت کنیــم حتمــا به 

ــیم. ــت می رس موفقی 8 2

تاکید  با  کشاورزی  جهاد  وزیر   
اصلی  گاه  تکیه  امسال  که  براینکه 
بخش  روی  کشور  اقتصادی  رشد 
تمرکز  بود گفت:  کشاورزی خواهد 
بر اقتصاد و کشاورزی دانش بنیان و 
حمایت از واحدهای کوچک تولیدی 
و  تولید  رونق  برای  گام  مهمترین 

پیشبرد امور کشاورزی است.
غلامرضا نوری قزلجه در سیزدهمین 
کنفرانس اقتصاد کشاورزی ایران که 
در دانشکده منابع طبیعی دانشگاه 
شد،  برگزار  درکرج  مستقر  تهران 
افزود: توجه به روستاها را در برنامه 
ها مدنظر داریم و از نظر عملی باید 

در این زمینه کار شود .
کشاورزی  اقتصاد  کرد:  تاکید  وی 
قرار  توجه  مورد  اگر  بنیان  دانش 
نگیرد کارها خیلی خوب پیش نمی 

رود.
الگوی  گفت:  کشاورزی  جهاد  وزیر 
براساس  باید  و  است  مهم  مصرف 
مورد  هوایی  و  آب  شرایط  و  اقلیم 
توجه قرار گیرد؛ بنابراین موضوعات 
روز نیازمند تلاش های علمی است 
و  نخبگان  علمی  ازظرفیت  که 
برداری  بهره  زمینه  دراین  محققان 

بیشتری خواهد شد.
اینکه  بیان  با  همچنین  وی 
هرکشوری که نتواند امنیت غذایی 
در  حرفی  کند  تامین  را  خود 
داد:  ادامه  ندارد،  گفتن  جهانبرای 
، کمبود آب  منابع  ناپایداری  امروز 
، فرسایش خاک و تغییرات اقلیمی 
چالش هایی را ایجاد کرده که باید 
و منسجمی در  ریزی دقیق  برنامه 

این زمینه داشت.
کرد:  بیان  کشاورزی  وزیرجهاد 
بالادستی  وانین  وق  ها  برنامه 
تکالیفی را مشخص کرده و نیازمند 

نیروی  با  ریزی دقیق همراه  برنامه 
انسانی زبده و دانش بومی هستیم .

بر  تمرکز  کشاورزی:  جهاد  وزیر 
کشاورزی دانش بنیان مهمترین گام 

برای رونق تولید است
نوری قزلجه تاکید کرد: با استفاده از 
فناوری جدید باید به صحیح ترین 
کشاورزی  بخش  در  ارقام  و  اعداد 
نفوذ  ضریب  افزایش  که  برسیم 
دانش را در برنامه کاری خود داریم .

وی گفت: در وزارت جهاد کشاورزی 
همگام با برنامه های دولت چهاردهم 
مشی خود را توجه به علم درمسیر 
این  در  که  ایم  قرارداده  عقلانیت 
مسیر از پژوهشگران و محققان می 

خواهیم که همراه ما باشند .
کرد:  اضافه  کشاورزی  وزیرجهاد 
به  توجه  فقط  کشاورزی  بخش  در 
بلکه  داشت  نخواهیم  بازار  تنظیم 
سایر مسایل اساسی از جمله توسعه 
بخش کشاورزی و امنیت غذایی نیز 

مدنظر قرار می گیرد .
عملکرد در واحد سطح باید افزایش 

یابد
نوری قزلجه درادامه با تاکید براینکه 
بخش  در  سطح  درواحد  عملکرد 
گفت:  یابد،  افزایش  باید  کشاورزی 
باتوجه به فرسایش خاک و کمبود 
این  در  موثری  اقدامات  باید  آب 
زمینه داشت و در بخش محصولات 
کم آب بر باید با راهکارهای علمی 

کیفیت را افزایش داد .
قرار  افزود:  کشاورزی  جهاد  وزیر 
توسعه  برای  سازمان  یک  است 
روستایی و عشایری کشور تشکیل 
نقطه  به  زمینه  این  در  که  شود 
نیاز خواهیم  نظرات علمی نخبگان 
داشت اما در کنار تولید به پایداری 
محیط  و  طبیعی  منابع   ، منابع 

زیست توجه خواهیم کرد .
وی بیان کرد: روشهای جدید را باید 
پیدا کنیم تا سهم بخش کشاورزی 
ملی  اقتصاد  ناخالص  تولید  در 
افزایش یابد چراکه امروز در سرمایه 
کمبود  با  کشاورزی  بخش  گذاری 

سرمایه مواجه هستیم .
نوری قزلجه یادآورشد: عده ای تصور 
می کنند سرمایه گذاری در صنعت 
را حل می کند درحالی  همه چیز 
که اهمیت اقتصاد کشاورزی و سهم 
آن در ارزش افزوده قابل توجه است 

.
تکیه گاه اصلی رشد اقتصادی کشور 
بر روی بخش کشاورزی خواهد بود

امسال  گفت:  کشاورزی  جهاد  وزیر 
تکیه اصلی رشد اقتصادی کشور بر 
بود  خواهد  کشاورزی  بخش  روی 
بنابراین حمایت های لازم را در این 

بخش خواهیم داشت .
آورشد:  یاد  کشاورزی  جهاد  وزیر 
و  اقلیمی  درشرایط  که  دید  باید 
وضع آب، هوایی کشور چه چیزی 
ایجاب می کند که تولید شود و اگر 
شدنی است باید به جدمورد پیگیری 

قرار گیرد .
نسبی  های  مزیت  کرد:  اضافه  وی 
باید شناسایی کرد  دراین بخش  را 

و خودکفایی نیز مهم است .
استفاده از ظرفیت تشکل های بخش 

خصوصی از اولویت هاست
 وزیر جهاد کشاورزی گفت: استفاده 
بخش  تشکل های  ظرفیت  از 
از  کشاورزی  حوزه  در  خصوصی 
باید  و  است  وزارتخانه  اولویت های 

تشکل ها مورد حمایت قرار گیرند.
نشست  در  قزلجه  نوری  غلامرضا   
بخش  تشکل های  نمایندگان  با 
افزود:  غربی،  آذربایجان  کشاورزی 
باید به تشکلها کمک شود تا به هر 
صورت که تمایل دارند شکل بگیرند.

وی با بیان اینکه واگذاری کارها به 
ادامه  ماست،  نظر  مد  تشکلها  خود 
داد: همه تولید در بخش کشاورزی 
در اختیار تشکلها و تولیدکنندگان 
و فعالان این بخش قرار دارد و اگر 
قانونی  آنها منع  برای حضور  جایی 
هست آن قسمتها را بدون هماهنگی 

کشاورزان پیش نمی بریم.
آذربایجان  کشاورزی  جهاد  وزیر 
ما  همه  هدف  داشت:  اظهار  غربی 

تامین امنیت غذایی جامعه است و 
همه درصدد انجام یک فعالیت سود 
مسیر  در  و  هستیم  اقتصادی  آور 
دستیابی به اهداف باید با هم همدل 

و همراه باشیم.
چهاردهم  دولت  اینکه  بیان  با  وی 
خود  سلیقه  و  سبک  را  ملی  وفاق 
قرار داد و مجلس هم تایید کرد و 
عملا یک  وفاق ملی برای حرکت به 
مدون  های  برنامه  و  اهداف  سمت 
قوانین  ذیل  در  که  گرفت  شکل 
کشور بود، افزود: نمایندگان مجلس 
بسیار  ملی  وفاق  گیری  شکل  در 

موثر بودند.
جایگاه  اینکه  بیان  با  قزلجه  نوری 
بخش  برای  قانون  در  ای  ویژه 
دیده  بازرگانی  اتاق  و  خصوصی 
نشست های  داد:  ادامه  است،  شده 
از کانال  انجام شود و  باید  بسیاری 
و  کشاورزان  نظرات  باید  تشکلها 
تولیدکنندگان را شنید و برای بهتر 

شدن روند تولید اقدام کرد.
اینکه  بیان  با  وزیر جهاد کشاورزی 
درصددیم تا به استانداریها، استانهای 
تشکیلات  و  سازمانها  و  مرزی 
خودمان اختیارات بیشتری بدهیم، 
ادامه داد: این اقدام در راستای آن 
و  راحت، سیال  بسیار  آنها  تا  است 
همسایه  کشورهای  با  بتوانند  روان 

فعالیت اقتصادی داشته باشند.
وی با بیان اینکه تولید مرغ آرین و 
با تحقیقات مستمر  اصلاح نژاد آن 
در دست اقدام است، اظهار داشت: 
نژادی  اصلاح  و  تحقیقاتی  کارهای 
ردیف  به  نژاد  این  رسیدن  برای 
رقابت  قابل  و  خارجی  محصولات 
این  تا  یابد  می  ادامه  آنها  با  شدن 

مرغها در مسیر تولید قرار گیرد.
نوری قزلجه با بیان اینکه در موضوع 
گوشت مرغ هم  مسوول تولید و هم  
مسوول توزیع هستیم، اظهار داشت: 
فدای  تولید  دهیم  اجازه  نباید  ما 
توزیع شود و در این مواقع از تشکلها 
انتظار می رود ما را همراهی کنند و 
نباید اجازه ایجاد اخلال در بازار داده 
شود. وزیر جهاد کشاورزی با اشاره 
زمینه،  این  در  ارزی  تعهدات  به 
گفت: مذاکرات لازم را با مسوولان 
بانک مرکزی در این خصوص داشته 
ایم و زمینه رفع مشکل هم به زودی 

فراهم می شود.

تمرکز بر کشاورزی دانش بنیان مهمترین گام برای رونق تولید است وزیر علوم: بسیج اساتید باید فرهنگ مدارا را 
در دانشگاه ها ترویج کند

 ۴۵ به  شیلاتی  محصولات  صادرات  از  ایران  شیلات  سازمان  رئیس   
کشور دنیا در پنج ماهه نخست امسال خبر داد و گفت: انواع ماهیان 
دریایی، خوراک آماده آبزیان و میگو در صدر محصولات صادراتی است.

درباره  حسینی  سیدحسین  کشاورزی،  جهاد  وزارت  از  گزارش  به 
ابتدای سال  ماه  در ۵  دنیا  به ۴۵ کشور  صادرات محصولات شیلاتی 
جاری اشاره کرد و افزود: انواع ماهیان دریایی، خوراک آماده آبزیان و 

میگو، در صدر محصولات صادراتی قرار دارند.
رئیس سازمان شیلات ایران اظهارداشت: طبق اعلام گمرک، صادرات 
 ۳۲ افزایش   ۱۴۰۳ سال  ابتدایی  ماهه  پنج  در  شیلاتی  محصولات 
درصدی از نظر وزنی و افزایش ۲۴ درصدی از نظر ارزشی داشته است.

وی اضافه کرد: میزان وزنی صادرات محصولات شیلات در پنج ماهه 
ابتدایی سال جاری ۶۸ هزار تن بوده است که نسبت به مدت مشابه 

سال گذشته ۳۲ درصد افزایش نشان می دهد.
محصول  تن  هزار  صادرات ۲۱۰  با  گذشته  سال  در  کرد:  تصریح  وی 
شیلاتی به بیش از ۵۰ کشور هدف، رکورد ۶۵۰ میلیون دلاری صادرات 
پایبندی  از  نشان  امر  این  که  شد  شکسته  ارزشی  لحاظ  از  آبزیان 

کشورمان به استانداردهای بین المللی دارد.
کردن  شناسنامه دار  مواردی چون  گرفتن  قرار  کار  دستور  از  حسینی 
مزارع شیلاتی و شناسه دار کردن محصولات شیلاتی خبر داد و گفت: 
سامانه سجاک نیز قابلیت رصد محصولات شیلاتی پیش از تولید، زمان 

تولید و پس از آن را داراست.
وی تصریح کرد: تحقق صادرات ۳۰۰ هزار تنی انواع آبزیان به ارزش 

حدود ۷۰۰ میلیون دلار تا پایان سال جاری قابل پیش بینی است.
معاون وزیر در سازمان شیلات، به مستمر بودن تولیدات شیلاتی در 
تمامی فصول اشاره کرد و گفت: کم آب بر بودن تولیدات شیلاتی، سالم 
بودن غذاهای تهیه شده از آبزیان و بازارپسندی محصولات در بازارهای 
داخلی و بین المللی برخی از مزیت های آبزیان است و درصدد هستیم 
تا ارزش افزوده تون ماهیان را با تولید محصولات خاص چون "ساشی 

می" افزایش دهیم.

صادرات آبزیان به ۴۵ کشور دنیا/ پیش بینی 

صادرات ۳۰۰ هزار تنی تا پایان سال



سیاسی
خبر

دوباره  تاکید  با  رئیس جمهور  اول  معاون   
اجتماعی  عدالت  پیوست  ضرورت  بر 
کشور،  کلان  طرح های  تصویب  در 
و  کشاورزی  جهاد  وزیر  تلاش های  از 
کشاورزان در تعیین قیمت خرید تضمینی 

گندم برای سال آینده تقدیر کرد.
جلسه  نخستین  در  عارف  محمدرضا   
دولت  وزرای  حضور  با  اقتصاد  شورای 
شورای  اینکه  بر  تاکید  با  چهاردهم، 
نهاد  و  مرجع  مهمترین  عنوان  به  اقتصاد 
سیاستگذاری اقتصاد کشور باید به جایگاه 
و  ها  مشی  خط  تعیین  در  خود  اصلی 
سیاست های اقتصادی و تعیین هدف های 
کلی برنامه های عمرانی و توسعه ای کشور 
بازگردد،   تصریح کرد: شورای اقتصاد صرفاً  
و  نباشد  ها  طرح  تصویب  برای  جایگاهی 
در  کارشناسی  مباحث  وارد  دارد  ضرورت 
اقتصادی  و  ای  توسعه  های  طرح  حوزه 

کشور شود.
پزشکیان  دکتر  تاکیدات  به  اشاره  با  وی 
اجتماعی  عدالت  پیوست  ضرورت  درباره 
افزود:  های کلان کشور  تصویب طرح  در 
در کنار بحث عدالت اجتماعی باید آمایش 
نیز  زیستی  محیط  مباحث  و  سرزمینی 

دیده شود.
معاون اول رئیس جمهور خاطر نشان کرد: 
دبیرخانه  در  تخصصی  های  کمیسیون 
فعال  گذشته  از  بیش  اقتصادی  شورای 
شود و دستگاه و وزارتخانه ها ملزم هستند 
به  را  خود  بالای  رده  و  شاخص  معاونین 
این کمیسیون های تخصصی معرفی کنند 
در  ها  طرح  تصویب  از  پس  همچنین  و 
و  از عملکرد  باید گزارشی  اقتصاد  شورای 
در  ها  طرح  ارزیابی  و  طرح  اجرای  روند 
طول برگزاری جلسات ارائه و بررسی شود.

برگزاری  به  اشاره  با  همچنین  عارف 
جلسه موفقیت آمیز شورای قیمت گذاری 
گندم، از تلاش های وزیر جهاد کشاورزی 
خرید  قیمت  تعیین  در  کشاورزان  و 
تاکید  آینده  سال  برای  گندم  تضمینی 
نقش مهمی  کرد: کشاورزان زحمت کش 
در خودکفایی گندم و امنیت غذایی کشور 
دارند و همکاری این قشر از کشور با وزارت 
جهاد کشاورزی در تعیین قیمت گندم در 
نشانگر  و  است  مهم  بسیار  آینده  سال 
جهاد  جدید  وزیر  توانمندی  و  ظرفیت 
کشاورزی در اولین گام ها و ماموریت های 

مهم این وزارتخانه است.
جهاد  اقتصاد،  وزرای  که  جلسه  این  در 
اجتماعی،  رفاه  و  کار  تعاون،  کشاورزی، 
معاون  نیرو،  تجارت،  و  معدن  صنعت، 
روسای  جمهور،  رئیس  فناوری  و  علمی 
بودجه،  و  برنامه  سازمان  و  مرکزی  بانک 
دولت،  سخنگوی  دولت،  هیئت  دبیر 
مسئولان دستگاه های دولتی و اجرایی و 
دیگر اعضای شورای اقتصاد حضور داشتند، 
طرح های »توسعه و بهره برداری میادین 
نفتی سومار، سامان و دلاوران«، »توسعه و 
تثبیت ظرفیت پالایشگاه آبادان«، »مطالعه 
تغذیه  بخشی  تعادل  های  طرح  اجرای  و 
محدوده  در  سیلاب  پخش  و  مصنوعی 
واحدهای  »جایگزینی  و  ها«  استان 
فرسوده نیروگاه مشهد با یک بلوک سیکل 

ترکیبی« بررسی و تصویب شد.
میادین  برداری  بهره  و  توسعه  طرح  در 
هدف  با  دلاوران  و  سامان  سومار،  نفتی 
 ۴۰,۴ میزان  به  تجمعی  خام  نفت  تولید 
با  آینده  سال  بیست  طی  بشکه  میلیون 
میلیون   ۵۲۸ سقف  در  گذاری  سرمایه 
دلار براساس ساز و کار ماده ۱۲ قانون رفع 
موانع تولید رقابت پذیر و ارتقای نظام مالی 

کشور تصویب شد.
همچنین با انتقال تضامین تسهیلات مالی 
ظرفیت  تثبیت  و  توسعه  طرح  خارجی 
پالایشگاه آبادان از شرکت ملی پالایش و 
پخش فرآورده های نفتی ایران به شرکت 

پالایشگاه آبادان موافقت شد.
تعادل  اجرای  و  مطالعه  طرح  ادامه  در 
بخشی تغذیه مصنوعی و پخش سیلاب در 
محدوده استان ها با ۹ هزار میلیارد تومان 

محل  از  گذاری  سرمایه 
شرکت  داخلی  منابع 
مادر تخصصی منابع آب 
ایران به تصویب شورای 

اقتصاد رسید.
جایگزینی  طرح 
فرسوده  واحدهای 
یک  با  مشهد  نیروگاه 
ترکیبی  سیکل  بلوک 
ظرفیت  به  بالا  راندمان 
۳۳۰ مگاوات نیز در این 
افزایش  هدف  با  جلسه 
 ۵۵ به  نیروگاه  راندمان 
ماده  براساس  درصد 

پذیر و  رقابت  تولید  موانع  قانون رفع   ۱۲
ارتقای نظام مالی کشور با سرمایه گذاری 

۲۵۰ میلیون یورویی مصوب شد.
برای سازمان  را  الحاقی  یا  ادغام  هیچ گونه 

حفاظت محیط زیست منطقی نمی دانیم
 معاون اول رئیس جمهور با تاکید بر اینکه 
برای سازمان  را  الحاقی  یا  ادغام  هیچ گونه 
حفاظت محیط زیست منطقی نمی دانیم، 
گفت: تجربه نشان داده که ادغام در سطح 
سازمان های عالی و وزارتخانه ها در کشور ما 
نامتجانس  دو جنس  گاهی  و  است  الحاق 
هستند که اصولا بعد از ادغام توجیهی برای 

آن نمی ماند.
علی  تکریم  آیین  در  عارف  محمدرضا 
معاون  انصاری  شینا  معارفه  و  سلاجقه 
حفاظت  سازمان  رئیس  و  جمهور  رئیس 
محیط زیست که در محل این سازمان در 
گفت:  شد،  برگزار  تهران  پردیسان  پارک 
جمع  در  زیست  محیط  به  توجه  ضرورت 
متخصصان و نخبگان و سازمان های مردم 
نهادی که در این بخش فعال هستند، بحث 
محدوده  از  وقتی  شاید  اما  است  بدیهی 
و  زینتی  کار  بعضا  می کنیم  عبور  سازمان 

لوکس تلقی می شود.
وی با اشاره به صحبت های سلاجقه رئیس 
پیشین سازمان محیط زیست اظهار داشت: 
منابع  سازمان  ادغام  بحث  سلاجقه  آقای 
طبیعی با سازمان محیط زیست را مطرح 
کرد، تجربه نشان داده که ادغام در سطح 
سازمان های عالی و وزارتخانه ها در کشور 
ما الحاق است و گاهی دو جنس نامتجانس 
هستند که اصولا بعد ادغام توجیهی برای 

آن نمی ماند.
ادغام  مثال  عنوان  به  کرد:  تصریح  عارف 
سازمان ورزش و جوانان تنها نقطه اشتراک 
می کنند،  ورزش  جوانان  که  است  این  آن 
این است که هر دو سازمان ضرر  واقعیت 

کردند.
هدایت  اینکه  جز  راهی  هیچ  گفت:  عارف 
سازمان برعهده بالاترین مقام اجرایی باشد 
محیط  از  حفاظت  سازمان  ندارد،  وجود 
زیست باید توسط رئیس جمهور اداره شود.

ادامه داد: رئیس سازمان های وابسته  وی 
و  حقیقی  شخصیت  را  جمهور  رئیس  به 
رئیس سازمان  نمی دانیم،  حقوقی مستقل 
جمهور  رئیس  زیست،  محیط  از  حفاظت 
زیستی  محیط  رئیس جمهور  و  تخصصی 

است.
وی تاکید کرد: ما هیچگونه ادغام یا الحاقی 
از محیط زیست  برای سازمان حفاظت  را 

منطقی نمی دانیم.
نفی  حق  مسئولین  چهاردهم  دولت  در 

مسئولین گذشته را ندارند
معاون اول رئیس جمهور ادامه داد: نکته ای 
دوره  در  ابتکار  دکتر  خانم  خدمت  که 
اگر  که  بود  این  می گفتم  اصلاحات  دولت 
نباشید وضعیت محیط  در دولت جنگنده 
زیست همین طور خواهد ماند و این به دلیل 

نگاه های بخشی که در کشور داریم.
بخش  فقط  نه تنها  مدیری  هر  گفت:  وی 
که  بلکه چند صباحی  می بیند  را  خودش 
نگاه  را  دارد  عهده  بر  را  بخش  مسئولیت 
خوب  گزارش  می خواهد  چون  و  می کند 
بدهد عموما به رنگ و روغن کار و کارهای 

سطحی می پردازیم.
و  عجیب  تحولاتی  و  تغییر  افزود:  عارف 
غریبی که با تغییر یک مسئول یا یک وزیر 
در دستگاه های اجرایی داریم ناشی از این 
نگاه کوتاه مدت است و این گرفتاری  است 
جایی  یک  از  داریم،  دستگاه ها  در  ما  که 
و  می رسیم  جایی  یک  به  می کنیم  شروع 

متاسفانه نگاهمان نفی گذشته بوده است.
وی تصریح کرد: در دولت چهاردهم یکی 
است  این  کردیم  اعلام  که  راهبردهایی  از 
که مسئولین حق نفی مسئولین گذشته را 
این  و  نقد می کنیم  را  کار  ما  البته  ندارند 
و  با شخصیت  نیست  بنا  اما  طبیعی است 
شخصی  ویژگی های  پیرامون  که  مسائلی 

آنها است کاری داشته باشیم.
محیط  توسعه؛  پایداری  بر  عارف  تاکید 

زیست باید در همه جا حاضر و ناظر باشد
معاون اول رئیس جمهور تاکید کرد: مردم 

صاحب این کشور هستند و باید این انگیزه 
را در آنها ایجاد کنیم که حفاظت از محیط 
باید  ما  زیست را خودشان مدیریت کنند، 
به  را  وفاق  دوره  این  در  که  کنیم  تلاش 
معنای تخصصی آن در این سازمان توسعه 

دهیم.
وی تصریح کرد: براساس سند چشم انداز 
۲۰ ساله، باید در سال ۱۴۰۴ جایگاه اول را 
در همه بخش ها در منطقه داشته باشیم که 
در ارتباط با محیط زیست پیش بینی شده 
رفاه،  سلامت،  از  برخوردار  جامعه  که  بود 
امنیت غذایی، تامین اجتماعی، فرصت های 
برابر، توزیع مناسب درآمد، نهاد مستحکم 
خانواده به دور از فقر و فساد و تبعیض و 
بهره مند از محیط زیست مطلوب. آیا محیط 
زیست امروز ما نسبت به ۲۰ سال قبل یک 

گام به جلو رفته است؟
پذیرفتیم،  را  پایدار  توسعه  گفت:  عارف 
پایداری توسعه حذف توسعه صنعت نیست 
محیط  جا  همه  که  معناست  این  به  بلکه 

زیست حاضر و ناظر باشد.
سازمان محیط زیست در دولت چهاردهم 
باید توسعه کشور و محیط زیست را باهم 

آشتی دهد
داشت:  اظهار  جمهور  رئیس  اول  معاون 
وفاق ملی را از موضع سیاسی نگاه نکنیم؛ 
و  دستگاه  بخش،  هر  در  باید  ملی  وفاق 
وزارتخانه ای ایجاد شود، وفاق ملی در دولت 
اینگونه است که اگر یک صنعتی می خواهد 
در یک نقطه ای از کشور احداث شود، باید 
ملاحظات زیست محیطی آن رعایت شود و 

ضمیمه زیست محیطی داشته باشد.
حفاظت  سازمان  البته  کرد:  تصریح  وی 
محیط زیست هم باید کمک کند، نه اینکه 
را  آن  جلوی  بخواهد  قانون  به  استناد  با 
بگیرد، قوانین ما انقدر عریض و طویل است 
که هرکسی می تواند هرطور که بخواهد آن 

را تفسیر کند؛ قوانین ما شفاف نیست.
وی گفت: ضمن تقدیر از زحمات عزیزان در 
گذشته، سازمان محیط زیست باید یک نگاه 
ملی  وفاق  دولت  در  را  جدیدی  رویکرد  و 
داشته باشد، شاید شعار سازمان، وفاق باشد؛ 
از طرفی توسعه کشور و از طرف دیگر حفظ 
محیط زیست را با هم آشتی دهیم. نباید 
مغایرتی بین توسعه صنعت و حفظ محیط 

زیست باشد. این باید در باور ما باشد.
باید برای مشکلات  سازمان محیط زیست 
راهکار ارائه دهد نه اینکه صورت مسأله را 

پاک کند
وی تاکید کرد: در احادیث و روایات توجه 
به محیط زیست آمده که برخی کارها حرام 
است و برخی هم واجب؛ در بین مردم هم 
این موضوع را می بینیم که با آب و خاک 
و هوا چه کار باید کرد که حفاظت عملی 

محیط زیست است
محیط  از  حفاظت  عملکرد  کل  شاخص 
 ۱۸۰ میان  در   ۲۰۲۴ سال  در  ما  زیست 

کشور رتبه ۱۱۲ را دارد.
عارف گفت: این آمارها گویاست ولی ممکن 
دادن  در  اصولا  که  دلایلی  به  که  است 
تا  اطلاعات ضعیف برخورد می کنیم، ۱۰ 
رتبه ۱۱۲،  اما  پایین بشود  بالا  ۲۰ درصد 
 ۱۰۸ یا   ۱۰۷ است  ممکن  شود  نمی   ۱۵
باشد شاید هم ممکن است مقداری به ما 
ولی ۱۱۲  بوده  و ۱۳۰  باشند  کرده  ارفاق 

اعلام کرده اند.
وی ادامه داد: رتبه کیفیت هوای ما در دنیا 
۱۰۲ است که وقتی دیدم خوشحال شدم؛ 
چون کسانی که در کلانشهرها زندگی می 
چه  به  ما  هوای  وضعیت  دانند  می  کنند 

صورت است.
وضعیت  افزود:  جمهور  رئیس  اول  معاون 
حس  منتها  است  بدتر  هوا  از  خاکمان 
بریم،  بین می  از  را که  نمی کنیم؛ خاکی 
۵ تا ۶ قرن لازم است جایگزین شود؛ وضع 
آب از آنها بدتر؛ چه بلایی سر سفره های 

زیرزمینی آورده ایم؟
وی گفت: یک وقتی در چند جلگه و چند 
منطقه کشور بود امروز در بالای ۱۳ - ۱۴ 
و  هستیم  فرونشست  نگران  کشور  درصد 

ضرورتا باید تخلیه شود، روبه رو هستیم.
معاون اول رئیس جمهور افزود: در دنیا در 
بخش سلامت محیط زیستی رتبه ۹۸ داریم 

در مدیریت منابع آب در دنیا رتبه ۱۰۸ را 
داریم؛ این وضع محیط زیستمان است، چه 
باید کرد؟ به نظر می رسد هیچ راهی جز 
در  نداریم؛  کنیم،  شروع  خودمان  از  اینکه 
همه  از  بیش  دولت؛  یعنی  خودمان  اینجا 

دولت های موظف بوده اند.
فعالیت  ممنوعیت  قانون  کرد:  تصریح  وی 
صنعتی در شعاع ۱۲۰ کیلومتری از شهرها 
را وضع می کنیم اما در یک جلسه دولت 
چانه زنی می شود که یک وزیر صنعتی می 
خواهد در داخل محدوده ۱۲۰ کیلومتری 
زور  گیرد؛  می  مجوز  و  دهد  انجام  کاری 
وزرای صنعتی هم از رئیس سازمان محیط 
شود،  می  تصویب  و  است  بیشتر  زیست 
حفاظت  سازمان  در  که  است  این  علتش 
و  دهیم  نمی  نشان  راهکار  زیست  محیط 

فقط صورت مسأله را پاک می کنیم.
اروپا که  عارف گفت: در کشورهای شمال 
وسعت برخی از آنها اندازه ۳ استان شمالی 
صادرات  هم  اند  صنعتی  هم  نیست،  ما 
محصولات کشاورزی دارند هم نگرانی های 
محیط زیستی ندارند علتش این است که 
تک بعُدی نگاه نمی کنند اما در ایران هر 
کسی می خواهد گلیم خود را از آب بیرون 

بکشد.
وی ادامه داد: کشور باید توسعه پیدا کند 
ناخالص  تولید  در  خوبی  جایگاه  و صنعت 
کشاورزی  محصولات  باشد  داشته  داخلی 
باید سبز باشند اما می توانیم به بهانه اینکه 
کنار  را  کنیم، محصولات  کود مصرف می 
این مسائل  و  با دعوا و جنگ  یا  بگذاریم؟ 

روبه رو شویم؟
راهبرد دولت اجرای برنامه هفتم است

وی ادامه داد: در دولت چهاردهم که شروع 
اجرای  سال  اولین  با  دولت  فعالیت های 
دولت  راهبرد  شده،  همزمان  هفتم  برنامه 
بخش  در  البته  است،  هفتم  برنامه  اجرای 
را  مترقی  و  خوب  احکام  بسیار  نرم افزاری 
در برنامه داریم و تلاش می کنیم همه این 

برنامه ها تحقق پیدا کند.
منابع  سخت افزار  بخش  در  گفت:  عارف 
لازم دیده نشده و یا با دقت دیده نشده که 
خوشبختانه در قانون برنامه حکمی است که 
ما باید در سال اول چگونگی تامین منابع 
مورد نظر را برآورد کنیم و در یک لایحه ای 

به دولت بدهیم.
وی ادامه داد: در بخش حفاظت از محیط 
بیان  را  کلانمان  راهبردهای  چند  زیست 
دکتر  خانم  که  است  تکالیفی  و  می کنم 
مکلف  ما  کرده اند  شروع  را  کار  جدیت  با 
و  دستورالعمل ها  آیین نامه ها،  که  هستیم 
ضوابطی که برای اجرای برنامه نوشته شود 

را در چند ماه اول انجام دهیم.
یکپارچه  نظام  ایجاد  کرد:  تصریح  وی 
ممانعت  و  پیشگیری  زیست،  محیط  ملی 
و  غیرمجاز  آلودگی های  انواع  انتشار  از 
این  زیست؛  محیط  تخریب  جرم انگاری 
واژه ها، واژه های جدیدی نیست با آنها آشنا 

هستید.
حفاظت  و  تعادل بخشی  کرد:  تاکید  وی 
اجرای  طریق  از  زیرزمینی  آب های  کیفی 
بسیار  آبخوانداری  و  آبخیزداری  عملیات 
موضوع مهمی است که ما بتوانیم بخشی از 
خطاهای بزرگی که در ارتباط با سفره های 

زیرزمینی مرتکب شدیم، جبران کنیم.
ما  افزود:  جمهور  رئیس  اول  معاون 
آینده فروشی کردیم و منابع و سرمایه هایی 
را  بودند  آینده  نسل های  به  متعلق  که 
فروختیم. اما خوشبختانه در برنامه هفتم به 

این مسأله پرداخته شده است.
عارف ادامه داد: تدوین منشور اخلاق محیط 
در  است؛  بسیار جدی  مساله  یک  زیست، 
این  در  کردیم.  کار  کم  خیلی  مسأله  این 
حوزه خیلی گرفتاریم و واقعیت این است 

که کار و فرهنگ سازی نکردیم.
یک  زیست  محیط  دیپلماسی  گفت:  وی 
تقویت  را  آن  باید  و  است  جدی  مسأله 
کنیم. با نهادهای بین المللی محیط زیست 
یا ارتباط نداریم و یا قهر هستیم. گاهی فکر 
می کنیم اگر در یک نهاد بی المللی شرکت 
کنیم، گناه کبیره کردیم؛ باید این نگاه را 

اصلاح کنیم.

عارف: پیوست عدالت اجتماعی در تصویب 
طرح های کلان گنجانده شود
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شهرام دبیری: تدوین قوانین بر پایه هوش 
مصنوعی مانع آسیب در آینده می شود

 معاون امور مجلس رئیس جمهور، تنقیح قوانین را نیاز امروز جامعه 
دانست و گفت: تدوین قوانین برپایه هوش مصنوعی سبب عدم تغییر 
قوانین، اثربخشی آن و جلوگیری از آسیب در سالیان آینده خواهد شد.

 شهرام دبیری  در آیین رونمایی از سامانه آزمایشی تنقیح قوانین با 
هوش مصنوعی در مرکز پژوهش های مجلس شورای اسلامی گفت: 
امروز هوش مصنوعی در فعالیت های علمی، هنری، پزشکی، اجتماعی، 
از  بسیاری  و  است  مفید  بسیار  قوانین  تنقیح  و  انسانی  علوم  مسائل 

فعالیت ها از این طریق انجام می شود.
ویژه  به  جامعه  امروز  نیاز  را  قوانین  تنقیح  حوزه  به  علمی  نگاه  وی 
برای  قانونی  است  قرار  اگر  افزود:  و  دانست  در مجلس  تصمیم گیری 
جامعه وضع شود که تغییر نکند و اثربخش باشد و در سالیان آینده 
دچار آسیب نشویم، ضروری است از ظرفیت هوش مصنوعی در این 
حوزه استفاده کرد. البته این سامانه نیاز به تکمیل دارد و باید بر اساس 

علم روز این کار را دنبال کرد.
معاون امور مجلس رئیس جمهور با بیان اینکه هوش مصنوعی در تنقیح 
قوانین به اخذ تصمیمات علمی و کارشناسی کمک شایانی خواهد کرد، 
لوایح  تدوین  برای  پژوهش های مجلس  مرکز  از ظرفیت  باید  گفت: 
ارزشمند بهره برد و مجلس دوازدهم و دولت چهاردهم که همزمان کار 
خود را آغاز کردند، می توانند تعامل ارزنده ای در این مسیر ایفا کنند.

سامنه هوشمند تنقیح قوانین سبب رسیدن به قانون جامع می شود
این  ادامه  در  نیز  قوانین مجلس  معاون  عبدالملکی  مهدی  همچنین 
قوانین  تنقیح  هوشمند  دستیار  سامانه  از  استفاده  با  گفت:  مراسم 
می توانیم به قانون جامع دست پیدا کنیم و این سامانه به عنوان دستیار 

در اختیار نیروی انسانی قرار خواهد گرفت.
وی اظهار کرد: البته ممکن است این سامانه با اشکالاتی مواجه شود، 
اما باید بدانیم در ابتدا مثل ربات است، اما در آینده نتایج مهمی خواهد 

داشت.
تنقیح قوانین در حوزه های مختلف با هوش مصنوعی قابل استخراج 

است
ایجاد  روند  درباره  الاسلام محمدامین کیخای فرزانه  ادامه، حجت  در 
سامانه، گفت: هوش مصنوعی امروز می تواند در قانون گذاری موثر باشد 
و  کارشناسی  کارهای  قوانین  تنقیح  برای سامانه دستیار هوشمند  و 

پژوهشی تخصصی انجام شده است.
مدیر گروه حقوق خصوصی پژوهشگاه قوه قضائیه با بیان اینکه رسیدن 
در  قوانین  تنقیح  کرد  است،تاکید  شده  هدفگذاری  جامع  قانون  به 
حوزه های مختلف قابل استخراج است و در این مسیر بیش از ۲۰ نفر 
در ۳ سال برای این سامانه زحمت کشیدند که قابلیت واگذاری به قوای 

سه گانه را دارد.

کنعانی: هرجا جنگ است، پای آمریکا و 
انگلیس مستقیم و غیرمستقیم در میان است

 سخنگوی وزارت امورخارجه، عنوان کرد: هرجا جنگ است، پای 
آمریکا و انگلیس مستقیم و غیرمستقیم در میان است.

ناصر کنعانی سخنگوی وزارت امورخارجه جمهوری اسلامی ایران، 
در پیامی که در حساب شخصی خود در فضای مجازی به اشتراک 
تا  کشورش  است،  گفته  انگلیس  دفاع  وزیر  کرد:  بیان  گذاشت، 

پایان سال جاری تسلیحات بیشتری به اوکراین می دهد.
کنعانی افزود: وزارت خارجه انگلیس نیز عنوان داشته که کاردار 
ایران را به دلیل گزارش ارسال موشک به روسیه احضار کرده ایم. 
را رسما تکذیب  ایران آن  تایید نشده است که  این یک گزارش 

کرده است.
سخنگوی دستگاه دیپلماسی خاطرنشان کرد: هرجا جنگ است، 
پای آمریکا و انگلیس )آتش بیاران معرکه( مستقیم و غیرمستقیم 

در میان است.
به گزارش ایرنا به نقل از تاس، وزارت دفاع انگلیس در بیانیه ای 
اعلام کرد: طبق تعهدی که در ماه آوریل )اسفند ۱۴۰۲/ فروردین 
از  نظامی  حمایت  در  تسریع  راستای  در  و  شد  اعلام   )۱۴۰۳
اف- جنگنده های  تجهیزات  هوایی،  دفاع  موشک های  اوکراین، 

۱۶، سلاح های خودکششی ای اس۹۰ و قایق های نظامی تحویل 
شده اند.

این بیانیه افزود: صدها موشک دفاع هوایی جدید، ده ها هزار گلوله 
توپ و خودروهای زرهی بیشتری تا پایان سال جاری به اوکراین 

تحویل خواهند شد.
وزارت امور خارجه این کشور نیز روز چهارشنبه طی بیانیه ای که 
یک نسخه آن در تارنمای دولت انگلستان منتشر شد اعلام کرد: 
امروز با هماهنگی شرکای اروپایی و با دستور وزیر، علی متین فر 

کاردار سفارت ایران در لندن به وزارت امور خارجه احضار شد.
این درحالی است که مقام های ایران و روسیه بارها ادعای همکاری  
نظامی در ارتباط با جنگ اوکراین را رد و آن را بی اساس توصیف 

کرده اند.
پیامی  انتشار  با  نیز  ایران  امور خارجه  وزیر  سید عباس عراقچی 
اساس  بر  اروپا  و  آمریکا  اینکه  به  اشاره  با  مجازی  فضای  در 
اطلاعات غلط و منطق معیوب عمل کردند، نوشت: ایران به روسیه 

موشک های بالستیک ارسال نکرده است. تمام.

عراقچی: عربستان در سیاست همسایگی 

ایران جایگاه ویژه دارد

در  عراق  کشور  همانند  سعودی  عربستان  گفت:  ایران  امورخارجه  وزیر 
سیاست همسایگی ما جایگاهی ویژه دارد.

الشرق  خبری  شبکه  با  اختصاصی  گفت وگوی  در  عراقچی  عباس  سید   
عربستان سعودی، عنوان داشت: روابط ایران و عربستان چند سال است که 

در مسیر بسیار خوبی قرار دارد و حرکت می کند.
وی در این گفت وگو که مشروح آن به زودی منتشر خواهد شد، افزود: ما 
مسائلی داشتیم در گذشته که اتفاقاً با مساعدت کشور عراق و بعداً کشور 
چین، به ازسرگیری روابط دوجانبه بازگشتیم و در چند سال اخیر این روابط 

با سرعت خوبی رو به گسترش بوده است.
بر اساس این خبر سکاندار دستگاه دیپلماسی خاطرنشان کرد: سیاست دولت 
چهاردهم ایران مبتنی بر تقویت هر چه بیشتر روابط با همسایگان است و 
همانطور که عراق جایگاه ویژه ای در سیاست همسایگی دارد، عربستان نیز 

جایگاه ویژه ای دارد.
عراقچی همچنین تصریح کرد: عربستان کشور بزرگ و قدرتمند منطقه است 
و بین ایران و عربستان الزاما باید یک رابطه خوب و همکاری گسترده ای 

برقرار باشد و این مسئله یک نیاز برای صلح و ثبات در منطقه است.
عراقچی: ایران به روسیه موشک های بالستیک ارسال نکرده است

ارسال موشک  ادعای غرب در خصوص  امور خارجه کشورمان   وزیر 
بالستیک ایرانی به روسیه را تکذیب کرد.

 سیدعباس عراقچی در صفحه شخصی خود در فضای مجازی با اشاره 
به اینکه یک  بار دیگر آمریکا و اروپا بر اساس اطلاعات غلط و منطق 
معیوب عمل کردند، نوشت: ایران به روسیه موشک های بالستیک ارسال 

نکرده است. تمام.
وی افزود: معتادین تحریم باید از خود بپرسند: چگونه ایران قادر است 

تسلیحات پیچیده بسازد و به ادعای شما بفروشد؟
عراقچی در پایان تاکید کرد: تحریم ها راه حل نیستند بلکه بخشی از 

مشکل هستند.
به گزارش ایرنا؛ شبکه خبری سی ان ان طی گزارشی به نقل از منابع 
نامشخص ادعا کرده بود که ایران موشک های بالستیک کوتاه برد را 
منتقل کرده  به روسیه  اوکراین  در  نظامی  استفاده در عملیات  برای 

است.
سخنگوی سازمان ملل در واکنش به این خبر گفته بود ما این گزارش 

ها را دیده ایم اما هیچ راهی برای تایید این اخبار نداریم.
به  واکنش  در  کرملین  پسکوف سخنگوی  دیمیتری  حال  همین  در 
این گزارش ادعایی گفت: ما این گزارش ها را رویت کرده ایم و چنین 
اخباری همیشه با واقعیت مطابقت ندارند. ایران شریک مهم ماست و 
در حال توسعه روابط تجاری و اقتصادی هستیم. همکاری  ها و گفت 
از جمله حساس  ترین  و  ممکن  های  حوزه  همه  در  را  گوهایمان   و 
حوزه ها توسعه داده و به این اقدام در راستای منافع مردم دو کشور 

ادامه خواهیم داد.
عراقچی: ایران از برنامه  و فعالیت های اکو حمایت می کند

 وزیر امور خارجه در دیدار با دبیر کل جدید سازمان همکاری اقتصادی 
)اکو( گفت: جمهوری اسلامی ایران به عنوان میزبان دبیرخانه اکو و 
رئیس دوره ای این سازمان، از برنامه ها و فعالیت های اکو و دبیرکل 

جدید برای تحقق اهداف سازمان به صورت قوی حمایت می کند.
اسد مجید خان در شروع کار خود در تهران به عنوان دبیرکل جدید 
سازمان همکاری اقتصادی )اکو(، با سیدعباس عراقچی وزیر امور خارجه 
دیدار و در خصوص نقش سازمان اکو در منطقه و تقویت همکاری ها 

بین کشورهای عضو تبادل نظر و رایزنی کرد.
و شروع  ایران  در  از حضور  اظهار خوشحالی  مجید خان ضمن  اسد 
فعالیت خود به عنوان دبیرکل جدید اکو، یاد و خاطره دکتر رئیسی 
و دکتر امیرعبداللهیان رئیس جمهور و وزیر خارجه شهید را گرامی 
داشت و ضمن تبریک به عراقچی، برای دولت جدید، رئیس جمهور و 

وزیر خارجه آرزوی موفقیت کرد.
وی همچنین با تشکر از حمایت جمهوری اسلامی ایران در خصوص 
انتخاب خود، گزارشی از فعالیت های سازمان اکو از جمله فرایند آماده 
سازی نشست های آتی در سطوح سران و وزرای امور خارجه اکو ارائه 
در  ایران  اسلامی  مهم جمهوری  و  محوری  نقش  بر  تاکید  با  و  کرد 
سازمان اکو، خواستار تدوام حمایت های کشورمان از این سازمان مهم 

منطقه ای شد.
ضمن  دیدار  این  در  نیز  خارجه  امور  وزیر  عراقچی  عباس  سید 
به سوابق و تجربیات  اکو،  به دبیرکل جدید  تبریک  و  خوشامدگویی 
دیپلماتیک ارزشمند اسد مجید خان اشاره و ابراز اطمینان کرد، تحقق 
اهداف و برنامه ها و طرح های در دست اجرای سازمان اکو در دوره 

دبیرکلی وی سرعت گیرد.
وی همچنین به ظرفیت ها و امکانات گسترده کشورهای عضو اکو برای 
تقویت و تعمیق همکاری های اقتصادی در راستای توسعه و پیشرفت 
منطقه اشاره و تاکید کرد که جمهوری اسلامی ایران به عنوان میزبان 
دبیرخانه اکو و رئیس دوره ای این سازمان، از برنامه ها و فعالیت های 
اکو و دبیرکل جدید برای تحقق اهداف سازمان به صورت قوی حمایت 

می کند.
اسد مجید خان از دیپلمات های ارشد پاکستانی است که اخیرا و برای 

یک دوره سه ساله به عنوان دبیرکل اکو منصوب شده است.
عراقچی: سفر رییس جمهور به عراق نشانگر عمق روابط دو کشور است

 وزیر امور خارجه گفت: تعیین عراق توسط رئیس جمهور ایران به عنوان 
اولین کشوری که به آن سفر می کند، نشان دهنده عمق روابط برادرانه 

میان دو کشور است.
 سید عباس عراقچی وزیر امورخارجه جمهوری اسلامی ایران در گفت و 
گو با شبکه تلویزیونی الفرات عراق در خصوص سفر پزشکیان به این 
کشور عنوان داشت: تعیین عراق توسط رئیس جمهور ایران به عنوان 
اولین کشوری که به آن سفر می کند، نشان دهنده عمق روابط برادرانه 

میان دو کشور است.
اربیل نیز  از بغداد آغاز می شود و شامل بصره و  افزود: این سفر  وی 

می شود و سفر به نجف و کربلا هم در دستور کار قرار دارد.
عراقچی خاطرنشان کرد: ما از اقدامات عراق علیه گروه هایی که ایران 
با طرف  را از خاک این کشور هدف قرار می دهند خرسندیم و دائماً 
عراقی درباره اجرای بهینه توافقنامه امنیتی منعقد شده در سال ۲۰۲۱ 

در حال رایزنی هستیم.
سکاندار دستگاه دیپلماسی تصریح کرد: ما با عراق در مسیر درستی 

برای کنترل مرزها و مقابله با گروه های خرابکار حرکت می کنیم.
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وزیر صمت: توسعه صادرات اولویت 
اصلی دولت چهاردهم است

 وزیر صنعت، معدن و تجارت توسعه صادرات را اولویت اصلی رئیس جمهور 
دولت چهاردهم دانست و گفت: دغدغه و چالش های در این عرصه با برگزاری 

جلسه های تخصصی رفع می شود.
به گزارش از انجمن تولیدکنندگان فولاد ایران، سید محمد اتابک در دیدار 
اعضای هیات مدیره و هیات اجرایی انجمن تولیدکنندگان فولاد ایران، استفاده 
از ظرفیت تشکل های تخصصی با نگاه ملی را یکی از رویکردهای اصلی وزارت 
راهبردهای تحقق  از  اظهار داشت: یکی  اعلام کرد و  صمت در دوره جدید 
جهش تولید با مشارکت مردم، ایفای نقش تشکل های بخش خصوصی به طور 
موثر، مستمر و البته مسئولانه و متعهدانه است و تلاش می کنیم زمینه اجرای 

این راهبرد را فراهم کنیم.
وی از برگزاری جلسات تخصصی برای هر یک از چالش های پیش روی زنجیره 
فولاد در آینده ای نزدیک خبر داد و ضمن تاکید بر توسعه صادرات به عنوان 
یکی از اولویت های مدنظر رئیس جمهور، از انجمن فولاد خواست تا با همراهی 
سایر تشکل های زنجیره فولاد، بسته پیشنهادی خود در این خصوص را تدوین 

و در اسرع وقت به وزارت صمت ارائه دهند.

وزیر نفت: جایگاه ژئوپلیتیک ایران برای 
ترانزیت انرژی در خاورمیانه

کشورهای  )مجمع  جی ئی سی اف  دبیرکل  با  دیدار  در  نفت  وزیر   
صادرکننده گاز( با اشاره به اوضاع ژئوپلیتیک جهان و شرایط خاص 
بازارهای گاز به ویژه در بحران های جهانی انرژی، گفت: ایران با توجه به 
جایگاه ژئوپلتیکش می تواند گذرگاه و چهارراهی مناسب برای تبادلات 

و ترانزیت انرژی در منطقه باشد و نقش قطب را بازی کند.
به گزارش از وزارت نفت، »محسن پاک نژاد«  در ملاقات با »محمد 
درباره  هماهنگی  و  بررسی  برای  که  جی ئی سی اف  دبیرکل  حامل« 
برگزاری بیست وششمین نشست وزارتی مجمع کشورهای صادرکننده 
گاز در آبان ماه به تهران آمده است، تاکید کرد: ایران یکی از بنیان گذاران 
اصلی این مجمع است و برگزاری بیست وششمین نشست وزارتی در 

آغاز دولت چهاردهم را به فال نیک می گیریم.
سال  مجمع  وزارتی  نشست  نخستین  که  همان طور  افزود:  وی 
اعضا  برای  را  مثبت  نتایجی  و  برگزار شد  تهران  در  میلادی   ۲۰۰۱
به همراه داشت، انتظار می رود این نشست هم با مشارکت حداکثری، 

دستاوردهایی ارزنده  را برای کل اعضا داشته باشد.
نقش مجمع کشورهای صادرکننده گاز در تثبیت امنیت انرژی جهان

وزیر نفت ادامه داد: با توجه به اوضاع ژئوپلیتیک جهان و شرایط خاص 
بازارهای گاز جهان به ویژه در بحران های جهانی انرژی، امروز باید از 
این مجمع  به طوری  که  ویژه  شود،  دبیرخانه جی ئی سی اف حمایتی 
بتواند با مشارکت و همکاری همه جانبه اعضایش، نقشی بارز در تثبیت 

امنیت انرژی جهان ایفا کند.
جی ئی سی اف  کارشناسی  گزارش  اینکه  به  اشاره  با  پاک نژاد 
مانندچشم انداز بازار گاز و... نقشی مهم در این میان ایفا می کند، گفت: 
و چهارراهی  گذرگاه  می تواند  ژئوپلیتیکش  جایگاه  به  توجه  با  ایران 
مناسب برای تبادلات و ترانزیت انرژی در منطقه باشد و نقش یک 

قطب را بازی کند.
وی با بیان اینکه نقش گاز افزون بر امنیت انرژی در پیشبرد سیاست های 
اقلیمی جهان، به ویژه در دوران گذار به انرژی پاک بسیار حائز اهمیت 
است، افزود: در این میان دبیرخانه جی ئی سی اف با هماهنگی دبیرخانه 
اوپک )سازمان کشورهای صادرکننده نفت( می تواند در نشست ها و 
مذاکرات نشست کنوانسیون تغییرات اقلیمی سازمان ملل متحد )کاپ 
۲۹( که در جمهوری آذربایجان برگزار می شود، به نحو موثر ایفای نقش 

کند.
وزیر نفت با تشکر از تلاش های دبیرخانه جی ئی سی اف در سال های 
اقدام ها، تاسیس موسسه تحقیقات گاز  این  از جمله  ادامه داد:  اخیر، 
)GRI( است که می تواند زمینه موثری برای همکاری کشورهای عضو 

در حوزه فناوری، آموزش و نیروی انسانی باشد.
پاک نژاد تاکید کرد: امیدوارم همکاری های دبیرخانه جی ئی سی اف و 
نوپدید  باشد و در زمینه های  ارتقا  نفت در مسیر  پژوهشگاه صنعت 
همکاری  روز،  مسائل  دیگر  و  مصنوعی  هوش  و  هیدروژن  مانند 

تحقیقاتی انجام شود.
وزارتی  نشست  بیست وششمین  برگزاری  برای  ایران  آمادگی 

جی ئی سی اف
با  وزارتی جی ئی سی اف  بیست وششمین نشست  امیدوارم  وی گفت: 
حضور حداکثری کشورهای عضو و ناظر برگزار و به نقطه عطفی دیگر 

در تاریخ مجمع کشورهای صادرکننده گاز تبدیل شود.
وزیر نفت افزود: نقش دبیرکل جی ئی سی اف در ایجاد این هماهنگی 
قابل توجه است و با توجه به تجربه ها و دانش، این کار مهم به نحواحسن 

و مطلوب انجام خواهد شد.
زمینه  در  زیادی  تلاش های  ایران  نفت  وزارت  کرد:  تاکید  پاک نژاد 
برگزاری مؤثر و مفید این نشست انجام داده  است و به دلیل مشغله 
تهران  را  برگزاری نشست  آغاز کار دولت چهاردهم، محل  کاری در 
تعیین کردیم و دعوتنامه های تازه را هم تهیه و به زودی ارسال می کنیم.

بین الملل  امور  معاونت  به سرپرستی  قوی  کاری  گروه  ادامه داد:  وی 
دبیرخانه مجمع  از  و  است  تشکیل شده  نفت  وزارت  در  بازرگانی  و 
نیز درخواست دارم با همکاری گروه برگزارکننده این نشست، امکان 

برگزاری شایسته فراهم شود.

اولویت  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر   
بازار  مورد  در  چهاردهم  دولت  اصلی 
سرمایه را، بازگرداندن اعتماد مردم به 
این بازار عنوان کرد و گفت: دولت به 
طور کامل پشت بورس است و روزهای 

خوبی را برای بورس خواهیم دید.
به گزارش از وزارت اقتصاد، عبدالناصر 
فوق العاده  جلسه  پایان  در  همتی  
بهادار،  اوراق  و  بورس  عالی  شورای 
عالی  شورای  جلسه  در  کرد:  اظهار 
که  جاری  هفته  شنبه  روز  در  بورس 
پذیرش  مورد  عشقی  آقای  استعفای 
قرار گرفت، تصمیم گرفته شد که روز 
سه شنبه )امروز( تکلیف رئیس سازمان 

بورس را روشن کنیم.
میان  از  امروز  نهایت  در  افزود:  وی 
که  مختلف  پیشنهادی  گزینه های 
آنها مورد بررسی من و اعضای  رزومه 
اله  حجت  آقای  به  گرفت،  قرار  شورا 
افراد خوشنام  از  صیدی به عنوان یکی 

بازار پولی و مالی، رسیدیم.
موضوع  این  عنوان  با  اقتصاد،  وزیر 
متعهد  و  تجربه  با  افراد  از  که صیدی 
عالیه  تحصیلات  دارای  و  متخصص  و 
خوبی  شناخت  سرمایه  بازار  و  است 
جمیع  به  توجه  با  گفت:  دارد،  وی  از 
عالی  شورای  خوشبختانه  جهات، 
به  ابتدا  کامل،  اجماع  با  هم  بورس 
عضویت آقای صیدی در هیات مدیره 
و در ادامه، ریاست سازمان بورس، رأی 
داد و از این لحظه ایشان فعالیت خود 
آغاز  بورس  سازمان  رئیس  بعنوان  را 

خواهند کرد.
مورد  در  سؤالی  به  پاسخ  در  همتی 
خصوص  در  چهاردهم  دولت  اولویت 
آن  حقیقت  گفت:  نیز  سرمایه  بازار 
است که اعتماد مردم به بازار سرمایه، 
تا حدودی از دست رفته است و اولین 
و فوری ترین کار ما بازگرداندن اعتماد 

آنها به این بازار خواهد بود.
سرمایه  بازار  اینکه  بر  تأکید  با  وی 
گفت:  باشد،  مردم  اعتماد  مرکز  باید 
مالی  تأمین  نظر  از  بورس  بازار 
بسیار  جایگاه  در  سرمایه گذاری کشور 
حساس و مهمی است و ما نمی توانیم 

از آن غفلت کنیم.
شرایط  در  کرد:  تصریح  اقتصاد  وزیر 
بار  سرمایه،  بازار  غیاب  در  و  فعلی 
تأمین مالی روی دوش بازار پول افتاده 
است که امیدوارم با سیاست های دولت 
)که راجع به آن در ستاد اقتصادی نیز 
بحث شده است(، بتوانیم جریان تأمین 
سرمایه گسیل  بازار  به سمت  را  مالی 

بدهیم.
وی با تأکید بر اینکه بازار سرمایه باید 
باشد،  صادق  و  شفاف  کاملًا  مردم،  با 
گفت: رئیس سازمان بورس حتماً باید 
ارتباط مستقیم با مردم داشته باشد و 
به طور منظم با آنها صحبت و مشکلات 

را تشریح کند.
همتی تأکید کرد: ما باید نشان دهیم 
است  جاهایی  از  یکی  بورس  بازار  که 
قابل  و  مطمئن  شفاف،  بصورت  که 
اطمینان به کار خودش ادامه می دهد. 
این  که  باشد  طوری  باید  ما  عملکرد 
دخالت هایی  که  نیاید  وجود  به  شائبه 
می افتد  آن  در  اتفاقاتی  و  دارد  وجود 
آن  درونی  اطلاعات  از  کسانی  مثلًا  و 
استفاده می کنند. این نکته ای است که 
تأکید  بورس  سازمان  جدید  رئیس  به 

کردم که حتماً باید رعایت کند.
وزیر اقتصاد با تأکید بر اینکه دولت به 
گفت:  است،  بورس  پشت  کامل  طور 
برای بورس خواهیم  را  روزهای خوبی 

دید.
را  بورس  چالش های  از  بخشی  وی، 
دولت  تصمیمات  یکسری  از  ناشی 
سیاست گذاری ها،  گفت:  و  خواند 
موردی،  دخالت های  قیمت گذاری ها، 
در  آن  نرخ  اختلاف  و  ارز  نرخ  مسئله 
بازار آزاد با نیمایی و... از جمله مسایل 
دچار  را  ما  صنایع  که  هستند  مهمی 
باعث شده است، سود  مشکل کرده و 
درصد   ۵۰ تقریباً  بورسی  شرکت های 

پیدا  کاهش  گذشته  دوره  به  نسبت 
کند.

باید  و  نیست  خوب  این  گفت:  همتی 
کاری  دولت  اعضای  سایر  کمک  به 
و  شود  متوقف  روند  این  که  کنیم 
بهره وری  و  سودآوری  افزایش  شاهد 

شرکت های بورسی باشم.
با  جز  این  کرد:  بین  اقتصاد  وزیر 
سایر  با  بورس  سازمان  رئیس  تعامل 
اعضای دولت به دست نمی آید و اتفاقاً 
انتخاب  را  صیدی  که  دلایلی  از  یکی 
که  است  این  کردم  معرفی  شورا  به  و 
دولت  وزرای  با  خوبی  تعامل  می تواند 
و روسای سازمان های مرتبط با بورس 

برقرار کند.
 اعضای شورای عالی بورس در نشست 
صیدی  حجت اله  به  خود،  فوق العاده 
رییس  و  مدیره  هیات  عضو  عنوان  به 
جدید سازمان بورس و اوراق بهادار رای 

اعتماد دادند.
صیدی، دانش آموخته رشته حسابداری 
است.  طباطبایی  علامه  دانشگاه  در 
اوراق  و  بورس  سازمان  جدید  رئیس 
بهادار، دارای مدرک دکترای حسابداری 
از دانشگاه علامه طباطبایی، کارشناسی 
علامه  دانشگاه  از  حسابداری  ارشد 
از  حسابداری  کارشناس  و  طباطبایی 

دانشگاه علامه طباطبایی است.
به  توان  می  صیدی  اجرایی  سوابق  از 
بانک  مدیره  هیات  در  موظف  عضویت 
بین الملل،  معاون  و  ایران  صادرات 
سرمایه گذاری  شرکت  عامل  مدیر 
شرکت  مدیرعامل  قائم مقام  خوارزمی، 
رئیس  نایب  غدیر،  سرمایه گذاری 
خودرو،  ایران  شرکت  هیات مدیره 
مؤسسه  در  حسابرسی  سرپرست 
و  مستضعفان  بنیاد  حسابرسی 
اشاره  ایران  صادرات  بانک  مدیرعامل 

کرد.
وزیر اقتصاد: نرخ ارز بازار آزاد را به نیما 

نزدیک می کنیم
 وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت: نرخ 
ارز نیما و بازار آزاد را نزدیک می کنیم؛ 
پایین  را  بازار  و  رفته  بالا  نیما  ارز  نرخ 

می آوریم.
اقتصاد، عبدالناصر  از وزارت  به گزارش 
در  شهریور   ۲۰ سه شنبه  روز  همتی 
همایش  چهارمین  و  سی  حاشیه 
خبرنگاران  جمع  در  اسلامی  بانکداری 
کار  تالارها  اسم  با  ما  داشت:  اظهار 
نداریم؛ ارز نیما باید نزدیک ارز بازار شود 
و بازار ارز نیز به نزدیکی نرخ نیما برسد.

وی درباره جاماندگان سهام عدالت نیز 
خاطر نشان کرد: پیگیری می کنیم.

تورم  مهار  در  مرکزی  بانک  به  همتی: 
کمک می کنیم

بیان  با  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر   
غیر  مالی  تامین  با  امیدواریم  اینکه 
پیش  اقتصادی  رشد  سمت  به  تورمی 
مرکزی  بانک  استقلال  از  گفت:  برویم، 
دفاع می کنم و برای اینکه این نهاد پولی 
و بانکی بتواند تورم را مهار کند کمک 

خواهیم کرد.
عبدالناصر همتی  در سی و چهارمین 
همایش بانکداری اسلامی، اظهار داشت: 
به  نه تنها  گذشته  سال های  طول  در 
بلکه  نشدیم،  نزدیک  اسلامی  بانکداری 
خیلی دور هم شدیم. اگر همه تحریم ها 
اف ای تی اف  لیست  از  و  شود  برداشته 
مشکلات  اول  تازه  شویم،  خارج  هم 
و...  سرمایه  کفایت  در  که  بانک هاست 

مشکل اساسی دارند.
وزیر امور اقتصادی و دارایی به استقلال 
کرد:  تصریح  و  اشاره  مرکزی  بانک 
استقلال بانک مرکزی کارشناسی است 
و نمی توان همزمان سیاست تثبیت ارز و 
رها کردن بهره داشته باشیم، چراکه این 

دو در تناقض است.
استقلال  از  وقتی  داد:  ادامه  وی 
نباید  می گویم،  سخن  مرکزی  بانک 
بکشیم  بی محل  چک  دولت  به عنوان 
استقلال  کند؛  پاس  مرکزی  بانک  تا 
کار  و  سیاست گذاری  در  مرکزی  بانک 

کارشناسی ملاک است.

بانک مرکزی در ارائه آمارها، شفاف عمل 
کرد

در  مرکزی  بانک  اینکه  بیان  با  همتی 
اقتصادی شفاف  آمار شاخص های  ارائه 
که  می کنند  انتقاد  گفت:  کرد،  عمل 
در  می کنید  اعلام  درصد   ۴۰ را  تورم 
آمار  به  حالی که ۳۵ درصد است؛ من 
بانک مرکزی اتکاء می کنم. بانک مرکزی 
اقتصاد  تا  کند  اعلام  به موقع  را  آمارها 

پیش بینی پذیر باشد.
چاره ای جز حل مساله ناترازی بانک ها 

نداریم
وزیر اقتصاد به موضوع ناترازی ها اشاره 
مساله  حل  جز  چاره ای  افزود:  و  کرد 
تداوم  زیرا  نداریم،  بانک ها  ناترازی 
ناترازی ها به رشد نقدینگی و تورم دامن 

می زند.
وی تاکید کرد: دفاع از کارکنان بانک ها 
را وظیفه خود می دانم، همان طور که از 
پیگیری  با  و...  گندمکاران  کشاورزان، 
مطالباتشان دفاع کردیم، اما از وام های 
میلیاردی هیات مدیره ها دفاع نمی کنم. 
این در حالی است که می گویند هیات 
باید  و  باشد  داشته  انگیزه  باید  مدیره 
پاداش تعیین کنیم، در حالی که قبول 
ندارم. در روزهای گذشته درب اتاق من 
را شکسته اند که عضو هیات مدیره بانک 

شوند.
همتی با اشاره به اینکه درباره وام ازدواج 
تصریح  کردند،  تحریف  را  من  سخنان 
کرد: برای جمع شدن صف وام ازدواج 
۸۰۰ همت منابع نیاز است و به سادگی 

جمع نمی شود.
اقتصادی  ستاد  در  خوبی  هماهنگی 

دولت داریم
گفت:  چهاردهم  دولت  کابینه  عضو 
ستاد  در  خوبی  هماهنگی  اکنون 
رئیس جمهور  و  داریم  اقتصادی دولت 
دارند.  مردم  بر معیشت  بسیاری  تاکید 
مردم  با  بانکی  نظام  می کنیم  تلاش 
مهربان باشد و در تضامین وام های خرد 
پایین  طبقات  تا  نکنند  سخت گیری 

جامعه از این تسهیلات استفاده کنند.
تثبیت نرخ ارز به صادرات آسیب می زند

با  به تدریج  امیدوارم  کرد:  بیان  وی 
جلوگیری از مداخلات دولت در اقتصاد 
از جمله در نرخ ارز، جلوی رانت و ضربه 
تجاری  تراز  شود،  گرفته  صادرات  به 
شود.  پذیر  پیش بینی  اقتصاد  و  مثبت 
نتیجه کار بانک مرکزی در تثبیت نرخ 
اسمی ارز یعنی لطمه به صادرات، تراز 
باعث  نهایت  در  و  پول  خلق  و  تجاری 
باید  باطل  دور  این  و  تورم خواهد شد 

توسط بانک مرکزی شکسته شود.
وزیر اقتصاد با تاکید بر اینکه رشد اقتصاد 
ایران، منابع محور است، گفت: دهه نود 
رشد اقتصادی به دلیل تحریم و کاهش 
فروش نفت کاهش داشت و در سال های 
اخیر با افزایش فروش نفت افزایش پیدا 
کرد. همدیگر را متهم نکنیم، باید رشد 
اقتصادی را از منابع محوری دور کنیم. 
قانون تامین مالی تولید و زیرساخت ها 
داده  اقتصاد  وزارت  به  اختیارات خوبی 

است.
با  امیدواریم  اینکه  بر  تاکید  با  همتی 
به سمت رشد  تورمی  مالی غیر  تامین 
داشت:  اظهار  برویم،  پیش  اقتصادی 
سیاست ما این است که نرخ ارز نیما به 
بازار آزاد نزدیک شود؛ به عبارت دیگر در 
تلاش هستیم تا نرخ نیمایی را افزایش و 

نرخ بازار آزاد را کاهش دهیم.
ناترازی  حل  برای  اندیشی  چاره  لزوم 

بانک ها با همفکری مدیران بانکی
تاکید  با  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر   
بر لزوم همفکری برای رفع ناترازی های 
بانکی،  ناترازی  جمله  از  اقتصاد  مهم 
از  یکی  بانک ها  ناترازی  گفت: 
اقتصادی  حکمرانی  نتایج  شاخص ترین 

غلط است.
اعضای  با  عبدالناصر همتی در نشست 
اعتباری  مؤسسات  و  بانک ها  کانون 
بانک ها  ناترازی  کرد:  اظهار  خصوصی 
اقتصادی  مشکلات  مهمترین  از  یکی 
کشور است. برخی بانک های خصوصی 
برخی  گرفتند،  شکل  نادرست  ابتدا  از 
بعداً ناتراز شدند و برخی متوسط و خوب 
هستند و هیچ کدام عالی نیستند و باید 
شرایط  که  برویم  سمتی  به  را  شرایط 
درآمد  کمبود  به  شود.وی  بهتر  همه 
برخی  تامین  به  الزام  نفت،  صادرات 
و همچنین  ترجیحی  ارز  نرخ  با  کالاها 
بودجه  در  شده  بینی  پیش  مالیات 
اشاره کرد و ادامه داد: این مشکلات به 
به هم متصل هستند  زنجیروار  صورت 
هم  که  شود  مدیریت  نحوی  به  باید  و 
بانک ها و هم تولید کننده متضرر نشوند.

وزیر اقتصاد با یادآوری اینکه یک بال ما 
وزارت اقتصاد و بال دیگر وزارت دارایی 
است، یادآور شد: بنابراین تامین خزانه 

بخشی از وظایف وزارت اقتصاد است.
وی تاکید کرد: تداوم ناترازی بانک ها به 

خاطر فشار بر نرخ سود، موجب مشکل 
برای بورس می شود و بدون حل مشکل 
بورس، تامین مالی از بازار سرمایه نیز به 

خوبی شکل نخواهد گرفت.
و  مسائل  برخی  به  اشاره  با  همتی 
مدیران  سوی  از  شده  مطرح  مشکلات 
در  حاضر  خصوصی  بانک های  عامل 
آشنایی  دلیل  به  اینکه  بیان  و  جلسه 
با مسائل بانکی و اقتصادی، از قبل در 
باشد،  می  مشکلات  بسیاری  جریان 
تصریح کرد: برخی مشکلات راه حل بلند 
و میان مدت دارد و برخی، کوتاه مدت؛ 
و  بنشینید  که  است  این  من  پیشنهاد 
برای حل مشکلات، نوعی اولویت بندی 
طراحی کنید تا آنها که سریع تر قابل 

حل است را پیشنهاد بدهید.
عنوان  به  اینکه  بیان  با  اقتصاد  وزیر 
تکلیفی،  تسهیلات  موضوع  در  مثال 
اولویت  به  ناچار  ها،  حساسیت  بر  بنا 
بندی هستیم، اظهار داشت: در موضوع 
با  باید  ازدواج،  تسهیلات  پرداخت 
برای  و  کرد  عمل  بیشتری  اغماض 
چنین رقمی، به وام گیرنده، در خصوص 

ضامن، سخت نگیرید.
می  حتی  خصوص  این  در  افزود:  وی 
توافق کنیم که  بانک مرکزی  با  توانیم 
سفته های دریافت کنندگان وام ازدواج 
را جزو ذخایر صد در صد محاسبه نکنیم 
سخت  کمتر  متقاضی،  جوانان  به  و 

بگیریم.
بانکی  شبکه  مدیران  به  خطاب  همتی 
بنابراین آنچه تأکید من به شما  گفت: 
کنید  ریزی  برنامه  بیایید  اینکه،  است 
قابل  مشکلات  از  تا  سه  دو  حل  برای 
حل که می دانیم تا پایان سال ۱۴۰۳ 
توان رفع آنها را داریم تا عجالتا از میزان 
ناترازی بانک ها کم شود؛ مسئله توسعه 
عملکرد هم بماند برای بعد که شرایط 

مهیا تر شد.
بعد  جلسه  اینکه  اعلام  با  اقتصاد  وزیر 
عامل  با مدیران  به طور مشترک،  وی، 
خصوصی  و  دولتی  های  بانک  کلیه 
خواهد بود، تصریح کرد: البته ما به هیچ 
عملکردی  در حوزه  نمی خواهیم  وجه 
همواره  و  کنیم  دخالت  مرکزی  بانک 
اعتقادم این بوده است که این بانک باید 
استقلال لازم را داشته باشد، ولی ما و 
بانک مرکزی بدون کمک همدیگر نمی 

توانیم کار را به پیش ببریم.
وی با بیان اینکه بهتر است ابتدا مسایل 
های  بانک  بین  مشترک  مشکلات  و 
خصوصی و دولتی را حل کنیم و سپس 
های  بانک  اختصاصی  مسائل  حل  به 
خصوصی و مؤسسات اعتباری بپردازیم، 
تأکید کرد: بنظر من، اصلا هیچ مشکل 
و  ندارد  وجود  در کشور  قابل حل  غیر 
داشته  وجود  آن  حل  اراده  باید  فقط 
به  اشاره  با  ادامه  در  اقتصاد  باشد.وزیر 
در  شده  ترند  موضوعات  از  مصادیقی 
طی  کشور  ای  رسانه  و  مجازی  فضای 
های  بانک  مدیران  از  اخیر  های  روز 
خصوصی خواست، در مواجهه با انتقادات 
و حملات رسانه ای، انفعالی عمل نکنند.

یا  مدیر  هیچ  اینکه  بر  تأکید  با  همتی 
بنگاه دولتی و خصوصی مصون از خطا و 
اشتباه نیست، تصریح کرد: وظیفه روابط 
و عمومی  دولتی  عمومی دستگاه های 
اعتباری  موسسات  و  ها  بانک  از جمله 
خصوصی، صرفا دفاع از رئیس مجموعه 
اینکه  کما  نیست،  منتقدان  تخریب  و 
بنظر من، روابط عمومی های بانک ها، 
به جای دفاع از فرد، باید از نظام بانکی 

دفاع کنند.
روابط  مسئولان  کرد،  پیشنهاد  وی 
عمومی بانک ها، با مرکز اطلاع رسانی 
و روابط عمومی وزارت امور اقتصادی و 
دارایی، هماهنگی های لازم را به عمل 
مشترک،  همکاری  یک  در  و  بیاورند 
و  عملکرد  به  نسبت  را  عمومی  اذهان 

مشکلات نظام بانکی روشن نمایند.
وزیر اقتصاد با یادآوری اینکه مشکلات 
سیستم بانکی، کمابیش با هم مشترک 
است، تأکید کرد: این مشکلات مشترک 
افکار  با  مشترک  بطور  توان  می  را، 

عمومی در میان گذاشت.
بر اساس این گزارش، کانون بانک ها و 
فعالیت  خصوصی  اعتباری  مؤسسات 
و  کرد  آغاز   ۱۳۸۳ سال  در  را  خود 
راستای  در  موثری  اقدامات  تاکنون 
کمک به رشد و توسعه کشور و همچنین 
رونق تولید داشته است. کانون بانک ها 
و موسسات اعتباری خصوصی هم  اکنون 
و  بانک ها  از  اعم  فعال  عضو  دارای ۱۵ 

مؤسسات اعتباری خصوصی است.
در  رویه  وحدت  هماهنگی،  ایجاد 
اعضای  بین  همکاری  بانکی،  عملیات 
کانون و تلاش در خصوص بهبود کیفیت 
استقرار  و  مشتریان  به  خدمات  ارائه 
با  منطبق  بانکداری  نوین  روش های 
بانکداری اسلامی و ضوابط بانک مرکزی 

از جمله اهداف این کانون است.

بازگرداندن اعتماد مردم به بازار سرمایه، 
اولویت دولت چهاردهم

گزارش

وزیر نیرو : انتقال آب ارس به تبریز در 
اولویت کاری وزارت نیرو است

 وزیر نیرو گفت: انتقال آب ارس به تبریز در اولویت کاری این وزارت 
خانه قرار دارد و اقدامات لازم برای رفع موانع و ادامه عملیات اجرایی 

طرح در سال جاری انجام می شود.
عباس علی آبادی در جلسه ای با رئیس سازمان مدیریت، مسوولان آب 
و تعدادی از نمایندگان مجلس شورای اسلامی آذربایجان شرقی بر 
تسریع در انجام کار و صدور مجوزهای لازم برای تکمیل پروژه انتقال 

آب ارس به تبریز تاکید کرد.
در این جلسه رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی آذربایجان شرقی، 
اظهار کرد: در مسیر انتقال آب رود ارس به تبریز بیش از ۲.۵ میلیون 
سایر  و  صوفیان  مرند،  شهر،  هادی  جلفا،  شهرهای  در  جمعیت  نفر 

شهرهای شهرستان شبستر و روستاهای اطراف قرار دارند.
حیدر فتح زاده، یادآور شد: فاز اول طرح انتقال آب ارس به تبریز شامل 

حدود ۴۰ کیلومتر از خط انتقال با کلیه تاسیسات اجرا شده است.
و  انجام  ماه ۱۴۰۱  دی  در  نیز  پروژه  دوم  فاز  کلنگ زنی  افزود:  وی 
توان  بر  تکیه  با  و  مالی  با وجود محدودیت های  اجرایی آن  عملیات 

داخلی استان انجام شد.
در این جلسه مقرر شد اقدامات قانونی برای اخذ مجوزهای لازم از 
هیات دولت در حداقل زمان ممکن انجام و منابع مالی مورد نیاز آن 

نیز تامین شود.
خط ۱۳۵ کیلومتری انتقال آب رودخانه مرزی ارس به تبریز و شهرها 
و روستاهای واقع در مسیر، با گذشت بیش از هشت سال از آغاز آن 
هنوز ۳۵ کیلومتر پیشرفت فیزیکی دارد و تکمیل آن با تزریق اعتبارات 

مالی مورد نیاز تسریع می شود.

صنعت کاشی و سرامیک، تشنه کمک مدیریتی 
و آموزشی است

کاشی  صنعت  ترقی  و  رشد  گفت:  ایران  سرامیک  و  کاشی  انجمن  رئیس 
این  بلکه  نیست  تجهیزات  یا  مالی  منابع  توسعه  نیازمند  و سرامیک کشور 

صنعت تشنه کمک مدیریتی و آموزشی است .
مرتضی صفدری زاده  در همایش نخستین جایزه ملی تعالی صنعت کاشی 
و سرامیک که در میبد یزد برگزار شد افزود: صنعت کاشی و سرامیک برای 
ارتقای بهره وری ، تولید کالای با کیفیت و ارزش افزوده و هم افزایی بین 

واحدها نیاز به کمک مدیریتی و آموزشی دارد.
وی ضمن قدرانی از فعالان این صنعت از استانهای مختلف کشور در این 
همایش اظهار کرد: صنعت کاشی و سرامیک شاید در نگاه ظاهر از سوی 
حکمرانان حاکیمتی به اهمیت صنایعی مانند فولاد و پتروشیمی نباشد ولی 

در زمره صنایع راهبردی کشور مورد تاکید است.
بخش  توسط  که  کشور  سرامیک  و  کاشی  صنعت  افزود:  زاده  صفدری 
خصوصی در حال فعالیت است، طی این سالها فعالیت خود توانسته از معدن 
از مجموع  یابد و عدد قابل توجهی  تا فروشگاه به دانش فنی بومی دست 

تولید ناخالص ملی را به خود اختصاص دهد.
صفدری زاده با بیان اینکه امروز صنعت کشور حال و روز خوشی ندارد ادامه 
داد: ناترازی انرژی، مشکلات تسهیلات بانکی و تحریم های ظالمانه از جمله 

مشکلات بخش صنعت است .
وی اظهار کرد: بخشی از مشکلات صنعت کاشی و سرامیک که مربوط به 
شرایط حاکمیت بر بازارها و روابط بین المللی ، ناترازی انرژی و غیره است 
قابل حل شدن نیست ولی بخشی از مشکلات با توجه به شرایط حاکم با 
امکان رفع  ارتقای بهره وری  از روش  بنیه علمی و کارشناسان  از  استفاده 

آن وجود دارد.
در  کشور  سرامیک  و  کاشی  صنعت  فعالان  درصد   ۵۰ اینکه  بیان  با  وی 
مختلف  استانهای  از  سرامیک  و  کاشی  تعالی صنعت  ملی  جایزه  نخستین 
به  نسبت  تعالی  جایزه  مدل  در  صنعت  این  فعالان  افزود:  کردند  شرکت 

ارزیابی ، شناسایی نقاط ضعف و قوت خود اقدام می کنند.
فعالان صنعت کاشی و سرامیک در شرایطی می  اضافه کرد: معتقدم  وی 
توانند از منافع حداکثری بهره مند شوند که رقبای قدرتمند داشته باشند 
با  را گیرند و  باید دست واحدهای ضعیف  نیز  از طرفی واحدهای موفق  و 
استفاده از مدل جایزه تعالی با آموزش ها و بهرگیری علم مدیریتی آنها را 

در راستای حفظ منافع ملی کمک کنند.
و  فولاد  چون  مختلف  صنایع  در  تعالی  جایزه  اینکه  بیان  با  زاده  صفدری 
پتروشیمی اجرا شده است افزود: جایزه تعالی یعنی فکر کردن به ارزیابی 

موجود ، نگاه به آینده است .
نقاط  همه  در  باید  سرامیک  و  کاشی  صنعت  دارم  اعتقاد  کرد:  اضافه  وی 
بخش  در  که  رقبای ضعیف  کنیم  کنند وکمک  پیدا  توسعه  و  رشد  کشور 
های که مشکل دارند با انتقال تجربیات آنها را کمک کنیم تا این صنعت 
پیشرفت کند و هرگز ضعف آن ها باعث شادی نیست و در هر کجای کشور 
این صنعت ظهور پیدا کرده وظیفه مان است که کمک کنیم تا این صنعت 

رشد کند.
خود  از  با  شرایط  این  در  که  تولید  عرصه  فعالان  همه  از  داد:  ادامه  وی 
ایثار برای سربلندی ایران جهادگونه تلاش می کنند قدردانی  گذشتگی و 

می کنم .
بازنگری در فرایند تولید و صادرات صنعت کاشی و سرامیک

نماینده وزارت صنعت ، معدن و تجارت هم در این مراسم با بیان اینکه امروز 
صنعت کاشی و سرامیک در کشورمان به بلوغ کامل رسیده است گفت: با 
توجه به سرمایه گذاری های بزرگی که در این بخش صورت گرفته ضروری 
است که تولیدکنندگان برای همگام شدن با پیشروان این صنعت در سطح 
به  نسبت  دنیا،  تولیدات  با  کشورمان  محصولات  رقابت پذیری  برای  جهان 

بازنگری در فرایند تولید و صادرات خود اقدام کنند.
امیر محمدیونسی افزود: با توجه به شرایط حساس پیش روی این صنعت 
و رقابت تنگاتنگ بازارهای جهانی نیاز به تغییر در فرایندها و وفاق فعالان 

این حوزه هستیم.
یونسی خاطرنشان کرد: وزارت صمت در استفاده از این مدل تعالی در کنار 
فعالان این صنعت است و امیدواریم با این مدل تعالی شاهد تولید و صادرات 

کاشی فاخر ایرانی به جهان باشیم.
رئیس دبیرخانه اولین دوره جایزه تعالی صنعت کاشی و سرامیک هم گفت: 
جایزه تعالی صنعت کاشی و سرامیک برای اولین بار در ایران با محوریت 
توسعه پایدار این صنعت، پیشتازی کسب و کار و خلق ارزش متوازن برای 
ذی نفعان و با هدف توسعه متوازن این صنعت و کمک به شرکت های فعال 

برای طی کردن مسیر رشد و تعالی ایجاد شده است.
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اجتماعی
خبر

مومنی: روابط ایران و عربستان برمبنای 

همکاری های سازنده توسعه یابد

 وزیر کشور در پاسخ به پیام تبریک همتای سعودی 
مبنای  بر  کشور  دو  روابط  کرد:  امیدواری  ابراز  خود 
همکاری های سازنده در شرایط جدید بیش از پیش 

توسعه یابد.
به نقل از وزارت کشور، »عبدالعزیز بن سعود بن نایف 
بن عبدالعزیز« وزیر کشور عربستان در پیامی، ضمن 
تبریک انتصاب اسکندر مومنی به سمت وزیر کشور 
وظایف  انجام  در  وی  برای  ایران،  اسلامی  جمهوری 

جدیدش آرزوی موفقیت کرده است.
آن کشور  برای  است:  کرده  تصریح  پیام  این  در  وی 
بیشتر  شکوفایی  و  پیشرفت  روزافزون،  توفیق  برادر، 

آرزو دارم.
اسکندر مومنی وزیر کشور نیز در پاسخ به پیام تبریک 
دو  روابط  کرد:  امیدواری  ابراز  خود  سعودی  همتای 
کشور بر مبنای همکاری های سازنده در شرایط جدید 

بیش از پیش توسعه یابد.
وزیر کشور: انسداد مرزها باید یکپارچه باشد

 وزیر کشور با تأکید بر لزوم انسداد مرزها به صورت 
مسدود  برای  مسلح  نیروهای  کار  آغاز  از  یکپارچه، 

کردن کل مرزهای کشور خبر داد.
اسکندر مؤمنی در گفت  وگوی تلویزیونی با بیان اینکه 
دارد،  تاکید  ملی  وفاق  شعار  بر  بارها  جمهور  رئیس 
کابینه  تشکیل  با  را  شعار  این  جمهور  رئیس  افزود: 
ثابت کرد. این نگاه و رویکرد باید تا سطح استانداران و 

فرمانداران پیش برود.
انتخاب  بر  رئیس جمهور  اینکه  بیان  با  کشور  وزیر 
ادامه داد: کمیته ای  استانداران شایسته تاکید دارد، 
دریافت  پیشنهادها  و  تشکیل شده  منظور  به همین 
انتخاب  آنها  میان  از  استانداران  نهایتا  و  می شود 

می شوند.
دولت  در  استانداران  شاخصه های  تشریح  در  وی 
فعالیت  سابقه  دارای  افراد  با  اولویت  افزود:  سیزدهم 
قبلا  استان  آن  در  نباشند  بازنشسته  است،  اجرایی 
لحاظ  هم  بومی  ملاک های  سایر  و  نباشند  استاندار 
شده، اما نباید دقت فدای سرعت شود. کار در مراحل 
تسریع  هم  سیاسی  معاون  انتخاب  با  و  است  پایانی 

می شود.
و  داری  مردم  شاخصه  باید  داد:  ادامه  مؤمنی 
برجسته  استانداری  عدالت محوری هم در گزینه های 
باشد؛ توسعه استان، صرفا در یک منطقه خاص نباشد 

و برای همه مناطق فرصت برابر ایجاد شود.
وزیر کشور تأکید کرد: کشور بیش از هر زمان دیگری 

نیاز به همبستگی و امیدآفرینی یعنی دارد.
امروزه  افزود:  مرزها  انسداد  لزوم  به  اشاره  با  مومنی 
مانند  مرزها  کنترل  که  نیست  پوشیده  کسی  بر 
ناامنی ها  از  مرزها  انسداد  و  است  خانه  چاردیواری 

جلوگیری می کند.
وی گفت: در منطقه ای هستیم که بخشی از ناامنی 
انسداد  می شود.  وارد کشور  مرزهای شرقی  از  های 
مرزها در برنامه هفتم تکلیف شده و امیدواریم منابع 

لازم هم برای آن در نظر گرفته شود.
وزیر کشور ادامه داد: بخش از انسداد مرزها به صورت 
دیوارکشی است و بخشی هم کانال و سیم خاردار و 
بخشی هم کنترل اپتیکی و الکترونیکی است. انسداد 
باید یکپارچه و کل مرز مسدود شود؛ نیروهای مسلح 

هم کار را شروع کرده اند.
مؤمنی تأکید کرد: باید به اطمینانی برسیم که ورود 
و خروج سخت شود. این فرآیند در طول برنامه هفتم 
انجام می شود. امیدواریم منابع لازم به آن اختصاص 
آرا  کامل  اجرای  هفتم،  برنامه  پایان  در  و  شود  داده 
ورود  روزنه  به  که  نمانده  باقی  بخشی  و  کنیم  اعلام 

تبدیل شود.
صورت  به  آمارگیری  اتباع،  از  دقیق  آمار  ارائه  برای 

پیمایشی انجام می شود
وی گفت: آمار مختلفی برای حضور اتباع خارجی در 
ایران اعلام می شود اما برای ارائه آمار دقیق تر، تصمیم 
بر این است که آمارگیری به صورت پیمایشی انجام 
افغانستان  از  را  مهاجران  بیشترین  کشور  وزیر  شود. 
دانست و افزود: ملت افغانستان رنج زیادی در تاریخ 
بحران ها  این  اما  ملت سختکوشی هستند  و  کشیده 
باعث شده مهاجرت کنند. ایران توان این همه مهاجرت 
را ندارد و این حجم ورود از مهاجران افغانستانی کار را 

سخت کرده است.
تصمیمات  دفعه  یک  نیست  قرار  شد:  یادآور  مؤمنی 
با  اولویت  می شود.  داده  تسریع  اما  بگیریم  سخت 
آنهایی است که غیر قانونی و غیر مجاز وارد می شوند. 
در همه دنیا همین است و مهاجران باید به سازوکار 

کشور میزبان احترام بگذارند.
برای  دیگر  مهاجر  از  حجم  این  اما  داشت:  ابراز  وی 
کشور قابل تحمل نیست و فرصت های شغلی زیادی 
گرفته می شود. از افغانستانی ها انتظار داریم به کشور 

خود بروند و آنجا را بسازند.
وزیر کشور تصریح کرد: کشورهای دیگر هم ملزمند 
رنج هایی را که به این کشور تحمیل کرده اند، پاسخگو 
باشند. شرایط ایران دیگر اجازه ورود بیشتر را نمی دهد 
و با برنامه ریزی و سرعت مناسب ساماندهی می شوند.

طراحی  ضرورت  بر  پرورش  و  آموزش  وزیر   
سواد  آمار  از  اطلاع  جهت  جامع،  سامانه ای 
گفت:  و  کرد  تاکید  انسانی  منابع  و  آموزان 
سواد  نهضت  نیروی  جذب  معیوب  سیکل 

آموزی قطع می شود.
روز جهانی سواد  با  کاظمی همزمان  علیرضا 
آموزی با حضور در میان کارکنان این سازمان 
ضمن تبربک این روز، اظهار کرد: سوادآموزی 
 ، عمل  این  است.  الهی  و  مقدس  جهادی 
که  شود  می  محسوب  انسانی  و  والا  رفتاری 
خداوند توفیق این خدمت را به هر کسی اعطا 

نمی کند .
وی با اشاره به اهمیت این فضلیت ادامه داد: با 
سواد کردن حتی یک نفر هم ارزش بیشمار و 
پاداش بسیار دارد؛ همان گونه که در روایات و 
احادیث اسلامی نیز بر آن تأکید فراوانی شده 

است.
به گفته وزیر آموزش و پرورش، جایگاه نهضت 
سواداموزی، مقدس است و همیشه جایگاه و 
ارزشش را در نظام تعلیم و تربیت حفظ کرده 

است.
وی با تاکید بر ضرورت آسیب شناسی مسیر 
دارد جهت  کرد: ضرورت  بیان  شده،  پیموده 
تقویت فعالیت های این حوزه و ایجاد شفافیت 
های بیشتر؛ سامانه جامعی که در آن آمار و 

اطلاعات دقیق و متقن باشد، طراحی شود.
کاظمی به دو چالش این سازمان اشاره کرد 
و افزود: فقدان آمار شفاف و روشن از شبکه 
از  آموزان  سواد  و  )مربیان(  انسانی  نیروی 
محسوب  سازمان  این  های  چالش  مهمترین 
می شود زیرا وجود این دو چالش سبب شده 
دچار خطا  سواداموزان  دقیق  امار  بررسی  در 
نیروی  شبکه  در خصوص  همچنین  و  شویم 

انسانی نیز اطلاعات جامعی نداریم.
وی ادامه داد: این ضرورت احساس می شود 
که نیازمند تدوین سامانه ای جامع برای رفع 
. چرا که داشتن آمار و  این دو مانع هستیم 
دقیق بودن ظرفیت های این مجموعه، کمک 

بزرگی به نظام تعلیم و تربیت خواهد کرد .
یک  عنوان  به  گفت:  پرورش  و  آموزش  وزیر 
بار  که  حوزه  این  زحمتکشان  همه  به  معلم 
احترام  ادای  آنهاست،  دوش  بر  آموزی  سواد 
اساس  بر  میدانم که  و وظیفه خود  می کنم 
چارچوب و مقرارت، شرایط بهتری را برای آنها 

فراهم آورم.
کاظمی با بیان اینکه حضورم و پیامم در این 
حوزه  این  همکاران  صدای  شنیدن  جلسه 
است، افزود: دغدغه های همکاران این حوزه 
را پیگیرم و حتما مورد مداقه قرار خواهم داد.

مدارس  درصد   ۵۰ پرورش:  و  آموزش  وزیر 
بنیادین  تحول  سند  راستای  در  غیردولتی 

هدفگذاری شده اند
وزیر آموزش و پرورش گفت: طبق گزارش ارائه 
شده، ۵۰ درصد مدارس غیردولتی، در راستای 
این سند  تراز  بنیادین و مدارس  سند تحول 
هدفگذاری شده اند که این اقدام بسیار مسرت 

بخش است.
علیرضا کاظمی در همایش کشوری آموزشی 
- توجیهی روسای ادارات مراکز و مدارس غیر 
دولتی و توسعه مشارکت های مردمی که در 
برگزار شد ضمن  تهران  باهنر  اردوگاه شهید 
از حضور در میان کارکنان و  ابراز خرسندی 
بیان کرد: بسیار  این سازمان  مدیران استانی 
در  و  مدارس  بازگشایی  آستانه  در  خرسندم 
نصیبم  توفیق  این  ربیع  ماه  روزهای  اولین 
تا در جمع همکاران سختکوش معاونت  شد 

مدارس غیر دولتی حضور پیدا کنم.
وی در ادامه با بیان اینکه اتفاقات موثری در 
دوره اخیر در این معاونت افتاده است؛ گفت: 
همه ارکان نظام تعلیم و تربیت باید در مسیر 
و ارتقای وزارت آموزش و پرورش همت ویژه 

گمارند.
و  حسین)ع(  امام  از  روایتی  بیان  با  کاظمی 
نبی اکرم)ص( به موضوع اخلاق اشاره کرد و 
افزود: در همه جای دنیا اخلاق در حوزه های 
مختلف قابل اعتنا و توجه است. در کشور ما 

و در مکتب اسلام چیزی فراتر از آن به اسم 
مکارم اخلاق داریم و برای رسیدن به این مهم 

باید پا روی نفس گذاشت و خودساخته بود.
روی  این جلسه  در  تمرکز  اینکه  بیان  با  وی 
بازگشایی مدارس پروژه مهر است، بیان کرد: 
راه اندازی قطار آموزش و پرورش برای ما یک 
اصل واولویت است. بنابراین همه مکلفیم در 

این مسیر از دغدغه معلمان عزیز بکاهیم.
وزیر آموزش و پرورش با تاکید بر اینکه یکی از 
مشکلات ما در آموزش و پرورش ساده انگاری 
انگاری در بخش های  است؛ بیان کرد: ساده 
حل  و  بخشی  کیفیت  ساماندهی،  مدیریت، 
معضلات تاثیر منفی می گذارد. از این رو در 
خصوص همه مسایل مطروحه نیاز به فکر و 

هم اندیشی فراوان وجود دارد.
آموزش  که  است  کاظمی، ۴۴ سال  گفته  به 
برنامه ریزی های کلان  و پرورش در سطوح 
رنج  انگاری  انگاری و ساده  از کوچک  اجرا  و 
می برد و این نظام از سیاست گرایی، سلیقه 

گرایی، بی ثبانی مدیریتی آسیب دیده است.
و  موجود  های  ظرفیت  از  استفاده  به  وی 
بکارگیری همه توان در راستای سیاست های 
آموزش و پرورش تاکید کرد و گفت: باید در 
این خصوص گام های جدی همراه با اولویت 

بندی برداشت.
نیز  غیردولتی  مدارس  اینکه  بیان  با  کاظمی 
در راه اعتلای نظام تعلیم و تربیت تلاش می 
کنند، افزود: انتظار می رود در این مدارس نیز 
همانند دیگر مدارس کشور همان حساسیت 

در بازگشایی مدارس وجود داشته باشد.
درسی  کلاس  هیچ  نباید  که  کرد  تاکید  وی 
بدون معلم و هیچ دانش آموزی بدون کتاب 

باشد.
کاظمی افزود: ضرورت دارد در فرآیند نظارت، 
برای همه اهداف، رویکردهای مناسب طراحی 

و تدوین شود.
کاظمی تشریح کرد؛

۴ ماموریت شورای راهبری فناوری اطلاعات و 
ارتباطات وزارت آموزش و پرورش

ویژه  ماموریت   ۴ پرورش  و  آموزش  وزیر   
ارتباطات  و  اطلاعات  فناوری  راهبری  شورای 

این وزارتخانه را تبیین و تشریح کرد.
راهبری  شورای  نشست  در  کاظمی  علیرضا   
ضمن  پرورش  و  آموزش  اطلاعات  فناوری 
کرد:  بیان  شده  انجام  تلاش های  از  قدردانی 
باید مسئولان و کارشناسان این حوزه با یک 
را  کاستی ها  علمی،  و  دقیق  شناسی  آسیب 
احصا کنند و به دنبال راهکار متقن و درمان 

قطعی آسیب ها باشند.
حوزه  این  در  باید  اینکه  به  اشاره  با  وی 
ضعف های سخت افزاری و نرم افزاری مشخص 
شود، اظهار داشت: ارزیابی جدی باید از سامانه 
یکپارچه انجام شود تا در ادامه به ماموریت های 
محوله آن پرداخته و کمبودهای نرم افزاری نیز 

رفع شوند.
در  اینکه  بر  تاکید  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
افزاری سامانه،  نرم  افزاری و  دو حوزه سخت 
برسد،  صفر  به  باید  امنیتی  دغدغه های 
یادآورشد: بی توجهی و غفلت از این موضوع در 
بزنگاه ها نظام تعلیم و تربیت را دچار خسران 

می کند.
کاظمی به ۴ ماموریت این شورا اشاره کرد و 
فضای  آموزش  در  فناوری  حوزه  نقش  گفت: 
با  مرتبط  مباحث  و  رسانه ای  سواد  مجازی، 
مسائل  شناسی  آسیب  آموزان،  دانش  به  آن 
امتحانات، گزارش گیری در حوزه نیروی انسانی 
و ریسک پذیری و خطرات احتمالی در بخش 
نرم افزاری و سخت افزاری؛ ماموریت های مهم 
ارتباطات  و  اطلاعات  فناوری  راهبری  شورای 

آموزش و پرورش است.
رانندگان  به  لازم  آموزش های  باید  کاظمی: 

سرویس مدارس ارائه شود
 وزیر آموزش و پرورش گفت: باید آموزش های 
لازم به رانندگان سرویس مدارس ارائه شود و 
حتی نیاز است گزینشی در این زمینه صورت 
احتمالی  نگرانی های  و  خطرات  از  تا  بگیرد 

خانواده ها پیشگیری شود.
علیرضا کاظمی در جلسه پروژه ملی ستاد مهر 
وزارت  در  وزارت کشور  مدیران  با حضور  که 
به  اشاره  با  شد،  برگزار  پرورش  و  آموزش 
ضرورت تشکیل کارگروه مشترک با ادارات کل 
آموزش و پرورش در استان ها و ساختار رسمی 
است  بهتر  گفت:  کشور؛  وزارت  در  اجرایی  و 
در کارگروه های استانی مسئولان انجمن اولیا 
در استان ها عضو باشند زیرا آنها بهترین حلقه 
میانی در جهت تشریح و پیگیری مشکلات این 

حوزه هستند.
وی تاکید کرد که نگاه ما به سرویس مدارس 
کلاس تربیتی سیار است و راننده هم مربی این 
مدرسه سیار است. بنابراین نگاه اولیا و مربیان 
به این مسئله باید نگاهی ایمن و متمرکز بر 

مسائل تربیتی و اخلاقی باشد.
سرویس  پرورش؛  و  آموزش  وزیر  گفته  به 
که  معنا  این  به  است.  دولبه  تیغ  مدارس 
می تواند هم ظرفیت تربیتی باشد و در صورت 
معضل  به  تبدیل  نظارت  عدم  و  توجهی  بی 
برای  باید  منظور  همین  به  و  شود  انحرافی 
سرویس مدارس برنامه تربیتی تهیه و تدوین 

شود.
کاظمی با بیان اینکه ضروت دارد تیمی جهت 
با  تهیه محتواهای ساده و لذت بخش همراه 
نظارت  بر  شود،  تشکیل  فرهنگی  پیام های 
دقیق بر سرویس مدارس تاکید کرد و گفت: 
برای  لازم  آموزش های  راستا  همین  در  باید 
رانندگان ارائه شود و حتی نیاز است گزینشی 
و  خطرات  از  تا  بگیرد  صورت  زمینه  این  در 

نگرانی های احتمالی پیشگیری شود.
وی پیشنهاد کرد، شبکه نظارتی قوی با استفاده 
از ظرفیت فرهنگیان بازنشسته تشکیل شود تا 
به جهت اشراف بر گفتمان آموزش و پرورش 
کنند  همفکری  و  کرده  ورود  زمینه  این  در 
چرا که حضور بازنشستگان می تواند دیدگاه ها 
پیگیری  برای  را  مدرسه  و  والدین  نظرات  و 
مباحث مرتبط با سرویس مدارس و همچنین 
پیشگیری از اتفاقات ناگوار به هم نزدیک کند.

کاظمی با تاکید بر برگزاری مهر باشکوه، افزود: 
زنگ آغاز مهر باید باشکوه و با حضور مسئولان 
انجام شود و مشکل تامین نیروی انسانی را نیز 
در جلساتی با روسای دانشگاههای فرهنگیان 

رفع کنند.
استانی  مدیران  برخی  با  داشت:  اظهار  وی 
گفت وگو و تاکید کردم که در خصوص مناطق 
بحرانی به صورت منطقه ای و نقطه ای و حتی 
مقطع به مقطع ورود کنند تا تمامی مشکلات 

مرتفع شود .
استعلام برخط رانندگان سرویس مدارس

توسعه  و  عمران  معاون  نژاد  جمالی  مهدی 
به  اشاره  با  نشست  این  در  نیز  کشور  وزارت 
آمادگی  برای  وزارتخانه  دو  مشترک  جلسه 
تحصیلی  جدید  سال  در  مدارس  بازگشایی 
گفت: این امر بسیار مورد توجه استانداران قرار 
گرفت به گونه ای که مباحث آموزش و پرورش 
در راستای بازگشایی مدارس تبدیل به دغدغه 

آن ها شده است.
وی افزود: پس از جلسه مذکور، وزیر کشور به 
استانداران دستور داد تا تدابیر لازم را جهت 

بازگشایی مهر بدون دغدغه رقم بزنند.
جمالی در باره سرویس مدارس گفت: در این 
باره برنامه ریزی های لازم انجام شد تا سامانه و 
زیرساخت های آن ایجاد شود. بر همین اساس 
ثبت نام ها در حال انجام است ضمن آنکه برای 
تامین امنیت، بستر استعلام برخط رانندگان 

تدبیر شده است.
وزیر  جلسه  از  بعد  اینکه  یادآوری  با  جمالی 
آموزش و پرورش با استانداران، جلسه شورای 
ترافیک در استان ها به طور مستمر تشکیل می 
شود، به ایجاد نرم افزاری برای رصد و نظارت 
اشاره  مدارس  سرویس  رانندگان  عملکرد  بر 

کرد.
لزوم مکاتبه با وزرای صمت و نفت برای بسته 

تشویقی رانندگان سرویس مدارس
مجتبی شفیعی مدیرکل دفتر حمل و نقل و 

دبیر شورای عالی هماهنگی ترافیک شهرهای 
کشور نیز در ادامه جلسه به اقدامات و تدابیر 
گفت:  و  کرد  اشاره  مدارس  سرویس  جهت 
و  خودروها  تردد  در  ایمنی  جهت  اقداماتی 
روند چگونگی تعیین نرخ سرویس مدارس و 

تخصص گرایی انجام شده است.
به گفته وی جلسات فشرده و متعددی صورت 
استانها  با  که  هماهنگی  طبق  و  شده  برگزار 
بر  کشور  وزیر  ابلاغ  با  است  پذیرفته  صورت 
تشکیل شورای هماهنگی نیز تاکید شده است.

با وزرای  تا مکاتباتی  شفیعی درخواست کرد 
و  رانندگان  بهتر  جذب  جهت  نفت  و  صمت 

بسته های تشویقی انجام شود.
دانش  مدارس  سرویس  هزینه  تامین  به  وی 
در  باید  گفت:  و  کرد  اشاره  استثنانی  آموزان 
بودجه  و  انجام  رایزنی های لازم  این خصوص 

مدنظر نیز تخصیص یابد.
شده  پرورانده  شاهنامه  در  قرآنی  ارزش های 
برای  اخلاقی  شناسنامه  ایجاد  است/تکذیب 

معلمان
 وزیر آموزش و پرورش گفت: ارزش های قرآنی 
پرورانده  شاهنامه  در  اجتماعی  و  فرهنگی  و 

شده است.
 علیرضا کاظمی امروز در آیین پایانی ششمین 
با  امروز  اظهارداشت:  فردوسی  ملی  جشنواره 
بحران هویت درگیر هستیم که با موئلفه های 

موثر در انقلاب دینی کم کار کردیم.
وی افزود: زبان بزرگترین موئلفه هویتی یک 
در  فارسی  ادبیات  و  زبان  جایگاه  است،  ملت 
مجموعه تعلیم و تربیت بنیان همه کتاب های 
ادبیات  در  آموزانی  که  دانش  است.  درسی 
دچار  دروس  همه  در  دارند،  ضعف  فارسی 

ضعف می شوند.
وزیر آموزش و پرورش ادامه داد: پس از کلیت 
آثار  هویت  موئلفه  مهم ترین  فارسی  زبان 
ایران هیچ  با هویت است، در  اثرگذار مرتبط 
شخصیتی به اندازه فردوسی و هیچ کتابی به 
هویت  سرنوشت  در  نتوانسته  شاهنامه  اندازه 
و  باوری  ارزش های  و  افتخار  و  غرور  و  ایران 

سنن ما نقش آفرین باشد.
سخن  نوع  هر  کرد:  خاطرنشان  کاظمی 
در  دینی  و  فرهنگی  ارزش های  و  حکیمانه 
شاهنامه پیدا می شود، شنیدن و خواندن اشعار 
لذت بخش و آرامش بخش است و از محتوای 

این اشعار می توان لذت برد.
وی عنوان کرد: امروز موظفیم از این گنجینه 
تربیت  و  تعلیم  نظام  در  فرهنگی  ارزشمند 
باید زندگی روزانه خود  امروز  استفاده کنیم، 

را با اشعار فردوسی گره بزنیم.
وزیر آموزش و پرورش یادآورشد: باید از این 
دینی  و  ملی  فرهنگ  در  ارزشمند  گنجینه 
خود به طور شایسته و بایسته استفاده کنیم، 
جای خالی این نوع فعالیت های ارزشمند را در 

معاونت پرورشی و مدارس می بینیم.
ابزارهای  همه  از  کرد:  نشان  خاطر  کاظمی 
این  تا  کنیم  استفاده  باید  هنری  و  فرهنگی 
گنجینه ارزشمند به همه مدارس برسد، باید 
در معاونت پرورشی یک بسته هویتی مبتنی بر 
ادبیات فارسی و ارزش های خود طراحی کنیم.

وی ادامه داد: سال آینده این جشنواره باید در 
سطح وسیع تری برگزار شود و در این خصوص 

مشکل منابع مالی را هم نداریم.
سمپاد  مدارس  موثر  فعالیت  به  اشاره  با  وی 
اظهار کرد: همه دانش آموزان نخبه و تیزهوش 
در سراسر کشور تحت پوشش این مدارس قرار 
دارند، امروز بیش از ۷۵ درصد دانش آموزان 
قبول شده مدارس سمپاد برای مناطق کمتر 

برخوردار و محروم هستند.
وزیر آموزش و پرورش همچنین در حاشیه این 
شناسنامه  موضوع  خبرنگاران  جمع  در  آیین 
اخلاقی معلمان را تکذیب کرد و گفت: موضوع 
شناسنامه اخلاقی معلمان که در فضای مجازی 
که  افرادی  است.  کذب  است،  شده  منتشر 
می گویند بنده این موضوع را مطرح کرده ام، 
مستند این صحبت را ارائه کنند. افرادی که با 
سخنان کذب فضای آموزش و پرورش را آلوده 

می کنند، باید پاسخگو باشند.
وی افزود: دنبال بازگشایی مدارس هستیم که 
معلم  کمبود  همیشه  نباشد.  خالی  کلاس ها 
داشتیم اما کسری را هر طور که در ۴۰ سال 
جبران  بهتر  امسال  کردیم،  جبران  گذشته 

می کنیم.
تکمیل  داد:  ادامه  پرورش  و  آموزش  وزیر 
پیگیری  را  استخدامی  آزمون های  ظرفیت 
می کنیم.کاظمی درباره ملی شدن فرهنگ و 
این  اظهار کرد:  ادب فارسی در همه مدارس 
تربیت است و  و  تعلیم  پایه و اساس  موضوع 
ماندگار  آثار  از  ملی خود  تقویت هویت  برای 
و ارزشمند دینی و اخلاقی در برنامه های فوق 
سال  و  می کنیم  استفاده  جشنواره  و  برنامه 

آینده برای همه مناطق برگزار می شود.
از  برخی  آب  قطعی  درباره  همچنین  وی 
مدارس در مناطق مختلف کشور اظهار کرد: 
که  است  ممکن  می شود،  حل  موضوع  این 
این موضوع به علت بدهی باشد که پرداخت 

می شود.
همه  داد:  ادامه  پرورش  و  آموزش  وزیر 
آب  که  می کنند  کمک  کشور  دستگاه های 

مدارس قطع نباشد.

وزیر آموزش و پرورش: سیکل معیوب جذب 
نیروی نهضت سواد آموزی قطع می شود

خبر

در نشست خبری مشترک با نخست وزیر عراق؛

پزشکیان: نیازمند اجرای توافقات 
امنیتی بین ایران و عراق هستیم

اجرای  نیازمند  گفت:  جمهور  رئیس   
و  ایران  میان  امنیتی  همکاری  تفاهم نامه های 
عراق هستیم تا با تروریست ها و دشمنان مقابله 
امنیت  و  ثبات  گذشته  در  که  همان هایی  کنیم، 

منطقه را هدف قرار دادند.
با  مشترک  خبری  نشست  در  پزشکیان  مسعود 
»محمدشیاع السودانی« نخست وزیر عراق، اظهار 
و  وزیر  نخست  با  بسیار خوبی  دیدارهای  داشت: 

رئیس جمهور محترم عراق داشتیم.
اولین  بود که در  افزود: فرصت بسیار خوبی  وی 
سفر خارجی خود به عنوان رئیس جمهور اسلامی 

ایران به کشور دوست و برادر عراق سفر کنم.
رئیس جمهور اعلام کرد: ۱۴ تفاهم نامه  همکاری 
آغاز  نقطه  که  رسید  امضا  به  عراق  و  ایران  بین 
راه گسترش همکاری بین ایران و عراق به شمار 

می رود.
ژئوپلتیک  شرایط  درباره  اینکه  بیان  با  پزشکیان 
کشور  دو  گفت:  کردیم،  گفت وگو  کشور  دو 
طرف  دو  هستند.  آسیا  و  اروپا  اتصال  نقطه 
این  در  کارشناسان  از  کمیته ای  تشکیل  درباره 
و  راهبردی  برنامه های  و  کردند  گفت وگو  زمینه 
بلندمدت که سبب همکاری بیشتر بین دو کشور 

خواهد شد.
تفاهم نامه های  اجرای  نیازمند  کرد:  تاکید  وی 
با  تا  هستیم  کشور  دو  میان  امنیتی  همکاری 
تروریست ها و دشمنان مقابله کنیم، همان ها که 
قرار  هدف  را  منطقه  امنیت  و  ثبات  گذشته  در 

دادند.
برای  همکاری ها  اینکه  بیان  با  رئیس جمهور 
قاچاق  با  مقابله  و  داعش  تروریسم  با  مقابله 
افزایش می یابد، گفت: نقاط ضعف توافق نامه های 
قبل شناسایی و بر ضرورت رفع عیوب آن تاکید 

شد.
اجرایی  تا  را  آنها  و  هستیم  پایبند  تفاهمات  به 

شدن دنبال می کنیم
هم  کنار  در  و  باهم  اگر  کرد:  تاکید  پزشکیان 
خواهیم  آتش  درون  در  افتادن  از  مانع  باشیم، 
شد؛ ما به دنبال عراقی مستقل، دارای حاکمیت 
و امن هستیم. بر وجود صمیمیت، فضای دوستی 
کشور  این  در  شکوفایی  همچنین  و  برادری  و 

تأکید داریم.
وی با بیان اینکه اگر با هم و در کنار هم باشیم 
می توانیم گام های بزرگی برداریم، اظهار کرد: این 
سفر فرصت بزرگی به شمار می رود تا دیدگاه های 
خود را به اشتراک بگذاریم و گام های آتی را در 
چارچوب توافقات و تفاهم های امضا شده برداریم. 
این  شدن  اجرایی  درباره  اختصاصی  کمیته های 

تفاهمنامه و توافقنامه ها تشکیل خواهد شد.
پایبند  تفاهمات  به  کرد:  تاکید  رئیس جمهور 
دنبال  شدت  به  را  آنها  ایران  در  و  بود  خواهیم 
این  در  مشکلی  نباید  شود.  اجرایی  تا  می کنیم 
زمینه وجود داشته باشد. در این زمینه با برادرم 

آقای سودانی در تماس خواهم بود.
پزشکیان همچنین به تحولات منطقه پرداخت و 
با بیان اینکه تحولات منطقه، چهره واقعی رژیم 
صهیونیستی قاتل که مرتکب نسل کشی می شود 
و دولت های حامی این رژیم که مدعی حقوق بشر 
جنایت های  گفت:  است،  کرده  روشن  را  هستند 
بودن  دروغین  غزه،  نوار  در  صهیونیستی  رژیم 
در  بین المللی  سازمان های  و  غربی  بکشورهای 

ارتباط با حقوق بشر را نمایان می کند.
و  زنان  علیه  رژیم  این  کرد:  خاطرنشان  وی 
و  می کند  جنایت  سالخورده  افراد  و  کودکان 
بمب های  با  را  بیمارستان ها  و  مکاتب  و  مدارس 

آمریکایی و اروپایی مورد اصابت قرار می دهد.
صهیونیستی  رژیم  اینکه  بیان  با  رئیس جمهور 
از خود  به دنبال دفاع  از فلسطینی ها که  هریک 
ادبیات  این  افزود:  می نامد،  تروریست  را  باشد 
از  دفاع  مقام  در  که  کسانی  که  است  جدیدی 

خود باشند را تروریست قلمداد می کنند.
یکپارچگی  و  وحدت  با  ما  گفت:  پزشکیان 
می توانیم گام برداریم و از خدا می خواهیم به ما 

توفیق وحدت و یکپارچگی بدهد.
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اخبار

معاون وزارت جهاد کشاورزی:  ۱۰۰۴ 
طرح حوزه آب و خاک در هفته دولت 

اجرایی شد

گفت:  کشاورزی  جهاد  وزارت  خاک  و  آب  معاون   
امسال یک هزار و چهار طرح حوزه آب و خاک شامل 
طرح یک هزار هکتاری در حوزه شبکه های آبیاری تا 
طرح های کوچک بازسازی قنوات و دیگر طرح های 
آب و خاک که با اعتباری بیش از یک هزار و ۵۷۵ 
به  دولت  هفته  در  سرمایه گذاری  تومان  میلیارد 

بهره برداری رسید.
 »صفدر نیازی« در گفت و گویی با برشمردن برخی 
سامانه های  مانند  خاک  و  آب  حوزه  طرح های  از 
و  تجهیز  قنوات،  مرمت  و  احیاء  آبیاری،  نوین 
و  سنتی  انهار  پوشش  کشاورزی،  اراضی  نوسازی 
استخرهای  ساخت  خاکی،  کانال های  کردن  بتنی 
ذخیره آب، انتقال آب با لوله و غیره، اظهار داشت: 
امنیت غذایی کشور  وزارت جهاد کشاورزی متولی 
است و برای دستیابی به این مهم ارتقای بهره وری 
در تولید محصولات کشاورزی، هدف تعیین شده در 

این مسیر است.
درباره  کشاورزی  جهاد  وزارت  خاک  و  آب  معاون 
بزرگترین طرح های آب و خاک کشور، گفت: طرح 
۲۲۷ هزار هکتاری ساخت شبکه های فرعی آبیاری 
و زهکشی غرب و شمال غرب کشور در استان های 
ایلام، کردستان، کرمانشاه، آذربایجان غربی و شرقی 
و اردبیل، از جمله طرح های کلان و تاثیرگذار حوزه 
آب وخاک است که اکنون در حال اجرا و تکمیل آن 
هستیم. تاکنون حدود ۱۴۰ هزار هکتار این طرح به 
اتمام رسیده و تحویل مردم شده است و بقیه نیز تا 

پایان سال تحویل خواهد شد.
سال های  در  هم  شرقی  استان های  در  افزود:  وی 
تمام  این طرح در سطح چهار هزار هکتار  گذشته 
شده و به بهره برداری رسیده است. اعتبار این طرح 
محل  از  انقلاب  معظم  رهبر  دستور  با  ملی  کلان 

صندوق ذخیره ارزی تامین شده است.
آبیاری  نوین  سامانه های  طرح  اجرای  از  نیازی 
سالیانه به طور متوسط در ۱۰۰ هزار هکتار خبر داد 
و اظهار داشت: این طرح به دلیل محدودیت منابع 
مالی و افزایش قیمت مواد اولیه تجهیزات پلی اتیلن 
و سایر اتصالات مورد نیاز سطح اجرایی کاهش یافته 

و به سالیانه ۵۰ هزار هکتار رسیده است.
وی ابراز امیدواری کرد: با تاکید رهبر معظم انقلاب 
در دیدار با اعضای هیات دولت چهاردهم مبنی بر 
توجه ویژه به مقوله آب و سامانه های نوین آبیاری، 

اعتبارات مورد نیاز این طرح تامین و فراهم شود.
آبیاری  این مقام مسئول، اجرا و توسعه شبکه های 
را سومین طرح کلان حوزه آب و خاک برشمرد و 
تصریح کرد: تاکنون در کل کشور یک میلیون و ۶۰۰ 
هزار هکتار شبکه های فرعی آبیاری اجرا شده است 
و ۸۰۰ هزار هکتار نیز شبکه اصلی به همت وزارت 
نیرو در اراضی به اجرا درآمده است. در زمینه توسعه 
شبکه های فرعی آبیاری ردیف اعتباری وجود دارد و 
سالی ۷۰۰ الی ۸۰۰ میلیارد تومان هزینه می شود 
که البته این منابع اعتباری تکافوی زمین های باقی 

مانده را نمی دهد.
تاکید  با  جهادکشاورزی  وزارت  و خاک  آب  معاون 
بر اینکه طرح بعدی لایروبی و مرمت قنوات است، 
استان های  در  ما  قنوات  درصد   ۶۰ حدود  گفت: 
شرقی است، حدود ۶ هزار و ۵۰۰ رشته قنات در 
در  قنات  رشته  هفت هزار  به  نزدیک  و  داریم  یزد 
خراسان جنوبی و در خراسان رضوی نیز به همین 
این  اعتباری  منابع  دارد.  وجود  قنات  رشته  میزان 
طرح از محل کمک های دولتی و نهادهایی همچون 
بنیاد برکت، بنیاد علوی و ستاد اجرایی فرمان امام 

)ره( است.
واسطه  به  طرح ها  بیشتر  در  تصریح کرد:  نیازی 
افزایش  خیلی  عملکرد  هکتار،  در  هزینه  افزایش 
تنها طرحی که در مقایسه  البته  نکرده است.  پیدا 
داشته،  قبول  قابل  و  با سنوات گذشته رشد خوب 

عملکرد ما در حوزه قنوات است.
به  آب  مشکل  کشور  شرق  در  داشت:  اظهار  وی 
شدت جدی است. در یک روستا کل آب آشامیدنی، 
حیات و کشاورزی اش به یک یا چند رشته قنات 
وابسته است و وزارت جهاد کشاورزی در این زمینه 
و  اشتغال  بحث  زیرا  دارد،  اجتماعی  تکلیف  یک 
پایداری تولید در کنار مردم بودن و همراهی با آنها 

مطرح است.
درباره  کشاورزی  جهاد  وزارت  خاک  و  آب  معاون 
خاک  و  آب  طرح های  روی  پیش  چالش های 
اجرای  شده  تمام  هزینه  افزود:  وزارتخانه،  این 
زیرساخت های آب و خاک بخش کشاورزی افزایش 
پیدا کرده است، اگر زمانی با ۱۰ میلیون تومان در 
الان  می شد  اجرا  آبیاری  نوین  سامانه  هکتار  یک 
دارد.  نیاز  هزینه  هکتار  در  تومان  میلیون   ۱۰۰
گسترش آبیاری زیر سطحی که یک فناوری به روز 
به  هزینه ای  هست،  معاونت  این  اولویت های  در  و 
مراتب بالاتر دارد و بین ۳۰۰ تا ۳۵۰ میلیون تومان 

در هکتار هزینه بر است.
وی به اجرای سامانه های نوین آبیاری در کشور اشاره 
بیان داشت: براساس آخرین آمار، حدود سه  کرد و 
میلیون هکتار سامانه نوین آبیاری در سطح کشور 
اجرا شده که نزدیک به ۳۰۰ هزار هکتار خودیاری 
انجام  بهره برداران  را  آن  همه  که  است  بوده  مردم 
بلاعوض  تسهیلات  قالب  در  دولت  را  بقیه  داده اند، 
و با مشارکت بهره برداران تامین اعتبار و اجرا کرده 

است.

 وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: برای رفع 
سازمان یافته  ارتباط  جامعه،  نیازمند  مشکلات 
هستیم و هر وقت بتوانیم به این سمت حرکت 

کنیم حتما به موفقیت می رسیم.
 »احمد میدری« در دیدار با فعالان اجتماعی و 
مدیران سازمان های مردم نهاد افزود: درخواست 
من برای برگزاری این جلسه به این دلیل است نه 
تنها بهزیستی و رفاه اجتماعی بلکه هیچ حوزه ای 

را بدون حضور مردم نمی توان بهبود بخشید.
وی ادامه داد: در همه جهان نیز این قاعده حاکم 
که صبر  است  این  رابطه    برقراری  است. شرط 
دعوت  صبر  به  نیز  را  دیگران  و  باشیم  داشته 
ارتباط  این  باید  نیز  جامعه  و  دولت  بین  کنیم. 
شکل گیرد تا پس از آن به رستگاری و شکوفایی 

دست یابیم.
تنها  تعامل  و  ارتباط  عدم  کرد:  تاکید  میدری 
داریم  دوست  همیشه  نیست.  نفر  یک  ضعف 
را  خود  اینکه  بیابیم،  مقابل  طرف  در  را  ضعف 
مقصر بدانیم و برای رفع مشکلات قدم برداریم، 
زمانی که در دولت  است.  ما سخت  برای   کمی 
درباره  و  کردم  شرکت  میزگردی  در  نبودم 
کردم.  صحبت  نهاد  مردم  موسسات  با  رابطه 
بدانند،  مطالبه گر  را  خود  می خواهند  موسسات 

اما حمایت طلبی شاید ترجمه درست تری باشد.
به دولت  از جامعه  بی اعتمادی  دیوار  وی گفت: 
نیز منتقل شده است. بین موسسات خیریه نیز 
شکاف وجود دارد. اینکه چطور می توان شکاف و 
بی اعتمادی را از بین برد نکته ای است که باید 
آن را دنبال کنیم. در سیستم اداری نیز کارمندان 
اما  دارند که مشغول کار هستند  شریفی وجود 
ناهماهنگی هایی وجود دارد که باید درست شود.

ابعاد مختلف فقر  افزود: نشان دادن  وزیر تعاون 
منابع  اتلاف  از  بسیاری  جلوی  می شود  باعث 
گرفته شود. باید به کمک یکدیگر نشان دهیم که 
چه واقعیت های تلخی در جامعه وجود دارد که 

نیاز به تغییر دارند.
میدری تصریح کرد: برای رفع مشکلات جامعه، 
و هر وقت  ارتباط سازمان یافته هستیم   نیازمند 
به  حتما  کنیم  حرکت  سمت  این  به  بتوانیم 
وابسته  کشورها  سرنوشت  می رسیم.  موفقیت 
جمع  در  امروز  است.  یافته  سازمان  ارتباط  به 
ارتباط  یک  تا  هستیم  نهاد  مردم  سازمان های 
را  آن  سال  چهار  برای  و  داده  شکل  را  سازنده 

ادامه دهیم.
در این مراسم فاطمه مهاجرانی سخنگوی دولت، 
ایران،  هموفیلی  کانون  مدیره  هیات  مشاور 
مدیرعامل کانون کشوری مثبت زندگی ایرانیان، 
رئیس  فردا،  امید  توانبخشی  مدیرعامل موسسه 
کشوری،  زندگی  مثبت  کانون  مدیره  هیات 
مدیرعامل انجمن حمایت از بیماران اسکیزوفرنیا، 
مدیرعامل انجمن اتیسم ایران، مدیرعامل انجمن 
معلولین ضایعات نخاعی استان تهران، کارشناس 
بهزیستی، مشاور شبکه ملی موسسات نیکوکاری، 
مردم  سازمان  اعضای  مسکن  تعاونی  مدیرعامل 
زنان  کارآفرینی  توسعه  بنیاد  مدیرعامل  نهاد، 
ایرانیان،  فرشته  کودکان  مدیرعامل  جوانان،  و 
بنیانگذار موسسه مهر و ماه و دیگران مسئولان 

حوزه های اجتماعی مردنهاد حضور داشتند.
تلاش برای بهبود زندگی کودکان کار

وزیر تعاون تاکید کرد: بی پرده صحبت کردن در 
جلسات اینچنینی باعث می شود بتوانیم مسائل را 
حل کنیم. مشکلات در سطح افقی حل نمی شوند 
و به سطح عمودی می رسند که در این مرحله 
دیگر قابل حل نیستند؛ به این معنی که ارتباط 
توانبخشی  معاونت  با  باید  معلولین  انجمن های 
سازماندهی شود، آن هم نه صرفا در تهران، بلکه 
در شهرها و شهرستان های دیگر. برخی از مسائل 
حل  قابل  شهرستان  در  معاونت  یک  سطح  در 

مطالبات  تجمیع  و  وزیر  حضور  به  نیاز  و  است 
ندارد.

تاکید  موضوع  این  بر  بسیاری  کرد:  تصریح  وی 
نیز  باید حذف شود. من  داریم که کودکان کار 
ما  بدانیم  باید  اما  این موضوع معتقد هستم.  به 
درصد  و  هستند  ایرانی  غیر  که  داریم  کودکانی 
آن ها هم مشخص نیست. اما می توانیم برای بهبود 
بدهیم  آموزش شان  برداریم.  قدم  زندگی شان 
زندگی شان  تا  بگذاریم  درمان  طرح  برای شان  و 
ایرانی  اینها  می گویند  برخی  کند.  پیدا  بهبود 
نیستند. خب نباشند »کودک« که هستند. باید 
درباره چیزی که »ممکن« است صحبت کنیم نه 

وضعیتی که وجود دارد.
وزیر کار و رفاه اجتماعی خاطرنشان کرد: نکته ای 
که دکتر پزشکیان درباره دانشجویان گفتند این 
بود که تعداد دانشگاه های ما زیاد است. هیچکدام 
از دانشگاه های ما بهینه نیست. اگر به جامعه نگاه 
کنیم نیز می بینیم که این مسئله به تمام جامعه 
سرایت کرده است. ما ۲۷ خط هوایی در کشور 
داریم، در ترکیه که چند برابر ما پرواز هوایی دارد 

بین ۵ تا ۷ خط فعال است. 
تغییرات بزرگ نیاز به حضور سمن ها دارد

میدری افزود: برخی از مسائلی که اینجا مطرح 
سمن ها  که  دارد  نیاز  بزرگ  تغییرات  به  شد 
می توانند به شکل ویژه ای به حل آن کمک کنند. 
داروخانه ها،  به موقع هزینه  پرداخت  مانند عدم 
نیم  و  از سه  بیش  ما  و تجهیزات.  بیمارستان ها 
میلیارد دلار تجهیزات و دارو وارد می کنیم. حدود 
۱۰ سال قبل این عدد ۸۰۰ میلیون دلار بود. ۲۵ 
هزار دارو اختراع شده که دولت ها و کشورها بین 
۲ تا ۵ هزار قلم را به رسمیت می شناسند اما ما 
بخش  در  برابری  برای  نداریم.  برخوردی  چنین 
سلامت راه حلی نداریم جز اینکه سیستم ارجاع 
را در ایران به وجود بیاوریم. این مسئله همیشه 
نیز  توسعه  هفتم  برنامه  در  و حتی  بوده  مطرح 
دلایل  به  اجرا  زمان  در  همیشه  اما  دارد،  وجود 
برابری  بحث  در  باعث شده  و  منحرف  مختلفی 
در سلامت مانند برابری در آموزش عقب نشینی 

کنیم.
برابری در سلامت نیاز به نیروی مردمی دارد 

وی تصریح کرد: در دنیا همیشه این برابری وجود 
برابری در  است.  برای آن تلاش شده  و  نداشته 
سلامت بعد از جنگ جهانی اول و دوم به وجود 
آمده است. زمانی که جنگ زنانه شد و همه آمدند 
و گفتند باید در سلامت همگی برابر باشیم. برای 

برابری سلامت باید نیروی مردمی در کار باشد. 
انتخاب  فراخوان  برای  تعاون  وزیر  از  قدردانی 

رئیس سازمان بهزیستی 
برابری  مدیر  جودی«  »محمد  امروز،  مراسم  در 
معلولان از اینکه وزیر تعاون برای انتخاب رییس 
سازمان بهزیستی یک فراخوان منتشر کرده است، 
تشکر و قدردانی کرد چرا که به اعتقاد او انتخاب 
بسیار  نقش  معلولان  زندگی  در  سازمان  رئیس 

مهمی را ایفا می کند.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی: ابلاغ و اجرای 

تعرفه سالانه مراکز معلولان در اولویت است
اولین  گفت:  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
کاری که باید در حوزه معلولان انجام شود ابلاغ و 
اجرای تعرفه سالانه مراکز معلولان است که باید 
اردیبهشت سال اجرایی می شد اما تا کنون این 

اتفاق رخ نداده است.
فعالان  با  دیدار  حاشیه  در  میدری«  »احمد 
در  نهاد  مردم  سازمان های  مدیران  و  اجتماعی 
جمع خبرنگاران حاضر شد و در پاسخ به سوالات 
آنها تصریح کرد: اولین کاری که باید انجام شود 
مربوط به تعرفه سالانه مراکز معلولان است که تا 
پایان هر سال تعیین و تا اردیبهشت ماه اجرایی 
می شد؛ اما امسال تا کنون به مرحله اجرا درنیامده 

و  ابلاغ  سرعت  به  باید  مراکز  تعرفه های  است. 
هزینه  نگهداری این عزیزان باید پرداخت شود.

وی افزود: درباره این مسئله در دولت صحبت شده 
و سایر مطالبات آنها نیز مدنظر قرار گرفته است. 
برخی مطالبات سمن ها مانند مسائل معافیت های 
این معافیت ها در  به کارگروه دارد.  نیاز  مالیاتی 
قانون وجود دارد اما در اجرا به شکلی است که 

نمی توانند از آنها استفاده کنند.
مربوط  دیگر  بحث  کرد:  خاطرنشان  میدری 
از  یارانه ۱۳ هزار معلول در جامعه است که  به 
ابتدای رای اعتماد این مسئله را دنبال کردم و 
روز گذشته)جمعه( در صحبت با رئیس سازمان 
برنامه و بودجه قرار شد فرایند پرداختی آن ها به 

سرعت طی شود.
وزیر کار: سهم تعاونی ها از اقتصاد ۵ درصد است/ 

کاهش استثمار با توسعه تعاونی ها
اینکه  بیان  با  تعاون، کار و رفاه اجتماعی   وزیر 
باشد،  باید ۲۵ درصد  اقتصاد  تعاونی ها در  سهم 
گفت: تعاونی ها اکنون فقط پنج درصد در اقتصاد 

کشور سهم دارند.
 احمد میدری در سخنرانی پیش از خطبه های 
به  اشاره  با  تهران  جمعه  سیاسی  عبادی-  نماز 
پشت سر گذاشتن ۱۳ شهریور، روز ملی تعاون، 
به جایگاه تعاونی ها در اقتصاد اشاره کرد و افزود: 
وجود  ایران  تاریخ  در  و  امروز  دنیای  در  تعاونی 
داشته و دارد و هدف از آن تجمیع قدرت های 
کوچک اقتصادی برای ایجاد تحولات بزرگ بوده 

است.
عنوان  به  دنیا  در  آینده  اینکه سال  بیان  با  وی 
دنیا  است،گفت:  نامگذاری شده  ها  تعاونی  سال 
بیکاری و  فقر  با  مبارزه  نکته رسیده که  این  به 
نابرابری و توسعه عادلانه نیازمند گسترش بخش 
تعاونی است؛ امری که در قانون اساسی کشور نیز 

دیده شده است.
میدری ادامه داد: شهید آیت الله بهشتی که دنیا 
و تاریخ ایران را به خوبی می شناخت و با میراث 
فرهنگی و دینی آشنا بود، در مورد تعاونی ها در 
قانون اساسی اصول بسیار روشنی را در مجلس 
خبرگان تصویب کرد، درکی که شهید بهشتی از 
تعاونی ها داشت همان چیزی است که امروز می 
بینیم و برای نمونه از ۱۰ بانک بزرگ دنیا یکی از 

آنها تعاونی است.
زنجیره   فروشگاه های  دومین  را  دیگر  مثال  وی، 
و  است  تعاونی  شکل  به  که  برشمرد  دنیا  ای 
خاطرنشان کرد: چین با پیوند تعاونی ها و شرکت 
های بزرگ سالی ۱۰ میلیون شغل ایجاد کرده 

است.
وزیر تعاون، کار و رفاه  اجتماعی اضافه کرد: آیت 
الله بهشتی در کتاب اقتصاد تعاونی به خوبی نشان 
ها می  تعاونی  از طریق  ایران  توسعه  داد مسیر 
شبکه  هم  ها  تعاونی  طریق  از  همچنین  گذرد. 
مساله  و هم  یابد  می  اجتماعی گسترش  روابط 
بزرگ اقتصادی حل می شود. با توجه به قانون 
اساسی و فرامین متعددی که رهبر معظم انقلاب 
در امر تعاونی ها ذکر کردند، فاصله زیادی با آنچه 

باید باشد داریم.
مداخلات نادرست دولت، تعاونی ها را تضعیف کرد

آن  مردم  که  کشوری  در  چرا  داشت:  اظهار  وی 
پیشگامان توسعه تعاونی در تاریخ بشر بودند، امروز 
و بر خلاف مصوبات به جای اینکه تعاونی ها ۲۵ 
درصد سهم از اقتصاد ایران داشته باشد، کمتر از 

پنج درصد سهم دارد؟
تاریخ  به  اشاره  با  چهاردهم  دولت  کابینه  عضو 
تعاونی ها، به احداث قنات ها اشاره کرد و افزود: 
قنات ها تحت فرمان حکام وقت ایجاد می شد، اما 
شبکه ای کاملا مردمی بود و قنات هایی که ایرانی 
ها ساختند بزرگترین سازه های آبی در جهان و 
تاریخ بشر بوده است که از طریق تعاونی ها ایجاد 
ویل  بزرگ  مورخ  از  بیانی  به  اشاره  با  وی  شد. 
دورانت، ادامه داد: وی می گوید ایرانی ها در کتاب 
اوستا که سه هزار سال قبل نوشته شده، تعاونی 
های کشاورزی داشتند، ایرانی ها برخلاف اروپایی 
ها زمین های بزرگ کشاورزی نداشتند و کاشت، 
داشت و برداشت به وسیله تعاونی ها انجام می شد.

میدری مثالی دیگر زد و گفت: در جامعه روستایی 
چند  است.  تعاونی  یک  چوپان  و  داریم  چوپان 
خانواده چند دام را در اختیار یک نفر قرار می دهند 
که او می تواند از طریق تجمیع این ها دامداری را 
این همه دامداری که  بنیانگذاری کند؛  در کشور 
اثر تعاونی ها به  اگر نبود کشاروزی هم نبود، در 

وجود آمده است.
وی با طرح این پرسش که چرا امروز در کشور در 
این وضعیت به سر می بریم و تعاونی ها گسترش 
پیدا نکردند، تاکید کرد: تعاونی می تواند استثمار را 
کاهش دهد، حاکمیت سرمایه را به حداقل برساند، 
روابط عادلانه بین انسان ها برقرار کند و پیوند های 
اجتماعی بین انسان ها به وجود آورد، اما نتوانستیم 

تعاونی ها را گسترش دهیم.
وزیر کار تاکید کرد: بخشی از اقدامات باید توسط 
شود.  انجام  مردم  توسط  بخشی  و  مسئولان 
تعاونی  شد  موجب  ها  دولت  نادرست  مداخلات 
ها تضعیف شوند. در سال ۱۳۴۷ قانون ملی شدن 
آب ها نوشته شد؛ بدون دانش اینکه مردم چگونه 
شبکه آبرسانی را ساماندهی می کردند، دولت در 
امر توزیع آب وارد شد و تغییرات نادرستی ایجاد 
شد. یکی از عوامل فرونشست دشت ها و بحران آب 
در اثر مداخلات نادرست بود که از سال ۴۷ شروع 

شد و ادامه پیدا کرد.
وی افزود: دولت در دهه ۶۰ به مردم پول داد تا 
قنات ها را نگهداری کنند، امری که مردم به صورت 
خودجوش با کمک مالی دولت انجام می دادند. این 
اقدام تبدیل به امری دولتی شد و زمانی که دولت 
را رها  قنات ها  پیدا کرد مردم هم  بودجه  کسری 
کردند؛ این سبک مداخلات باعث می شود نتوانیم 

شاهد گسترش تعاونی ها باشیم.
می  گسترش  زمانی  ها  تعاونی  ادامه داد:  میدری 
خود  اجتماعی  های  شبکه  از  مردم  که  یابند 
خوب  های  تعاونی  نمونه  برای  کنند،  استفاده 
کشاورزی مانند تعاونی سیب زمینی کاران ایران که 
پیشگام در عرصه تحول فناوری و افزایش عملکرد 
کشاورزان  روستا  در  همچنین  هستند.  کشاورزی 
کنار هم جمع می شوند و با تبدیل کردن تعاونی 

های بزرگ تحول ایجاد می کنند.
مسکن  تعاونی  در  زمانی  اینکه  به  اشاره  با  وی 
بودیم، گفت:  ارزنده ای  فرهنگیان شاهد خدمات 
امروزه شاهد هستیم تعاونی های نیروهای مسلح 
مسکن افراد تحت پوشش خود را تامین می کنند، 
اما خیلی وقت ها تعاونی ها نقشی که باید داشته 

باشند را ندارند.
دولت  ادامه داد:  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
هر  و  نبوده  ها  تعاونی  بین  روابط  تنظیم  به  قادر 
زمان آدم ها کنار هم هستند، باید سیستم حقوقی 
این کارآمدی را داشته باشد که اختلافات بین آنها 
به  مردم  شکایات  به  کند،  حل  شفاف  طور  به  را 
سرعت رسیدگی کند و اجازه سوء استفاده از اموال 

عمومی را ندهد.
این  نتوانستیم  تعاون  بخش  در  ادامه داد:  وی 
شکل از ارتباطات را ایجاد کنیم و در بسیاری از 
موارد افرادی که حداقل سرمایه خود را کنار هم 
گذاشتند، مغبون شدند و خسارات بزرگی را تحمل 

کردند.
به گفته وی، در وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
باید در جهت احقاق حقوق مردم و انجام وظایفی 
احقاق  کرده  ذکر  صراحت  به  ما  برای  قانون  که 
حقوق مردم را تامین کنیم، نظارت ها را صحیح و 
بدون مداخله و شفاف انجام دهیم و امکان تجمیع 

سرمایه های محدود مردمی را داشته باشیم.
از  یکی  بهشتی  الله  آیت  اضافه کرد:  میدری 
کرد،  می  ذکر  ها  تعاونی  برای  که  کارکردهایی 
به وجود می آورند؛  را  انباشت دانش  بود که  این 
وقتی افراد دور هم جمع می شوند، این تعاونی ها 
چگونگی کارکرد را از نسلی به نسل دیگر انتقال می 
دهند و با از بین رفتن تعاونی ها همه این کارکردها 

از بین می رود.
وزیر کار افزود: آنچه ما ضربه خوردیم و امروز خلا 
بزرگ در نظام حمایت اجتماعی ما وجود دارد، از 
بین رفتن محله در همه شهرها و کلان شهر ها 
حتی  که  است  نفر  هزار   ۳۰۰ بالای  شهرهای  و 

همسایه، همسایه را نمی شناسد.
وی گفت: تعاونی ها وقتی رشد می کنند که سطح 
باشد  اجتماعی وجود داشته  ارتباطات  از  حداقلی 
و وقتی ارتباطات اجتماعی در محله نداریم، نمی 

توانیم تعاونی مصرف و مسکن داشته باشیم.
هایی  تعاونی  و  توزیعی  تعاونی  میدری،  گفته  به 
بستر  یک  در  باید  نیز  دارند  حمایت  جنبه  که 

جغرافیایی شکل بگیرد.
اگر  ادامه داد:  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
بتوانیم تعاونی ها را احیا کنیم، محله ها دوباره زنده 
می شوند و ارتباطات در ادارات و جاهایی که انسان 

ها با هم ارتباط دارند، شکوفا تر می شود.
این  بر  اجتماعی  حمایت  حوزه  در  افزود:  وی 
اعتقادیم که بعد از خانواده مهمترین نهاد اجتماعی 
ما محله است و برای این تاکید بر مسجد و نماز 
جماعت می شودغ این ارتباط اجتماعی زمینه ساز 

تحول است.
خواهیم  دنبال  که  ای  برنامه  کرد:  تاکید  میدری 
کرد، این است که بتوانیم در سال آینده کسانی که 
در محله ها و ادارات تعاونی ها را شکل می دهند، 
مانند بزرگترین تعاونی اعتباری دنیا که در فرانسه 

از مردم محله به وجود آمده را احیا کنیم.
بودیم  تعاونی  پیشگام  ما  اضافه کرد:  تعاون  وزیر 
ناهموار را در دولت  این است که راه  و لازمه آن 

تسهیل کنیم و موانع را برداریم.
طریق  از  بدانند  باید  ایران  مردم  همه  افزود:  وی 
و  مدرسه  مسجد،  محله،  در  اجتماعی  پیوندهای 
ادارات است که می توانیم بر بیکاری، فقر و نابرابری 

فائق شویم.
این عضو کابینه دولت چهاردهم تاکید کرد: رهبر 
معظم انقلاب ۱۱ امر مشخص را در سیاست های 
کلی تعاون بر ما تکلیف کردند که آنها را محقق 
کنیم، ایشان امر فرموند که برای سه دهک پایین 
درآمدی باید تعاونی های فراگیر ایجاد شود و سهم 

تعاونی ها به ۲۵ درصد برسد.
وی تاکید کرد: قانون اساسی در اصل سوم خود، 
دولت را موظف کرده که باید روح برادری اسلامی و 
تعاون را بین همه مردم گسترس دهد و زمینه ساز 
آن باشد.میدری با بیان اینکه یکی از ارکان اقتصاد 
ما که خلا دولت و بخش خصوصی را پر می کند 
تعاونی است، گفت: به خاطر قصوری که در دولت 
انجام دادیم، اینجا ایستاده ایم و اینکه در تحولات 
را حفظ  اجتماعی خود  روابط  و  محله  نتوانستیم 
جهت  در  بتوانیم  کرد  امیدواری  ابراز  کنیم.وی 
تعاون به عنوان مهمترین رکن زندگی جمعی که 
دارد حرکت  اجتماعی  و  فرهنگی  اقتصادی،  ابعاد 
کنیم و شاهد تحول بزرگی در دولت »وفاق ملی« 

باشیم.

رفع مشکلات جامعه با شکل گیری ارتباط 
سازمان یافته میسر است

اخبار

رییس کمیسیون اقتصادی مجلس: خسارت بخش 

تولید از قطع برق باید پرداخت شود

اسلامی  شورای  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  رییس   
گفت: اگر تصمیم بر قطع برق کارخانه ها به جای قطع 
پرداخته  آن  خسارت  باید  می شود،  گرفته  منازل  برق 

شود.
مشترک  نشست  در  حسینی  الدین  شمس  سید   
بودجه، محاسبات«،»جهش  و  »برنامه  کمیسیون های 
قانون   ۴۴ اصل  اجرای  بر  نظارت  و  تولید  رونق  و 
در محل  اقتصادی خراسان رضوی  فعالان  با  اساسی« 
اتاق بازرگانی مشهد افزود: متناسب با این موضوع در 
سال ۱۴۰۰ پیشنهادی را به مجلس بردیم که در صحن 
علنی به تصویب رسید، مبنی بر اینکه در صورت بروز 
این اتفاق، باید شرکت های خدماتی مانند آب و برق و 

گاز خسارت آن کارخانه را پرداخت کنند.
وی اظهار کرد: مصوبه پرداخت خسارت برق برای تایید 
و  کرد  اعتراض  وقت  دولت  و  رفت  نگهبان  شورای  به 
این  نهایت  در  داشت،  مالی  منابع  نداشتن  به  اذعان 

مصوبه به استناد اصل ۷۵ قانون اساسی رد شد.
اسلامی  شورای  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  رییس 
اقتصادی  فعالان  های  درخواست  پیگیری  بر  تاکید  با 
تا  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  در  رضوی  خراسان 
فعالان  مالیاتی  و  اعتباری  مشکلات  بتوان  که  جایی 
کرد،  خواهیم  پیگیری  را  استان  این  در  اقتصادی 
و  است  محدود  کشور  در  مالی  منابع  که  معتقدم  اما 
تقاضاهای انباشته در حوزه هایی مانند زیارت و سیاحت 
آنقدر زیاد است که کار زیادی نمی توان برای آن انجام 

داد.
وی ادامه داد: موارد مربوط به تعرفه ها و تعهدات ارزی 
حل  باید  که  است  هایی  سیاست  از  اقتصادی  فعالان 
شود، کمیته ای نیز در مجلس به همین منظور تشکیل 

شده است.
امور  در  دولت  مداخله  کاهش  به  اشاره  با  حسینی 
مانند  اقتصادی  های  تشکل  بیشتر  نقش  و  اقتصادی 
اتاق بازرگانی در تصمیم گیری ها، گفت: ابتدا لازم است 
اقتصادی در حوزه مجلس نیز پررنگ تر  نقش فعالان 

شود.
وی اظهار کرد: موضوعاتی که از سوی فعالان اقتصادی 
در این نشست مطرح شد، مباحث تکراری در کل کشور 
است که اغلب آن ها در برنامه هفتم مطرح شده است، 
رویکرد  زیرساختها  توسعه  و  تولید  به  مربوط  قانون 
جدیدی است که باید به این ظرفیت ها توجه بیشتری 
شود، سوال این است که چرا با وجود نسخه پیچی ها 
در مجلس برای این موضوعات، حل کردن آنها میسر 

نمی شود.
با  اسلامی  شورای  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  رییس 
تاکید بر توجه به سه بخش »حمایت، قیمت، دخالت« 
حمایت  اقتصادی  فعالان  از  می خواهیم  ما  کرد:  بیان 
این موضوع  و  را قیمت گذاری می کنیم  کنیم، کالاها 
در برخی بخش ها منجر به ایجاد رانت و فساد می شود، 
بعد برای جلوگیری و نظارت بر آن مداخله می کنیم، در 
نهایت منجر به این می شود که به طور مثال صادرات 

انجام نگیرد.
رییس کمیسیون اصل ۹۰ مجلس شورای اسلامی نیز 
در این نشست گفت: امروز ضرر و زیانی که از قطعی 
برق بر بخش صنعت وارد می شود به هیچ وجه جبران 

نمی شود.
به  افزود: بخش صنعت  پژمانفر  حجت الاسلام نصرالله 
طور عملی ۲ روز در هفته تعطیل می شود و در مقابل 
باید حق و حقوق کارگران را پرداخت کند، اگر دولت 
اما چه کسی  نیست  برق است، حرفی  به قطع  ناگزیر 
باید ضرر و زیان بخش صنعت را از این حوزه جبران 

کند.
وی اظهار کرد: همه می دانیم که کشور شرایط سختی 
را می گذراند، اما آنچه جلوی پیشرفت فراگیر در کشور 
را می گیرد عدم عدالت است، عدالت در توزیع منابع 

بین شرق و غرب کشور برقرار نشده است.
ادامه  اسلامی  نماینده مردم مشهد در مجلس شورای 
داد: هر شاخصی کارشناسانه ای که در حوزه برقراری 
در  اعتبارات  عادلانه  توزیع  در  باید  دارد  وجود  عدالت 
برخورداری  با  رضوی  خراسان  شود،  رعایت  ها  استان 
از هشت درصد مساحت کشور و داشتن مسائل متعدد 
مانند زیارت از بودجه و اعتبارات عادلانه ای برخوردار 
با  شده،  انجام  پیگیریهای  با  کرد:  بیان  وی  نیست. 
نسبت مصارف  مرکزی  بانک  از سوی  منابع  اختصاص 
به منابع بانکی در خراسان رضوی از ۶۸ درصد به ۷۳ 

تا ۷۴ درصد افزایش یافت.
باید  است  تمرکززدایی  بر  تاکید  اگر  گفت:  پژمانفر 
نمایندگان مجلس به عنوان ناظر بر اجرای عدالت در 
صورت  هر  در  باشند،  داشته  نظارت  نیز  منابع  توزیع 
خراسان رضوی از درآمد منطقه سنگان با وجود همه 
مشکلات که ناشی از آن به دوش می کشد، سهم کمی 

دارد که باید این موضوع را مدنظر قرار دهید.
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کیش در یک رقابت پیچیده میزبان 
مسابقات جهانی پرورش اندام شد

رییس فدراسیون بدنسازی و پرورش اندام با اشاره به 
میزبانی کیش از مسابقات جهانی پرورش اندام، گفت: 
این جزیره در یک رقابت پیچیده توانست این میزبانی 

را از چنگ عربستان و جمهوری چک خارج کند.
عبدالمهدی نصیرزاده طی نشستی با اصحاب رسانه 
از  میزبانی  کیش،  جزیره  مجازی  فضای  فعالان  و 
مسابقات جهانی پرورش اندام را یک دستاورد مهم 
و ارزشمند توصیف کرد و افزود: برخی مواقع میزانی 
پیچیده  اندازه ای  به  جهانی  ورزشی  رویداد  یک  از 
به  نیز  کشورها  جمهور  روئسای  حتی  که  می شود 
موضوع ورود می کنند؛ ما برای میزبانی از مسابقات 
جهانی پرورش اندام توانستیم رقبای سختی همچون 

جمهوری چک و عربستان را پشت سر بگذاریم.
در  کشور  خارجه  امور  وزارت  از  قدردانی  با  وی 
اظهار  رویداد جهانی،  این  از  میزبانی  برای  همراهی 
کرد: این رویداد ظرفیتی برای غلبه بر تصویر سازی 

مغرضانه و اشتباه از ایران در سطح جهانی است.
رییس فدراسیون بدنسازی و پرورش اندام ادامه داد: 
هتلینگ،  همچون  ظرفیت هایی  بودن  دارا  با  کیش 
فرودگاهی، سرانه بالای فضای ورزشی، آب و هوای 
پاک و صنعت پذیرایی مناسب می تواند قطب میزبانی 
از رویدادهای بین المللی در کشور باشد؛ تنها دغدغه 
ما در این میزبانی مباحث مربوط به پرواز بود که با 
برقراری پروازهای فلای دبی و اتصال به خط پرواز 

جهانی، این دغدغه برطرف شد.
وی با بیان اینکه حدود یک هزار ورزشکار از سراسر 
جهان برای حضور در تورنمنت جهانی پرورش اندام 
تاکنون  کرد:  اضافه  می کنند،  سفر  کیش  جزیره  به 
حضور ورزشکارانی از ۶۲ کشور جهان قطعی شده و 
پیش بینی می شود که این رقم به ۷۸ کشور افزایش 

یابد.
نصیرزاده متوسط هزینه حضور یک ورزشکار خارجی 
برای حضور در مسابقات جهانی پرورش اندام کیش 
با یک  اعلام کرد و گفت: می توان  را سه هزار دلار 
برنامه ریزی محلی، صنعت گردشگری این جزیره را با 

میزبانی از رویدادهای بین المللی متحول کرد.

ساخت  سرنوشت  درباره  جوانان  و  ورزش  وزیر 
این  ساخت  ادامه  گفت:  تهران  بزرگ  ورزشگاه 

ورزشگاه به مصوبه هیات دولت جدید نیاز دارد.
 احمد دنیامالی، وزیر ورزش و جوانان در حاشیه 
باشگاه های  دوومیدانی  لیگ  اختتامیه  مراسم 
کشور در جمع خبرنگاران گفت: در آینده شاهد 
خواهیم  دوومیدانی  حوزه  در  زیادی  رویدادهای 
فدراسیون  رئیس  با  که  صحبتی  اساس  بر  بود. 
برای  پایه،  ورزش  عنوان  به  دوومیدانی  داشتم، 

ورزش ایران مهم ترین رشته است.
وی افزود: باید فدراسیون تلاش کند تا با برگزاری 
را  رشته  این  مخاطب پذیری  مختلف،  مسابقات 
مخاطبان  افزایش  به  باید  هم  رسانه ها  ببرد.  بالا 
دوومیدانی کمک کنند. دوومیدانی رشته پرمدالی 
است و ۱۶۴ مدال در بازی های آسیایی و المپیک 

دارد.
ورزش  وزارت  برنامه های  به  اشاره  با  دنیامالی 
برنامه  اضافه کرد: ۲  پایه  تقویت رشته های  برای 
چهار و هشت ساله داریم؛ در برنامه هشت ساله، 
المپیک ۲۰۳۲ استرالیا را مدنظر داریم و در برنامه 

کوتاه مدت، بازی های آسیایی ۲۰۲۶ ناگویای ژاپن 
را هدف قرار داده ایم که احسان حدادی قول داد 
المپیک  در  بگیرد.  مدال  ژاپن  در  دوومیدانی  تا 
برنامه ها،  این  به  توجه  با  هم  لس آنجلس   ۲۰۲۸
دوومیدانی در پرتاب ها، پرش و دو وضعیت بهتری 

خواهد داشت.
وزیر ورزش وجوانان با اشاره به اقدامات در دستور 
کار برای توسعه زیرساخت های رشته دوومیدانی 
یادآور شد: برای استانداردسازی پیست  مجموعه 
آفتاب کمک خواهیم کرد و یک کمپ مجهز برای 
ورزشکارانی که به طور مستمر باید اینجا با آنها کار 
شود، ایجاد می شود. همچنین در صورت نیاز، به 
فدراسیون دوومیدانی برای جذب مربی صاحب نام 
بر  علاوه  و  کرد  خواهیم  کمک  هم  خارجی 
مربیگری، از توان این مربیان برای آموزش مربیان 

جوان مان استفاده می کنیم.
دنیامالی درباره احتمال جداشدن حوزه جوانان از 
اگر یک روز مجلس شورای  وزارت ورزش گفت: 
جدا  ورزش  وزارت  از  را  جوانان  حوزه  اسلامی، 
این  که  روزی  تا  می کنیم.  استقبال  قطعا  کند، 

اتفاق بیفتد برای جوانان در حوزه مسکن، اشتغال 
و ازدواج جوانان، برنامه های وسیعی داریم. دولت 
جوانان  به  خوبی  وام های  است  تلاش  در  هم 
اختصاص بدهیم. همچنین در حوزه دانش افزایی 
و دانش بنیان هم از توان جوانان در حوزه ورزش 

استفاده خواهیم کرد.
ورزشگاه  سرنوشت  درباره  جوانان  و  ورزش  وزیر 
بزرگ تهران که قرار بود با مصوبه دولت سیزدهم 
از  گزارشی  است  قرار  افزود:  نیز  شود  ساخته 
اقداماتی که تا الان انجام شده است را در هیات 
دولت ارائه بدهم. علاوه بر این باید مصوبه جدید 
را هم در این رابطه داشته باشیم. مهم است که 
نتیجه  به  را  آغاز شده است  کاری که مقدماتش 
دولت جدید  هیات  آن مصوبه  اما لازمه  برسانیم 
است. گزارش ها در حال نهایی شدن است و پس 
از ارائه این گزارش در هیات دولت، امیدوارم دولت 

جدید با ادامه کار موافقت کند.
دنیامالی: کم لطفی هایی به چوگان شده اما جبران 

خواهد شد
اینکه  به  اشاره  با  جوانان  و  ورزش  وزیر   

ریشه  زورخانه ای  و  چوگان  جمله  از  ورزش هایی 
در تمدن و فرهنگ ایران دارند، گفت: در گذشته 
بی محبتی هایی به ورزش اصیل چوگان شده، اما 
برنامه هایی را در دستور کار داریم تا شاهد رشد و 

توسعه این ورزش باشیم.
شب  مراسم  برگزاری  حاشیه  در  دنیامالی  احمد 
فرهنگ ایرانی که توسط فدراسیون چوگان برگزار 
چوگان  داشت:  اظهار  خبرنگاران،  جمع  در  شد 
از  و  دارد  ما  تمدن  در  ریشه  که  است  ورزشی 
سابقه طولانی برخوردار است. متاسفانه در گذشته 
به خوبی این رشته مورد توجه نبوده و در صدد 
هستیم با اقدامات لازم رشد و توسعه این ورزش 

را رقم بزنیم.
از  یکی  چوگان  فدراسیون  رئیس  داد:  ادامه  وی 
دیدار  او  با  که  بود  فدراسیون هایی  روسای  اولین 
رهبری  معظم  مقام  منویات  اساس  بر  داشتیم، 
برخی از رشته ها، رشته فرهنگی برای ما محسوب 
و  زورخانه ای  ورزش های  و  چوگان  که  می شوند 
پهلوانی از آن جمله هستند که در آنها تنها بحث 
ورزش نیست و توسعه فرهنگ و تمدن هم مورد 

تاکید و توجه است.
زمین  چوگان  شد:  یادآور  جوانان  و  ورزش  وزیر 
کشور  در  که  دارد  لازم  خاص  اسب های  و  زیاد 
ما نژادهای مختلف وجود دارد، این ورزش شامل 
این است که محلی  ما  اقدام  اولین  و  بوده  رشته 
این  با  و  باشیم  داشته  چوگان  برای  اختصاصی 
شرایط در آینده خبرهای خوبی از چوگان خواهیم 

شنید.
دنیامالی در واکنش به مشکلاتی که بین فدراسیون 
چوگان و شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی 
وجود دارد و اتفاقی که چند وقت اخیر برای یکی 
از اسب های چوگان رخ داد که منجر به شکسته 
شدن پای او شد، گفت: از بابت آن حادثه متاسفم 
دیگر  امیدواریم  و  می داد  رخ  نباید  و  هستیم 
شاهد آن نباشیم. این شرکت در راستای توسعه 
و  ورزش  ما  کار  محوریت  و  تشکیل شده  ورزش 
و  حمایتی  کار  که  مجموعه ای  هر  است،  جوانان 
آمده  انجام می دهد در شرح وظایفش  پشتیبانی 
که هدف خدمت به ورزش است،  اقداماتی در این 
خصوص انجام شده که شرایط مناسبی را در جهت 
اختصاص فضای مناسب به چوگان داشته باشیم تا 

شاهد این اتفاقات نباشیم.

دنیامالی: ادامه ساخت ورزشگاه بزرگ 
تهران به مصوبه هیات دولت نیاز دارد

خبر

اسبقیان: خبرهای خوب اخیر، نویدبخش 
آینده ایده آل بوکس است

6

جریان  در  ورزش  وزارت  قهرمانی  ورزش  توسعه  معاون 
مجمع سالیانه فدراسیون بوکس، گفت: خبرهای خوب 
نویدبخش  بوکس،  آسیایی  مسابقات  در  اخیر  روزهای 

آینده ایده آل این رشته است.
ریاست  به  بوکس،   فدراسیون  سالیانه  عمومی  مجمع 
سیدمحمدشروین اسبقیان معاون توسعه ورزش قهرمانی 
وزارت ورزش و جوانان، احمد نامنی مدیرکل امور مشترک 
و  فدراسیون  رئیس  حسینی  سیدروح الله  فدراسیون ها، 

اعضای مجمع، در آکادمی ملی المپیک برگزار شد.
در  فدراسیون  یک ساله  عملکرد  از  گزارشی  ابتدا  در 
فدراسیون  رئیس  سوی  از  مختلف  بخش های  خصوص 

ارائه شد.
گزارش حسابرس مستقل، گزارش مالی از سوی خزانه دار، 
گزارش  بازرس  فدراسیون، تصویب تغییر لوگوی فدراسیون 
و  فدراسیون  سازمانی  چارت  تصویب  سال،  از ۳۰  پس 

تصویب تقویم ورزشی از دیگر موارد این مجمع بود.
ورزش  وزارت  قهرمانی  ورزش  توسعه  معاون  ادامه،  در 
عیسی  درگذشت  ابتدا  گفت:  و  پرداخت  سخنرانی  به 

گل محمدی  را همه تسلیت می گویم.
وی افزود: به اعضای مجمع خدا قوت می گویم  و امیدوارم 
از  باشید.  موفق  فدراسیون  اهداف  پیشبرد  راستای  در 
بوکس  اخلاق مدار  و  ارزشمند  قهرمان  حسینی  دکتر 
کشور که سکاندار فدراسیون است، برای زحمات خودش 
و همکارانش تشکر می کنم. مسائل مالی فدراسیون شفاف 

بوده که این مساله قابل تقدیر است.
داد:  ادامه  ورزش  وزارت  قهرمانی  ورزش  توسعه  معاون 
ایران  بوکس  از  روزهای گدشته  را طی  خبرهای خوبی 
اینکه  می دهد.  را  مناسبی  روزهای  نوید  که  داشتیم 
تیم های پایه ما به قهرمانی در قاره کهن می رسند، نشان 

از برنامه ریزی دارد.
اسبقیان ادامه داد: رصد کرده ایم و اتفاقات خوبی را در 
بوکس شاهد هستیم. سیاست وزارت ورزش و فدراسیون 
آسیایی  بازی های  در  موفقیت  برای  برنامه ریزی  بوکس 
ناگویا و المپیک لس آنجلس آنجلس بوده که این مهم از 

اهداف دکتر دنیامالی  است.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

شماره 140360301022003406  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ 1403/05/14 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت 
اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی 
و تصرفات مالکانه متقاضی هدایت ابراهیم پور چینی فرزند عبداله به 
شماره شناسنامه 21529صادره از میانه نسبت به ششدانگ یک قطعه 
از  شده  مجزی  و  مفروز  مترمربع   2064/24 مساحت  به  محصور  زمین 
پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 154 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محمدعلی شهرابی محرز گردیده لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود 
در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 06 /06 /1403 

 تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/06/21
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

شماره 140360301022003386  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ 1403/05/14 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت 
اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی 
شماره  به  نادرعلی   فرزند  خانی  مراد  ناصر  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و 
شناسنامه 42700 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
به مساحت 4176/03 مترمربع )کاربری کشاورزی و بدون درج مساحت 
اعیان( مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 
مالکیت رسمی  از  رباط کریم  ثبتی شهرستان  118 اصلی واقع در حوزه 
حسین بهارلو محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 06 /06 /1403 

 تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/06/21
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

شماره 140360301022003404  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ 1403/05/14 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت 
اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی 
و تصرفات مالکانه متقاضی پنجعلی بدرلو حیدری فرزند فتحعلی به شماره 
شناسنامه 119 صادره از خدابنده نسبت به اعیانی ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی به مساحت 304/08 مترمربع مفروز و مجزی شده از 
پلاک 11 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 114 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی ولی اله فرزانه محرز گردیده لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود 
در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 06 /06 /1403  

تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/06/21
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

شماره 140360301022003529  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ 1403/05/15 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت 
اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی 
و تصرفات مالکانه متقاضی ابوالفضل صدرزاده فرزند اسکندر به شماره 
شناسنامه 11022 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
مساحت  درج  بدون  کشاورزی  )کاربری  مترمربع   3399/42 مساحت  به 
اعیان( مفروز و مجزی شده از پلاک 387 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی 
از 157 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
محمدعباسی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 06 /06 /1403  

تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/06/21
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

شماره 140360301022003420  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ 1403/05/25 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت 
اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی 
شماره  به  نگهدار  فرزند  پولادوند  عبداله  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و 
شناسنامه 20625 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک باب دامداری 
فرعی   - پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  مترمربع   5719/12 مساحت  به 
مفروز از قطعه - تفکیکی از 2 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 
کریم از مالکیت رسمی علی حسین شادی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع 

عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه 
شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
و  احاله  به دادگاه صالحه   تا  نماید  اخذ  اداره تسلیم و رسید  این  به  را 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
مالکیت  اعتراض طبق مقررات سند  انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 06 /06 /1403  

تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/06/21
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

شماره 140360301022003528  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ 1403/05/15 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت 
اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی 
شماره  به  محمدتقی  فرزند  زاده  حاجی  علی  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و 
شناسنامه 3427 صادره از رباط کریم نسبت به ششدانگ یک قطعه باغ 
به مساحت 8700 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از 
قطعه - تفکیکی از 105 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی محمود خمارلو محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت 
خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 06 /06 /1403  

تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/06/21
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

شماره 140360301022003493  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ 1403/05/15 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت 
اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی 
و تصرفات مالکانه متقاضی سعید اینانلو فرزند احمد به شماره شناسنامه 
مساحت  به  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت  ری  از  صادره   1632
4368 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک 1047 فرعی مفروز از قطعه - 
تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
رسمی ولی اله جعفری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول  تسلیم و رسید اخذ نماید 
به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد 
و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 06 /06 /1403  

تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/06/21
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

شماره 140360301022003306  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ 1403/05/13 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت 
اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و 
تصرفات مالکانه متقاضی سهراب خان محمدی فرزند حسینعلی به شماره 
با  زمین  قطعه  یک  به ششدانگ  نسبت  ری  از  شناسنامه 2183 صادره 
بنای احداثی به مساحت 134/03 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک 
1047 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی احمد معصومی محرز گردیده لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود 
در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 06 /06 /1403  

تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/06/21
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

شماره 140360301022002590  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ 1403/04/31 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت 
اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی 
شماره  به  خداقلی  فرزند  قاسمی  خوشقدم  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و 
شناسنامه 623 صادره از لواسانات نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
بابنای احداثی به مساحت 102/99 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک 
1047 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی احمد معصومی محرز گردیده لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود 
در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 06 /06 /1403  

تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/06/21
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم



7هنری سال هفتم - شماره  255 چهارشنبه 21  شهریور  1403

خبر

رئیس سازمان اوقاف و امور خیریه: 

گرایش واقفین به حوزه دانش بنیان و 

توسعه علم در کشور افزایش یافته است

 رئیس سازمان اوقاف و امور خیریه گفت: در سال های 
مانند  جدید  حوزه های  به  واقفین  گرایش  اخیر 
دانش بنیان و توسعه علم در کشور افزایش یافته و ما 

هم این نگاه را در کشور تشویق و ترویج می کنیم.
حجت الاسلام سیدمهدی خاموشی که برای سفر یک 
از  بازدید  اردبیل سفر کرده است در حاشیه  به  روزه 
با  و گو  امید در گفت  رایحه  توانبخشی سرای  مرکز 
ایرنا اظهار کرد: سن امید به زندگی در جامعه اسلامی 
ما بالاتر رفته و از این رو شبکه درمانی باید با توجه 
ویژه به این موضوع تجهیزات مورد نیاز مانند تجهیزات 
را  سرطان ها  انواع  درمان  یا  استخوان  تراکم  سنجه 

تامین کند.
لازم  تجهیزات  باید  بیمارستان ها  کرد:  اضافه  وی 
دهند  ارائه  را  نیاز  مورد  خدمات  و  باشند  داشته  را 
نظر  از  را  خود  شرایط  بتوانند  مراجعه کنندگان  تا 

استخوان بندی و یا تغذیه بهینه کنند.
رئیس سازمان اوقاف و امور خیریه ادامه داد: با توجه 
شایع  جامعه  در  هم  سرطان ها  انواع  سن  افزایش  به 
و  درمان  سازی  ارزان  برای  است  لازم  که  می شود 
استفاده از تکنولوژی پیشرفته تر و ارتقای کارکردهای 

مورد نیاز تلاش شود.
حجت الاسلام خاموشی با اشاره به نیاز جامعه سالمند 
به ایجاد مراکز توانبخشی و توان یابی افراد در سنین 
همکاری  با  مراکزی  چنین  کرد  امیدواری  ابراز  بالا 

سازمان بهزیستی در کشور افزایش یابد.
وی در عین حال گفت: سازمان اوقاف و امور خیریه 
و  پزشکان  همکاری  با  می تواند  که  دارد  موقوفاتی 
روانشناسان و بخش خصوصی نیازهای ضروری جامعه 

را برطرف کند.
رئیس سازمان اوقاف و امور خیریه در خصوص سنددار 
کردن موقوفات در کشور گفت: سازمان اوقاف و امور 
این  و  دارد  را  اسناد دست نویس  قدیمی ترین  خیریه 
قدیمی  اسناد دست نویس  از  دارای خزانه ای  سازمان 
و حتی  به صدها  اسناد  این  از  بعضی  عمر  که  است 

هزاران سال می رسد.

به  پیامی  در  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
وزارت  کرد:  تاکید  سینما  ملی  روز  مناسبت 
فرهنگ همّت و حمّیت خود را متوجه جوانان 
بر  این مرز پرگهر کرده و  فهیم و سختکوش 
آن است تا کاشف سفیرانی باشد که اعتبار و 
و  دانش  و  درک  به  را  ایران  سینمای  اعتزاز 

مهارت خویش دوچندان کنند.
اطلاع  و  عمومی  روابط  مرکز  از  گزارش  به 
رسانی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، در پیام 
گرامیداشت  است:  آمده  صالحی  سیدعباس 
این  فرهنگ  پاسداشت  سینما،  ملی  روز 
سرزمین و هنرمندان خوش قریحه و دغدغه 
مند این عرصه است که از هر پدیده ای برای 
فرصت  کنار  در  ها  واقعیت  هنرمندانه  بیان 
عزیز  ایران  غنی  تمدن  و  فرهنگ  شناساندن 

به شایسته ترین وجه بهره می برند.
معجزه گون  صنعت  این  سینما  افزود:  وی 
ممزوج با هنر، دیرزمانی است که زبان گفت و 
گو، تعامل، تفاهم و وفاق میان نخبگان و مردم 
از یک سو و جامعه و نظام حکمرانی از سوی 
دیگر است. گاه این زبان به شیرینی و نیکویی، 
شاعرانگی ایرانیان را در دل اعصار تصویر می 

ها  رنج  و هشدارگونه،  تلخ  اگرچه  گاه  و  کند 
این  و  کشد  می  رخ  به  را  هایمان  کاستی  و 
مرحمت سینماست که معرفت افزایی و جهل 
زدایی را همچون گنجی پربها در ضمیر خود 

نگاه داشته است.
صالحی تصریح کرد: کشف کرامت های انسانی 
و مراقبت های اجتماعی که به آگاهی بیشتر 
نسل ها می انجامد، رسالت پرریاضتی  است که 
سینماگران به جان خریده اند تا تسکین انسان 
عصر خویش باشند که این سیره  سلیم، مولود 
مبارک هم داستانی معرفت و هنر است که در 
می  بر  گام  جامعه  هدایت  و  ارتقا  جستجوی 

دارد.
وزیر فرهنگ ادامه داد: گوهره هنر زاده  همین 
فضیلت اندیشی و فرصت سازی  است. سینما و 
سینماگران، مسئولیت شهروندی خود را ناظر 
بر تولید خلاقه و حقیقت مداری هنر قرار داده 
اند و چه بسیار آثار قابل تاملی که ساخته و 
پرداخته هنرمندان ایران سرافراز است. اکنون 
تداوم این مسیر مهذّب، در سایه وزیدن نسیم 
وفاق و همدلی، بارقه های امید را بار دیگر در 
چشمان منتظر اهالی سینما روشن کرده است 

و وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی نقشی موثر 
در پیمودن آن بر عهده دارد.

ترسیم  و  علمی  تبیین  کرد:  تاکید  صالحی 
اجرای  و  طراحی  در  رویکرد،  این  عملی 
شده  تعریف  محرّک،  و  مهم  رویدادهایی 
مهر  »جشن  به  می توان  جمله  آن  از  که 
توجهش،  تمرکز  و  تکیه  که  ایران«  سینمای 
اشاره  استان هاست  استعدادهای سینمایی در 
کرد. تجربه اندوزی و سرمایه آفرینی سینمایی 
محسوب  رویداد  این  الگوهای  جدی ترین  از 
می شود که مقصد و مقصودی جز امکان بروز 
نسل نوی سینمای ایران و آمایش استعدادی 
میدان  ندارد.  ارجمند شهرستان ها  هنرمندان 
تولید و توسعه  هنر  آرمانش،  گسترده ای که 
سینما در اضلاع عزت مند ایران اسلامی است.

اسلامی،  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  افزود:  وی 
فهیم  جوانان  متوجه  را  خود  حمّیت  و  همّت 
آن  بر  و  نموده  پرگهر  مرز  این  سختکوش  و 
و  اعتبار  که  باشد  سفیرانی  کاشف  تا  است 
و  دانش  و  درک  به  را  ایران  سینمای  اعتزاز 
مهارت خویش دوچندان سازند. امیدوارم این 
آرمان متعالی که تبلور شعار »برای ایران« و 
موید تعمیم توجه فراگیر دولت به همه  ثروت 

جمعیتی ایران است، تحقق و تجلی یابد.
در  مبارک  رویداد  این  داد:  ادامه  صالحی 
بزرگان  نکوداشت  با  و  سینما  ملی  ارزنده روزِ 
تکریم  و  هنرمندان  ستایش  سینما،  هنر 
مخاطبان سینما برگزار می شود. این هم زمانی 
را مغتنم دانسته و آرزومند روزگاری بالنده تر 
امیدوارم  هستم.  ایران  برومند  سینمای  برای 
گرانقدر سینما  اصحاب  و همدلی  همراهی  با 
بتوانیم واقعیت وجودی سینمای ایران را بهتر 

از قبل به نمایش گذاریم.
پیشران  می تواند  فرهنگ  وزارت  صالحی: 

گفتمان وفاق در دولت باشد
 وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: برداشت 

این است که دولت چهاردهم دو رسالت  من 
بزرگ دارد و اگر بتواند در این مسیر گام های 
است،  شده  نزدیک  توفیق  به  بردارد  جدی 
است،  دولت  در  وفاق  گفتمان  اول  رسالت 
نقش  می تواند  مساله  این  در  فرهنگ  وزارت 

پیشران داشته باشد. 
وزیر  اسماعیلی  محمدمهدی  تودیع  مراسم   
وزیر  صالحی  سیدعباس  معارفه  و  پیشین 
جدید وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در تالار 

وحدت برگزار شد.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در این آیین با 
عارف  دکتر  فرهنگی  و  علمی  نگاه  به  اشاره 
آینده  برای  امیدی  چشم انداز  این  گفت: 

فرهنگ ایران است.
مدیران  و  پیشین  وزیر  از  تشکر  با  صالحی 
بزرگان  که  بود  این  حق  داد:  ادامه  فرهنگ 
فرهنگ و هنر و رسانه سخن می گفتند و من 
به  معارفه  و  تودیع  این جلسه  اما  می شنیدم، 
برگزارشد.  طرفه  یک  زمان  محدودیت  دلیل 
برگزار  صمیمانه  فضای  در  را  بعدی  جلسات 

خواهیم کرد.
وی ادامه داد: برداشت من این است که دولت 
بتواند  اگر  و  دارد  بزرگ  چهاردهم دو رسالت 
در این مسیر گام های جدی بردارد به توفیق 
اول گفتمان وفاق  نزدیک شده است، رسالت 
در دولت است. وزارت فرهنگ در این مساله 

می تواند نقش پیشران داشته باشد.
به گفته صالحی گفتمان وفاق سه ضلع دارد، 
ابرَ مساله های ما فرابخشی اند، ناترازی انرژی، 
محیط زیست و ... لذا به گفتمان وفاق درون 
و  دولت  وفاق  دوم،  ضلع  داریم.  نیاز  کابینه 
حاکمیت است. و بخش اصلی، گفتمان دولت 
این علت که  به  و ملت است، وزارت فرهنگ 
را  ملات  می تواند  دارد،  همکاری  نخبگان  با 
طوری بریزد که منجر به وفاق دولت و ملت 

شود.

صالحی: وزارت فرهنگ دنبال کشف سفیرانی 
است که اعتبار سینمای ایران را دوچندان کنند

خبر

حدادعادل: شاهنامه مسائل معنوی و 
اخلاقی را بیان می کند

گفت:  فارسی  ادب  و  زبان  فرهنگستان  رئیس   
به  را  اخلاقی  و  حماسی  معنوی،  مسائل  شاهنامه 

زبان فارسی در قالب شعر بیان می کند.
آیین  در  ویدئویی  پیام  در  عادل  حداد  غلامعلی   
به  پایانی ششمین جشنواره ملی فردوسی خطاب 
دانش آموزان اظهار داشت: زبان فارسی را نباید در 
عرض بقیه درس ها و شبیه و همتراز بقیه درس ها 
بدانید. زبان فارسی بالاتر و برتر از سایر دروس است. 
شما هر شغلی در آینده داشته باشید به زبان فارسی 

احتیاج دارید.
وی افزود: زبان فارسی یک مهارت مهم است که هم 
شما را با مردم همزمان خود و هم با نیاکان خودتان 
و همه فارسی زبانان دنیا پیوند می زند، زبان فارسی 

رشته پیوند شما با چنین جهانی است.
داد:  ادامه  فارسی  ادب  و  زبان  فرهنگستان  رئیس 
شوید.  آشنا  فارسی  ادبی  شاهکارهای  با  باید  شما 
در گذشته تاکید بر شاهنامه بود و هنوز هم چنین 
حماسی  مهم  کتاب های  از  یکی  شاهنامه  است. 
جهان است، باعث افتخار ماست که ما زبانی داریم 
که بیش از ۱۰۰۰ سال پیش یک حکیم به زیبایی 
توانسته است مسائل معنوی و حماسی و اخلاقی را 
به این زبان در قالب شعر بیان کند و همچنان نیز 

حفظ شده است.
علاوه  دوره  این  در  کرد:  خاطرنشان  عادل  حداد 
مورد  مدارس  در  نیز  گلستان  کتاب  شاهنامه،  بر 
توجه قرار گرفته و از دانش آموزان خواسته شده که 
گلستان خوانی کنند. این تصمیم درستی است. همه 
استادان فارسی زبان در طول چند قرن گذشته سر 
از گلستان  سفر سعدی نشسته بودند و تصور من 
برای  مادر  شیر  منزله  به  که  است  این  سعدی 
استخوان بندی  کودکان است. کسی که می خواهد 
باید  حتما  شود،  محکم  او  ذهن  در  فارسی  زبان 
غافل  گلستان  خواندن  از  باشد.  خوانده  گلستان 

نشوید. گلستان سبک زندگی است.

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

مورخ   140360301022003096 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/05/09 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی غربتعلی 
حسنلوئی فرزند مرادعلی به شماره شناسنامه 386 صادره از ماهنشان نسبت به 
ششدانگ یک قطعه زمین بابنای احداثی به مساحت 180 مترمربع مفروز و مجزی 
شده از پلاک 171 فرعی مفروز از قطعه 98 تفکیکی از 155 اصلی واقع در حوزه 
ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محمدکریم کریمی محرز گردیده لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه 
شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 06 /06 /1403  

تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/06/21
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

مورخ   140160301022001466 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1401/07/28 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی مجید بیگلری 
فرزند محمد به شماره شناسنامه 10626 صادره از فامنین نسبت به ششدانگ یک 
قطعه زمین بابنای احداثی به مساحت 106/62 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک 
1620 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت رسمی محسن نیک نامی و غیره محرز گردیده لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا 
اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید 

مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 06 /06 /1403  

تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/06/21
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

مورخ   140360301022002684 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/05/02 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
محرم  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد 
اصلانی قوجه بیگلو فرزند کریم اله به شماره شناسنامه 382 صادره از مغان نسبت 
بابنای احداثی به مساحت 123/50 مترمربع مفروز  به ششدانگ یک قطعه زمین 
از 153 اصلی واقع در  از قطعه 5 تفکیکی  از پلاک - فرعی مفروز  و مجزی شده 
گردیده  محرز  اصغری  امیرعلی  مالکیت رسمی  از  کریم  رباط  ثبتی شهرستان  حوزه 

لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به  انتشار  تاریخ  از  باشند می توانند 
این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به 
ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 06 /06 /1403  

تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/06/21
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

مورخ   140360301022003392 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/05/14 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
خدیجه  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  فاقد سند 
تاجیک فرزند حسن به شماره شناسنامه 656 صادره از شهریار نسبت به ششدانگ 
یک قطعه زمین بابنای احداثی به مساحت 155 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک 
518 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت رسمی محمدحسین خلجی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 06 /06 /1403  

تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/06/21
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

مورخ   140360301022002672 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات   1403/05/02
و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط  املاک 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی 
نسبت  سراب  از  صادره  شناسنامه 258  شماره  به  یوسف  فرزند  مختارزاده  زهرا 
بابنای احداثی به مساحت 165/87 مترمربع مفروز  به ششدانگ یک قطعه زمین 
از 153 اصلی واقع در  از قطعه 5 تفکیکی  از پلاک - فرعی مفروز  و مجزی شده 
گردیده  محرز  عبدی  محمدتقی  مالکیت رسمی  از  کریم  رباط  ثبتی شهرستان  حوزه 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به  انتشار  تاریخ  از  باشند می توانند 
این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به 
ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 06 /06 /1403  

تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/06/21
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022005907 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ   140360301022003788 شماره  اصلاحی  رای  و   1402/10/09
1403/05/20هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی جهانبخش 
غلامی آلوچه لو فرزند قربانعلی به شماره شناسنامه 2090 صادره از تهران نسبت 
به ششدانگ یک قطعه باغ به مساحت 1716 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک 
- فرعی مفروز از قطعه 143 تفکیکی از 147 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت رسمی محمود تاجیک محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت یک ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 21 /06 /1403  به مدت یکماه

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت موضوع ماده ی 120 آ.ق. ثبت
دوبرگ  تسلیم  با  محرمعلی  فرزند  حجازی  غفوران  محسن  آقای  اینکه  به  نظر   
اسناد  دفترخانه   1403/05/14 تاریخ   9444 وارده  بشماره  مصدق  استشهادیه 
رسمی شماره 20 کهریزک درخواست سند مالکیت المثنی را اعلام داشته ، با توجه 
به اینکه پلاک ثبتی 1744 فرعی از 127 اصلی عبارتست از: سند مالکیت ششدانگ 
یکدستگاه آپارتمان مسکونی بمساحت )63/32( شصت و سه متروسی و دو دسیمتر 
مربع قطعه اول تفکیکی واقع در طبقه همکف بشماره 1744 فرعی از 127 اصلی 
مفروز و مجزی شده از پلاک 1736 فرعی از اصلی مذکور واقع در قریه حسن آباد 
حوزه ثبتی رباط کریم ، بشماره سریال چاپی 899951 سری ب 95 و شماره دفتر 
الکترونیکی 139620301022011456، بنام محسن غفوران حجازی فرزند محمد 
علی بشماره ملی 0053933142 صادره از تهران ثبت ، صادر و تسلیم گردید و در 
ادامه طبق اظهار متقاضی بعلت سهل انگاری مفقود گردید لذا بموجب تقاضای وارده 
فوق درخواست صدور سند مالکیت المثنی را نموده است در همین راستا وفق ماده 
120 آیین نامه اصلاحی قانون ثبت مصوب 1380/11/8 مراتب در یک نوبت آگهی 
میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ 
انتشار این اگهی ظرف مدت ده 10 روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند 
مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم 
وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یاسند معامله 
المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادرو به متقاضی تسلیم خواهد شد.
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت موضوع ماده ی 120 آ.ق. ثبت
دوبرگ  تسلیم  با  محرمعلی  فرزند  حجازی  غفوران  محسن  آقای  اینکه  نظربه   
اسناد  دفترخانه   1403/05/14 تاریخ   9443 وارده  بشماره  مصدق  استشهادیه 
رسمی شماره 20 کهریزک درخواست سند مالکیت المثنی را اعلام داشته ، با توجه 
باینکه پلاک ثبتی 1745 فرعی از 127 اصلی عبارتست از سند مالکیت ششدانگ 
یکدستگاه آپارتمان مسکونی بمساحت )65/6( شصت و پنج مترو شصت دسیمتر 
مربع قطعه دوم تفکیکی واقع در طبقه اول که مقدار )3/86( سه مترو هشتاد و 
و  از 127 اصلی مفروز  بالکن است بشماره 1745 فرعی  شش دسیمتر مربع آن 
مجزی شده از پلاک 1736 فرعی از اصلی مذکور واقع در قریه حسن آباد حوزه ثبتی 
رباط کریم ، بشماره سریال چاپی 899950 سری ب 95 و شماره دفتر الکترونیکی  

139620301022011457بنام محسن غفوران حجازی فرزند محمد علی بشماره 
ملی 0053933142 صادره از تهران ثبت ، صادر و تسلیم گردید و در ادامه طبق 
فوق  وارده  تقاضای  بموجب  لذا  گردید  مفقود  انگاری  سهل  بعلت  متقاضی  اظهار 
ماده  نموده است. در همین راستا وفق  را  المثنی  مالکیت  درخواست صدور سند 
120 آیین نامه اصلاحی قانون ثبت مصوب 1380/11/8 مراتب در یک نوبت آگهی 
میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ 
ارائه اصل  این اداره مراجعه و ضمن  به  این اگهی ظرف مدت ده 10 روز  انتشار 
سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت 
یا  مالکیت  ارائه اصل سند  یا عدم  و  قانونی  مقرر  مهلت  در  اعتراض  عدم وصول 
سند معامله المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادروبه متقاضی تسلیم 

خواهد شد.
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت موضوع ماده ی 120 آ. ق. ثبت
نظر به اینکه آقای محسن غفوران حجازی فرزند محرمعلی با تسلیم دوبرگ استشهادیه 
مصدق بشماره وارده 9442 تاریخ 1403/05/14 دفترخانه اسناد رسمی شماره 20 
کهریزک درخواست سند مالکیت المثنی را اعلام داشته ، با توجه باینکه پلاک ثبتی 
1747 فرعی از 127 اصلی عبارتست از: سند مالکیت ششدانگ یکدستگاه آپارتمان 
مسکونی بمساحت )65/4( شصت و پنج متر و چهل دسیمتر مربع قطعه چهار تفکیکی 
واقع در طبقه سوم که مقدار)3/86( سه مترو هشتاد و شش دسیمتر مربع آن بالکن 
است. بشماره 1747 فرعی از 127 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 1736 فرعی 
از اصلی مذکور واقع در قریه حسن آباد حوزه ثبتی رباط کریم ، بشماره سریال چاپی 
899948 سری ب 95 و بشماره دفتر الکترونیکی 139620301022011459 ، 
بنام محسن غفوران حجازی فرزند محمد علی بشماره ملی 0053933142 صادره از 
تهران ثبت ، صادر و تسلیم گردید و در ادامه طبق اظهار متقاضی بعلت سهل انگاری 
مفقود گردید لذا بموجب تقاضای وارده فوق درخواست صدور سند مالکیت المثنی 
را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آیین نامه اصلاحی قانون ثبت مصوب 
1380/11/8 مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای 
خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این اگهی ظرف مدت ده 10 روز 
به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را 
تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و 
یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق 

مقررات صادروبه متقاضی تسلیم خواهد شد.

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت موضوع ماده ی 120 آ.ق. ثبت 
آقای محسن غفوران حجازی )مالک( طبق درخواست به شماره وارده 9445 مورخ 
1403/05/14 اعلام داشته نظر به اینکه پلاک ثبتی 1746 فرعی از 127 اصلی که 
عبارتست از سند مالکیت شش دانگ عرصه و اعیان یک واحد آپارتمان به مساحت 
به  با سریال چاپی 899949 سری ب سال 95  تفکیکی  متر مربع قطعه 3   65/5
شماره دفتر الکترونیکی 139620301022011458 به نام آقای محسن غفوران 
لذا تقاضای صدور سند  حجازی ثبت و صادر و تسلیم شده است. مفقود گردیده 
المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آیین 
تا  آگهی میگردد  نوبت  نامه اصلاحی ق. ثبت مصوب 1380/11/8 مراتب در یک 
چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این 
اگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند 
معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض 
در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله المثنی سند 

مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم



 آیین راه اندازی ستاد توسعه و بازسازی عتبات 
معاون  حضور  با  تهران  استان  غرب  عالیات 
سیاسی استاندار تهران و فرمانداران غرب استان 

تهران در شهریار برگزار شد.
 آیین راه اندازی ستاد توسعه و بازسازی عتبات 
عالیات غرب استان تهران رو دوشنبه باحضور 
استاندار  سیاسی  معاون  جوهری  عباس  سید 
تهران ، علیرضا فاتحی نژاد فرماندار شهرستان 
آقا  المسلمین حاج  و  ، حجت الاسلام  شهریار 
شهریار  شهرستان  جمعه  امام  نوری  حسینی 
فتاحی  آقا  حاج  والمسلمین  الاسلام  ،حجت 
جمعه  ائمه  سیاستگذاری  شورای  دفتر  رئیس 
بازسازی  ستاد  جانشین  نامجو  تهران،  استان 
بیگی جانشین  اسماعیل  عالیات مرکز،  عتبات 
ستاد بازسازی عتبات عالیات در استان تهران، 
جمعی از فرمانداران غرب استان تهران، جمعی 
تهران، شهرداران  استان  امامان جمعه غرب  از 
و جمعی از مسئولین شهرستان شهریار برگزار 

گردید.
اظهار  آیین  این  در  نژاد  فاتحی  علیرضا 
در صحنه شهریار صحنه  داشت:مردم همیشه 
های بسیار زیبایی از اخلاص و دلدادگی به اهل 

بیت عصمت و طهارت نشان دادند.
وی افزود: به واسطه تلاش و همت متولیان امر 
در شهرستان امروز شاهد راه اندازی ستاد توسعه 
با  تهران  استان  عالیات غرب  وبازسازی عتبات 
تجهیزات  تامین  و  اعتبار  تومان  میلیون   ۱۰۰
بودیم و همچنین راه اندازی ۱۰۰ ستاد فرعی 
عتبات در هیات مذهبی، مساجد و ادارت با ۲۰۰ 

رابط فعال را در دستور کار داریم.
فرماندار شهریار در ادامه بیان داشت: جمع آوری 
در  شهرستان  سطح  در  مردم  نذورات  و  هدایا 
۶ماهه دوم سال ۱۴۰۲ و ۵ ماهه اول سال ۱۴۰۳ 
حدود ۵ میلیارد تومان بوده که به حساب ستاد 

توسعه عتبات استان تهران واریز شد.
اربعین  ایام  اینکه در  بیان  با  فاتحی نژاد 
اربعین  ستاد  به  را  لازم  های  مساعدت 
در  شهرستان  مواکب  و  تهران  استان 
مرز  در  زائرین  تغذیه  و  اسکان  زمینه 
مهران و مسیر نجف تا کربلا را داشتیم 
خاطرنشان کرد: خدمت رسانی به آستان 
جمله  از  معلی  کربلای  در  بیت  اهل 
این  امروز  و  است  ایرانیان  افتخارات 
توفیق برای ما حاصل شده و به واسطه 
این خدمت گذاری مزد صالحان و باقیات خود 

را خواهیم گرفت.
با  تهران  استانداری  اجتماعی  سیاسی  معاون 
حضور در گلزار شهدای روستای رضی آباد بالا 
از توابع بخش مرکزی شهرستان شهریار، به مقام 

شامخ شهدا ادای احترام کرد.
در این مراسم که فاتحی نژاد فرماندار، معاونین 
فرماندار، بخشداران مرکزی و جوقین و جمعی 
از خانواده های معظم شاهد و ایثارگر و مسئولین 
حاضرین  داشتند،  حضور  نیز  انتظامی  نظامی 
قرائت  و  مزار شهدا  گلباران  و  غبارروبی  ضمن 
اسلامی و شهدای  انقلاب  آرمان های  با  فاتحه، 

گرانقدر تجدید میثاق کردند.
پارک دانش روستای رضی آباد بالا از توابع بخش 
مرکزی شهرستان شهریار افتتاح و به بهره برداری 

رسید.
این بوستان با هدف ارتقای کیفیت زندگی اهالی 
و  تفریح  برای  مناسب  فضایی  ایجاد  و  روستا 
ورزش نوجوانان، جوانان و خانواده ها با اعتباری 
بالغ بر ۵۰ میلیارد ریال در زمینی به مساحت 
و  مرکزی  بخشداری  توسط  مربع  متر   ۷۰۰۰
دهیاری رضی آباد بالا احداث گردیده که شامل 
امکانات متنوعی از جمله زمین بازی کودکان، 
مسیر  و  دوچرخه سواری  پیست  سبز،  فضای 

پیاده روی می باشد.
زمین چمن مصنوعی روستای رضی آباد بالا از 
توابع بخش مرکزی شهرستان شهریار افتتاح و به 

بهره برداری رسید.
پروژه زمین  چمن مصنوعی روستای رضی آباد 
بالا در راستای توسعه اماکن و فضاهای ورزشی 
به مساحت ۷۰۰ مترمربع و اعتباری بالغ بر ۳۰ 
میلیارد ریال احداث و با حضور معاون استاندار 

تهران به بهره برداری رسید.

ستاد توسعه و بازسازی عتبات عالیات 
غرب استان تهران راه اندازی شد گزارش

عاملان  دستگیری  از  بهارستان  انتظامی  فرمانده 
قدرت نمایی با سلاح شکاری در این شهرستان خبر 

داد.
اظهار  چهارشنبه  روز  نیا  عسکری  مجید  سرهنگ   
نمایی  قدرت  بر  مبنی  پی کسب خبری  در  داشت: 
و ایجاد رعب و وحشت در بین شهروندان در محله 
سلطان آباد، بررسی موضوع بصورت ویژه در دستور 

کار پلیس قرار گرفت.
وی افزود: ماموران پلیس امنیت عمومی با هماهنگی 
قضایی پس از شناسایی مخفیگاه متهمان با اقدامات 
از عاملان  نفر  فنی و پلیسی موفق به دستگیری ۲ 
ایجاد رعب و وحشت در شهرستان بهارستان شدند.

متهمان  اینکه  به  اشاره  با  نیا  عسکری  سرهنگ 
مزاحمت،  ایجاد  سرقت،  شرارت،  قبیل  از  جرائمی 
نزاع های  از سلاح سرد و گرم، شرکت در  استفاده 
دارند؛  خود  کیفری  پرونده  در  را  جمعی  دسته 
پرونده  تکمیل  از  پس  متهمان  کرد:  خاطرنشان 
معرفی  قضایی  مرجع  به  قانونی  مراحل  سیر  جهت 

شدند.
جمع آوری ۸۰معتاد متجاهر در اجرای طرح آرامش 

در شهر در رباط کریم
رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر غرب استان تهران 
گفت: در اجرای طرح جامع کنترل و کاهش آسیب 
موادمخدر  با  مبارزه  پلیس  ماموران  اجتماعی،  های 
اخذ دستور  از  تابعه پس  با همکاری کلانتری های 
و  متجاهر  معتادان  آوری  جمع  به  نسبت  قضائی 

پرخطر در شهرستان رباط کریم اقدام کردند.
پلیس  ماموران  افزود:  باقرآبادی  ارسلان  سرهنگ 
شرعی  موازین  رعایت  با  قضایی  های  هماهنگی  با 
معتاد  افراد  پاتوق  های  محل  به  ورود  با  قانونی  و 
آسایش  سلب  موجب  که  خواب  کارتن  و  متجاهر 
و  آوری  را جمع  آنان  بودند،  عموم شهروندان شده 

جهت درمان تحویل مراکز مربوطه دادند.
دستگیری سارق محتویات خودرو با ۱۲فقره سرقت 

در شهریار
در  گفت:  شهریار  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
در  خودرو  محتویات  سرقت  فقره  چند  وقوع  پی 
کار  دستور  در  موضوع  بررسی  شهریار،  شهرستان 

ماموران انتظامی قرار گرفت.

کلانتری۲۰  مأموران  افزود:  فتاحی  پیمان  سرهنگ 
از خیابان های  فردوسیه، حین گشت زنی در یکی 
شهر به یک نفر در حال سرقت از خودروهای پارک 
شده مظنون شدند و با اقدامات فنی و پلیسی متهم 

را دستگیرد کردند.
بازجویی  در  شده  دستگیر  متهم  شد:  یادآور  وی 
های پلیسی جرم خود را قبول و به ۱۲فقره سرقت 
محتویات خودرو در شهرستان شهریار اعتراف کرد، 
مراحل  سیر  جهت  پرونده  تشکیل  از  پس  متهم 

قانونی تحویل مرجع قضائی شد.
سه  رشوه  دریافت  با  مرتبط  نفر  سه  دستگیری 

میلیاردی در شهرقدس
تهران  استان  غرب  اقتصادی  امنیت  پلیس  رئیس 
اظهار داشت: در پی کسب خبری مبنی بر پیشنهاد 
منظور  به  ملک  سازندگان  از  احدی  به  رشوه  اخذ 
به  موضوع  ساختمانی،  تخلفات  از  پوشی  چشم 
اقتصادی  امنیت  پلیس  کار  دستور  در  ویژه  صورت 

غرب استان تهران قرار گرفت.
سرهنگ داریوش صادقی فرد افزود: ماموران پلیس 
پلیسی  و  فنی  اقدامات  با  استان  اقتصادی  امنیت 
چشم  جهت  که  دلال  نفر  یک  شناسایی  به  موفق 
پوشی از تخلفات ساختمانی اقدام به دریافت رشوه 
مقام  با  از هماهنگی  پلیس پس  ماموران  نموده که 
نامبرده  دستگیری  به  موفق  عملیاتی،  در  قضائی 

شدند.
وی خاطرنشان کرد: متهم در بازجویی های پلیسی 
به  نسبت  ارتکابی  بزه  قبول  ضمن  گرفته  صورت 
که  اقدام  مربوطه  اداره  کارمندان  از  نفر   ۲ معرفی 
بلافاصله دستگیری این افراد نیز در دستور کار قرار 
با  مواجهه  در  دستگیری  از  پس  متهمان  و  گرفت 
شواهد و مستندات موجود به دریافت رشوه به مبلغ 
شغلی  موقعیت  از  استفاده  سو  و  میلیاردریال  سه 

خود اعتراف کردند.

تهران  استان  غرب  اقتصادی  امنیت  پلیس  رئیس 
تحقیقات  جهت  شده  دستگیر  متهمان  شد:  یادآور 
پلیس  اختیار  در  قضایی  مقام  نظر  با  و  تکمیلی 

امنیت اقتصادی غرب استان تهران قرار گرفتند.

دستگیری عاملان قدرت نمایی با سلاح 
شکاری در بهارستان

نوشتار

 وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با تاکید بر اینکه زنگ خطر مهاجرت پنهان به 
صدا در آمده است، گفت: مهاجرت پنهان آن است که نتوانیم از استعدادهای نخبگان 
حداکثر  از  نخبگان  ماندگاری  برای  باید  حالیکه  در  باشیم  داشته  درست  بهره وری 

توانایی آنها استفاده شود.
 محمدرضا ظفرقندی در اختتامیه شانزدهمین المپیاد دانشجویان علوم پزشکی که 
در مرکز همایش های رازی برگزار شد، افزود: دانشجویان برجسته علوم پزشکی باید 

در بخش درمان کشور به مرز علمی دانش های دنیا دست یابند.
وی با بیان اینکه در تمامی زمینه ها دست کمک به سمت دانشجویان دراز می کنم، 
حوزه  خصوص  به  ابعاد  تمامی  در  پزشکی  علوم  دانشجویان  همت  نیازمند  گفت: 

پیشگیری هستیم تا مردم از علم آنها بهره مند شود.
وزیر بهداشت همچنین بر آسیب شناسی سلامت و ارائه راهکار آن از سوی نخبگان 
پزشکی تاکید کرد و گفت: تولید علم در دانشگاهها باید بر اساس نیازسنجی جامعه 

باشد و اینکه چقدر مشکلات را حل و نیاز مردم را برطرف می کند.
جامعه  سلامت  و  بهداشتی  نیازها  شناسایی  باید  ما  اولویت  کرد:  اضافه  ظفرقندی 
باشد تا بر اساس آن تدابیری لازم در حوزه تولید دارو و برنامه ریزی سلامت تدوین 

و تولید شود.
وی حفظ نخبگان را نیز یک اولویت و نیاز برای تمامی کشور دانست و گفت: هنر یک 
کشور آن است که از نخبگانش حداکثر استفاده را برده و بهترین امکان و شرایط را 

برای فعالیت وی آماده کند که این موارد مهمترین راهکار ماندگاری نخبگان است.
داشته  تعصب  خود  کشور  مردم  برای  باید  گفت:  نیز  نخبگان  به  خطاب  ظفرقندی 
باشیم و چنانچه یک گام به جلو برداریم به طور حتم مسائل کشورمان حل و درست 

خواهد شد.
درد،  با  ها  پژوهش  و  کاربردی  مقالات  هدایت  ضرورت  بر  همچنین  بهداشت  وزیر 
دغدغه و نیاز تاکید کرد و گفت: سالانه ۲۰ هزار نفر به خصوص افراد نخبه در جاده 
ها کشته می شود باید کار پژوهشی و علمی انجام داد تا از میزان مرگ و میر آنها 

جلوگیری کنیم.
ظرفیت  افزایش  گفت:  خبرنگاران  جمع  در  مراسم  حاشیه  در  همچنین  ظفرقندی 
پزشکی توسط شورای عالی انقلاب فرهنگی به تصویب رسیده است و مهم این بوده 

که فارغ التحصیلان برای مناطق محروم استفاده شود.
برای  بودجه  تامین  دوگانه،  های  پیوست  پزشکی  ظرفیت  افزایش  برای  افزود:  وی 
آموزش و تامین استاد و نیروی انسانی برای آموزش دانشجویان باید در نظر گرفته 

شود.
ظفرقندی: با بحران جمعیتی روبرو هستیم/ کاهش تلفات جاده ای ضروری است

 وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با بیان اینکه دولت چهاردهم بر موضوع 
جوانی جمعیت تاکید دارد، گفت: اکنون با بحران جمعیتی روبرو هستیم و اگر 

به آن توجه نکنیم، ایران به پیرترین کشور دنیا تبدیل خواهد شد.
محمدرضا ظفرقندی در آیین افتتاح »نشست کشوری سلامت مادران و جوانی 
جمعیت« که در مرکز قلب و عروق شهید رجایی برگزار شد، افزود: ۷۳ ماده 
قانونی در ارتباط با موضوع جوانی جمعیت تدوین شده که بخش عمده ای از 

اجرای آن بر عهده وزارت بهداشت است.
وی با بیان اینکه موضوع جمعیت با مسائل متعددی گره  خورده است، تصریح 
اقتصادی،  مسائل  مانند  متعددی  مسائل  با  مادران  سلامت  موضوع  کرد: 

سالمندی، اجتماعی و فرهنگی گره  خورده است.
ظفرقندی جمعیت را یک موضوع ملی دانست و اظهار داشت: مجموعه نظام 
باید در این موضوع در کنار یکدیگر قرار گیرند و با نگاه سیستماتیک برای حل 

مسائل جمعیت اقدام کنند.
وی با یادآوری اینکه در یک دوره زمانی تصمیم نظام بر اجرای سیاست های 
کنترل جمعیت استوار بود که به خوبی اجرا نشد و اکنون در حوزه جمعیت 
دچار چالش هستیم، افزود: اکنون با اینکه تعداد مرگ و میر مادران ایرانی کم 

است، فرزندآوری نیز کاهش یافته است.
اگر  و  هستیم  روبرو  جمعیتی  بحران  با  اکنون  کرد:  تصریح  بهداشت  وزیر 
مشکلات جمعیتی را در کانون توجه قرار ندهیم، ایران به پیرترین کشور دنیا 

طی سال های آینده تبدیل می شود.
ظفرقندی با بیان اینکه حضور زنان در مجامع علمی کشور افزایش یافته است، 
گفت: اگرچه میزان حضور زنان در مجامع علمی افزایش یافته اما این موضوع 
می تواند با نقش مادری آنها تداخل ایجاد کند و در همین رابطه مردان دارای 

وظایف متعددی برای حل این موضوع هستند و باید به حل آن توجه  کنند.
وی در مورد سقط جنین گفت: این موضوع از نظر فقهی، اجتماعی و بهداشتی 
دارای اهمیت است و باید با اقدمات مساعد در راستای کاهش سقط جنین 

تلاش کنیم.
ظفرقندی با بیان اینکه بررسی نرخ جمعیت بیانگر این است که جمعیت کشور 
طی ۱۰ سال گذشته روند کاهشی را تجربه کرده است، گفت: میزان نرخ رشد 
جمعیت کشور در سال ۶۵ حدود ۳.۹ بود اما نرخ کنونی رشد جمعیت به کمتر 

از یک رسیده است.
وی با بیان اینکه با توجه به کاهش نرخ رشد جمعیت کشور باید برای حل 
مسائل اثرگذار بر افزایش جمعیت اقدام کنیم، افزود: حل بخش عمده ای از این 
مسائل بر عهده وزارت بهداشت است. اقدامات باید به نحوی باشد که به نرخ 

رشد قابل توجهی دست  یابیم.
وزیر بهداشت در پاسخ به پرسشی درباره بیمارستان های مادر و کودک در کشور 
و همچنین تشویق به زایمان سزارین در برخی مراکز با وجود آنکه سیاست های 
داشت: تقاضای  اظهار  است،  استوار  طبیعی  زایمان  ترویج  بر  بهداشت  وزارت 
زوج ها برای سزارین بر افزایش این نوع زایمان اثرگذار است. من بر این باور 
هستم که مزایای زایمان طبیعی باید برای زوج ها بیان شود و ارائه بسته های 

تشویقی سبب می شود که پرسنل درمانی برای زایمان طبیعی همکاری کنند.
بسته های  ارائه  و  مردم  برای  آموزشی  بسته های  ارائه  کرد:  نشان  خاطر  وی 

تشویقی برای کارکنان نظام سلامت می تواند یک معادله دو سر برُد باشد.
وزیر بهداشت موضوع مرگ هموطنان در تصادفات رانندگی را مورد اشاره قرار 
داد و گفت: سالانه ۲۰ هزار نفر بر اثر تصادفات جان خود را از دست می دهند 

که بیشتر آنها جزو جمعیت جوان کشور محسوب می شوند.
ظفرقندی تصریح کرد: باید موضوع تصادفات در کانون توجه دستگاهها قرار 
گیرد تا بتوانیم با هم افزایی میزان مرگ ومیر ناشی از تصادف را به ۱۴ هزار 

مورد برسانیم.
وزیر بهداشت افزود: برای رسیدن به این هدف توجه به مسایلی چون ایمنی 

خودروها و استاندارد بودن جاده ها نیز باید در دستور کار قرار گیرد.

برای ماندگاری نخبگان باید از حداکثر توانایی 
آنها استفاده شود گزارش

وزیر راه و شهرسازی امروز با حضور در شرکت عمران شهرهای جدید در 
نخستین دیدار با واحدهای سازمانی تابعه ضمن دریافت گزارش آخرین 
اجرایی  آیین نامه های  تدوین  از  آن،  چالش های  و  شرکت  این  وضعیت 
نزدیک  آینده  در  شهرسازی  و  راه  حوزه  در  توسعه  هفتم  برنامه  قوانین 

خبر داد.
به گزارش از وزارت راه و شهرسازی، »فرزانه صادق«  در نشست مشترک 
با شرکت عمران شهرهای جدید، بر ضرورت توجه به مطالبات مسکن و 

همراهی بخش خصوصی برای پاسخ به این نیازها تاکید کرد.
وی افزود: برای بهره مندی از همراهی بخش خصوصی، باید امکان اعلام 
آمادگی برای مشارکت از سوی همه و انتخاب تخصصی از میان درخواست 

کنندگان فراهم شود.
موجود  وضع  بینانه  واقع  و  دقیق  گزارش  سرعت  به  کرد:  تاکید  صادق 
بر  مبتنی  برنامه ریزی ها  موجود،  وضع  کردن  مستند  با  که  شود  تدوین 

واقعیت و قابل رصد باشد.
در این نشست، ضمن ارائه گزارشی از فعالیت های شرکت در بخش های 
مختلف، هر یک از اعضای هیات مدیره شرکت عمران شهرهای جدید به 

بیان دیدگاه های خود پرداختند.
برنامه عملیاتی ارتقای ایمنی راه ها بر اساس نظر متخصصان تدوین شود

وزیر راه و شهرسازی با تاکید بر اینکه باید نسبت به حفظ جان مردم وفاق 
راهکارهای  شناسایی  و  مساله  دقیق  شناخت  برای  گفت:  باشیم،  داشته 
سازمان های  حرفه ای،  تشکل های  از  است  لازم  تصادفات  کاهش  اجرایی 
نمایندگان اصناف متخصص در موضوع  انجمن ها و  مردم نهاد، دانشگاه ها، 
نظرخواهی و براین اساس برنامه عملیاتی ارتقای ایمنی راه ها در برنامه هفتم 

تدوین شود.
 ۱۳۷ نشست  در  صادق«   »فرزانه  شهرسازی،  و  راه  وزارت  از  گزارش  به 
کمیسیون ایمنی راه های کشور با اشاره به دستور جلسه »برنامه عملیاتی 
ارتقای ایمنی راه های کشور در برنامه هفتم توسعه«، اظهار داشت: کاهش 
۱۰ درصدی تلفات ناشی از حوادث رانندگی در برنامه هفتم توسعه مد نظر 

است که در میثاق مشترک مردم و دولت این موضوع قابل اجرا است.
وی با تاکید بر اینکه باید نسبت به حفظ جان مردم وفاق داشته باشیم، 
اجرایی  راهکارهای  شناسایی  و  مساله  دقیق  شناخت  برای  بیان داشت: 
کاهش تصادفات لازم است از تشکل های حرفه ای، سازمان های مردم نهاد، 
دانشگاه ها، انجمن ها و نمایندگان اصناف که به صورت تخصصی در مورد 
موضوعات مربوطه کار کرده اند، نظر سنجی و براین اساس برنامه عملیاتی 

ارتقای ایمنی راه ها در برنامه هفتم تدوین می شود.
سنوات  در  شده  اجرا  عملیاتی  برنامه های  به  نگاهی  با  شد:  یادآور  صادق 
گذشته مشخص می شود که اقداماتی همچون اجرای قانون مدیریت مصرف 
سوخت، اجرای الزام به بستن کمربند ایمنی، توسعه سامانه های هوشمند 
حمل ونقلی و غیره، تاثیر قابل توجهی بر کاهش تلفات و تصادفات داشته اند 

که بر روی نمودارها نیز کاملًا مشهود است.
وزیر راه و شهرسازی دستور داد: در جلسات بعدی کمیسیون ایمنی راه ها از 

حقوق دانان فعال و مرتبط با حوزه ایمنی دعوت شود.
ایمنی  کمیسیون  رئیس  عنوان  به  دولت چهاردهم  و شهرسازی  راه  وزیر 
راه ها امروز سه شنبه ۲۰ شهریور ماه ۱۴۰۳ برای نخستین بار در این دولت 
و سازمان های عضو  وزارتخانه  از  اعضا  با حضور  را  این کمیسیون  نشست 

برگزار کرد.
هماهنگی  شورای عالی   ۲۲۹ نشست  در  شهرسازی  و  راه  وزیر  همچنین 
ترابری کشوری گفت: جلسات شورای عالی هماهنگی ترابری می تواند بستری 
مناسب برای گفت وگوی فعالان بخش خصوصی حوزه حمل ونقل و مسئولان 

این بخش باشد و باید از این ظرفیت به صورت جدی استفاده شود.
این  دست اندرکاران  ترابری  هماهنگی  شورای عالی  جلسات  در  افزود:  وی 
حوزه  این  در  موجود  چالش های  سریع تر  چه  هر  رفع  برای  باید  بخش 
حساس تلاش کنند، جلسات مذکور را به صورت منظم برگزار و از این طریق 

مشکلات و گلوگاه های موجود را پیگیری کنند.
وزیر راه و شهرسازی همچنین در ادامه با اشاره به این که موضوعات در 
سطح سیاست گذاری و پایش و کنترل مباحث موجود در حوزه حمل ونقل 
می تواند در این شورای عالی به شکل مطلوب طرح و بررسی شود، اظهار کرد: 
حتماً در جلسات بعدی باید دستورالعمل های دست وپاگیر موجود در حوزه 
حمل ونقل مورد بررسی قرار گیرد تا مقررات دست وپاگیر از مسیر فعالان 

صنعت حمل ونقل برداشته شود.
خصوصی  بخش  صدای  باید  جلسات  این  در  اینکه  بر  تأکید  با  صادق 
فعالان  این  با  نیز  و مسئولان  و تشکل های حوزه حمل ونقل شنیده شود 
گفت وگو کنند، تصریح کرد: کمیته های تخصصی باید در این شورای عالی 
ایجاد شود تا به واسطه این بستر قانونی مترقی بتوانیم مشکلاتی را حل کنیم 

و در نهایت مردم از خدماتی که در شأنشان است بهره مند شوند.
وزیر راه و شهرسازی همچنین در ادامه، در خصوص پرداخت حق توقف 
ناوگان حمل ونقل داخلی کالا نیز گفت: ۲ سال است که موضوع حق توقف 
وسیله باربری بلاتکلیف مانده و این موضوع نشان دهنده ضرورت برگزاری 
جلسات شورای عالی ترابری است؛ چرا که در این صورت امکان حل موضوع 

وجود دارد.
وی ادامه داد: طبق پیشنهادهای مطرح شده توسط اعضای شورا می توان 
سازمان  و  کرد  مطرح  راهداری  سازمان  در  را  مربوطه  تشکل های  توافق 
راهداری نیز نرخ های پیشنهادی را بر مبنای اقتصاد کلان کشور مورد بررسی 

و تصویب قرار دهد.
طی این جلسه مصوب شد که پرداخت حق توقف ناوگان حمل ونقل داخلی 
کالا، بر مبنای توافق طرفین )شرکت یا مؤسسه حمل ونقل و راننده( باشد 
و شرکت ها یا مؤسسات حمل ونقل داخلی کالا موظف اند قبل از حمل کالا، 
وضعیت حق توقف را طی توافق با یکدیگر در بارنامه یا حواله بارگیری معین 
و مشخص کنند. همچنین در صورت عدم وجود توافق به شرح بالا، میزان 
حق توقف بارگیری و تخلیه بر مبنای پیشنهاد انجمن های صنفی مربوطه، 
بر اساس ضوابط و مقررات  توسط سازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای 

حمل ونقل جاده ای داخلی کالا تدوین و ابلاغ خواهد شد.

آیین نامه های اجرایی قوانین برنامه هفتم 
توسعه تدوین می شود  نوشتار

پژوهی شوق  قضایی حمایتی شهید  واحد   
زندگی با حضور قائم مقام رئیس دادگستری 
شهرستان  در  سه شنبه  روز  تهران  استان 

بهارستان به بهره برداری رسید.
افتتاح واحد   حاجی رضا شاکرمی در آئین 
به  اشاره  با  زندگی  شوق  حمایتی  قضایی 
اهمیت راه اندازی این مرکز در جهت بهبود 
پاسخگویی به مطالبات قضایی مردم، اظهار 
می  مرکز  این  راه اندازی  و  احداث  داشت: 
تواند برای شوق و زندگی خانواده های مورد 
حمایت تاثیر گذار و موثر باشد و شهروندان 

از خدمات خوب آن بهره مند شوند.
قضایی  دستگاه  وظایف  از  یکی  افزود:  وی 
و  فردی  حقوق  از  پشتیبانی  و  حمایت 
با  تواند  می  مرکز  این  و  است  اجتماعی 
همکاری سایر دستگاه ها نقشی پشتیبان و 

حامی را از خانواده های نیازمند ایفا کنند.
شاکرمی خاطرنشان کرد: از حمایت و تلاش 
راه  و  تکمیل  برای  که  شهر  نسیم  شهردار 
مراکز  از  یکی  عنوان  به  مرکز  این  اندازی 
هدف  به  نیل  که  قضایی  حوزه  در  خدمات 
رفع مسائل و مطالبات مردم دارد و همکاری 

تنگاتنگی داشته تشکر و قدردانی می کنم.
مقام  قائم  شاکرمی  حضور  با  مرکز  این 
حسن  تهران،  استان  دادگستری  رئیس 
قشقاوی نماینده مردم شهرستان های رباط 
نسیم  شهردار  فرماندار،  بهارستان،  و  کریم 
دادگستری  رئیس  گلستان،  شهردار  شهر، 
شهرستان بهارستان و جمعی از مسئولان در 
شهر گلستان شهرستان بهارستان افتتاح و به 

بهره برداری رسید.

واحد قضایی حمایتی شوق زندگی در 
شهرستان بهارستان به بهره برداری رسید خبر
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نشريه اجتماعي - فرهنگي - اقتصادي
 

صاحب امتياز و مدير مسئول : عزيز الله نظري

زير نظر شوراي سر دبيري

ارتباط با مدير مسئول و سر دبير :  09126966214 - 09213966214

نشاني تحريريه : رباط کريم- داوديه - نبش بوستان  5- ساختمان ميلاد - طبقه 2 -واحد 3 تلفن : 56438444

نشانی دفتر : شهريار - خيابان وليعصر - پاساژ  حافظ - طبقه اول    تلفن : 65276367

نشانی امور استان ها : بهارستان - نسيم شهر -  خيابان صياد شيرازی - پلاک 39   تلفن : 56783532

سازمان آگهی ها : 09193302751 -  56763626    چاپخانه گل آذين    توزيع  :  56771992
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